
Belgium - Luxembourg

INNER WHEEL

Districts   62   217   163

Nr 97 september /septembre 2022

www.innerwheel.be



In
ne

r W
he

el
B

el
gi

um
 - 

L
ux

em
bo

ur
g

20
22

-2
02

3

Oo
st

en
de

W
es

tk
us

t

Kn
ok

ke
-H

ei
st

-O
os

tk
us

t

Br
ug

ge

Ja
bb

ek
e

M
id

de
n-

W
es

t

De
in

ze

Ge
nt

M
ee

tje
sl

an
d

Lo
ke

re
n

Re
ina

er
t-S

ch
eld

ela
nd

M
an

de
l-

Le
ie

Ou
de

na
ar

de

To
ur

 N
aï

ad
e

Pé
ru

w
el

z 
P.

V.

Ie
pe

r

M
ou

sc
ro

n-
Co

m
in

es

Th
ui

n-
Fo

nt
ai

ne

Ph
ili

pp
ev

ill
e

Ge
di

nn
e-

W
el

lin

Di
na

nt
-H

as
tiè

re

Ni
ve

lle
sBo

om
-W

ill
eb

ro
ek

Br
ux

el
le

s
Br

ux
el

le
s 

Ou
es

t
Br

ux
el

le
s 

Re
na

is
sa

nc
e

Br
us

se
l Z

av
el

Ga
as

be
ekDe

nd
er

va
lle

i
Aa

ls
t-

No
or

d

Ni
no

ve
-G

er
aa

rd
sb

er
ge

n
Ge

ra
ar

ds
be

rg
en

-O
ud

en
be

rg

Ge
na

pp
e 

- 
Vi

lle
rs

-l
a-

Vi
lle

An
tw

er
p 

2
An

tw
er

pe
n 

Si
ng

el
An

tw
er

pe
n-

Bu
sy

-M
et

ro
po

ol

W
aa

sl
an

d
He

is
t-

op
-d

en
-B

er
g

Ti
en

en
-T

irl
em

on
t

To
ng

er
en

He
sb

ay
e

He
rv

e

Ve
rv

ie
rs

-S
pa

Se
ra

in
g

Hu
y-

Oc
qu

ie
r

Le
s 

Fa
gn

es

M
ar

ch
e-

Ci
ne

y

Ar
lo

n

Zo
tte

ge
m

Di
ek

irc
h-

Et
te

lb
ru

ck

At
te

rt
, S

ûr
e 

et
 S

em
oi

s

Ga
um

e-
Ar

de
nn

es

Li
èg

e
Li

èg
e-

Bi
er

se
t-

He
sb

ay
e

Aa
rs

ch
ot

Ge
el

Be
rin

ge
n

Ge
nk

Di
es

t
Ha

ss
el

t

Na
m

ur
 C

ita
de

lle
Na

m
ur

 C
on

flu
en

t
La

 L
ou

vi
èr

e Ch
ar

le
ro

i-
le

-T
ill

eu
l

Ch
ar

le
ro

i 2
00

0
Ch

ar
le

ro
i

Br
ug

ge
 W

es
t

Br
ug

ge
 ‘t

 V
rij

e

Ko
rt

rij
k 

G.
S.

En
gh

ie
n

16
3

21
7

62

Be
au

m
on

t

Eu
pe

n-
Os

tb
el

gi
en

Ly
s-

Eu
ro

pe
a

Bi
èv

re



1

Maak kennis met de IIW President, 2022-2023 ZENAIDA Y. FARCON

Zenaida Y. Farcon, 
of met haar koos-
naampje, Zeny, is 
een toegewijde di-
enende leider van 
Innerwheel. 
In 1988, op 28-jarige 
leeftijd werd ze lid 
van de Inner Wheel 

Club van Marikina. 
Ze werd gerekruteerd door haar schoonmoeder, voormalig natio-
naal penningmeester Lourdes Farcon. 
In 1990 met slechts twee jaar ervaring als lid van de club werd 
ze voorzitter. 
Van 1994 tot 1995 werd ze verkozen tot gouverneur van District 
380. 
Als District Chairman was ze lid van de raad van bestuur van de 
Inner Wheel Clubs of the Philippines. Ze nam ook de functie van 
nationaal secretaris en voorzitter van het National Leadership 
Training Seminar op.

Zeny Farcon is een sterk organisatorische talent en ze toont re-
spect voor de diversiteit van leden, clubs en districten met be-

houd van systeemdenken en het al-
gemene beleid. 
Haar passie en liefde voor Inner Wheel 
heeft ertoe geleid dat ze hogere func-
ties in belangrijke commissies heeft  bekleed. 
Haar engagement  in deze functies heeft haar competentie in 
project en evenementenmanagement  aangetoond.

Haar toetreding tot de Nationale Raad van Bestuur van Inner 
Wheel Clubs of the Philippines is geleidelijk geëvolueerd, als 
plaatsvervangend nationaal vertegenwoordiger in 1995, Senior 
Vice President voor twee termijnen in 2000-2002, Internal Audi-
tor in 2002-2003, National Representative in 2003-2004.

Zeny viert 34 jaar vriendschap en dienstbaarheid in Inner Wheel. 
Ze was Board director van IIW in 2019-2020 en 2020-2021. 
Ze werd voorgedragen en verkozen tot IIW vicevoorzitter voor 
2021-2022. 
Zeny is klaar om te dienen als IIW President voor 2022-2023, 
waar haar toewijding en competentie zullen bijdragen aan de 
voortdurende verbetering van de organisatie van Inner Wheel, de 
vereniging  waar ze het meest van houdt.

Connaissez-vous votre Présidente IIW  2022-2023 ZENAIDA Y. FARCON

Zenaida Y. Farcon, ou Zeny, comme on l’appelle affectueusement, 
est une leader servante dévouée et engagée de l’Inner Wheel. 
Très jeune à l’âge de 28 ans, elle rejoint l’Inner Wheel Club de 
Marikina en 1988. 
Elle a été recrutée par sa belle-mère, l’ancienne trésorière natio-
nale Lourdes Farcon. Avec à peine deux ans d’expérience en tant 
que membre du club, elle a été présidente en 1990. De 1994 à 
1995, elle a été élue gouverneur du district 380. 
En tant que gouverneur de district, elle a siégé au conseil d’ad-
ministration d’Inner Wheel Clubs of the Philippines. 
Elle a également été secrétaire nationale et présidente du sémi-
naire national de formation au leadership.

Zeny Farcon a une grande sensibilité organisationnelle, faisant 
preuve de respect pour la diversité des membres, des clubs et 
des districts tout en préservant la pensée systémique et l’image 
globale. Sa passion et son amour pour Inner Wheel l’ont amenée 
à occuper des postes plus élevés et des comités importants. Ses 
engagements dans ces activités ont montré sa compétence en 
gestion de projets et d’événements.

Son entrée au conseil d’administration national d’Inner Wheel 
Clubs of the Philippines a été progressive et évolutive, en tant 
que représentante nationale adjointe en 1995, première vice-
présidente pendant deux mandats en 2000-2002, auditrice 
interne en 2002-2003, représentante nationale en 2003-2004.

Compte tenu de sa sincérité, de son dévouement, de sa généro-
sité, de son travail acharné, de ses compétences en gestion du 
leadership et de son expérience, 
Zeny, à l’âge de 47 ans, était prête à siéger à titre de présidente 
nationale en 2007-2008.

Zeny fête ses 34 ans d›amitié et de service dans Inner Wheel.
Elle a été membre du conseil d’administration de l’IIW en 2019-
2020 et 2020-2021.
Elle a été nommée et élue vice-présidente de l’IIW pour 2021-
2022.
Zeny est impatiente de servir en tant que présidente de l’IIW pour 
2022-2023, où son dévouement et sa compétence contribueront 
à l’amélioration continue de l’organisation d’Inner Wheel, l’asso-
ciation qu’elle aime le plus.

International Inner Wheel President Zenaida Falcon
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Chères amies

Je tiens à vous remercier 
pour la confiance que 
vous m’accordez.

Je souhaite, comme 
je l’ai dit lors de la 
passation de pouvoir de 
la présidente du Conseil 
en juin dernier, établir un 
lien, par l’intermédiaire 
de votre gouverneur, 
entre les clubs et le 
Conseil. Il est toujours 
intéressant de connaître 
le but et la raison de 
certaines choses.

A tous les niveaux, conseil, district et club, nous sommes 
principalement des membres de l’Inner Wheel socialement 
engagés.

Le Conseil n’organise pas de collecte de fonds, mais chaque 
membre du Conseil est actif dans son propre club à cet effet.

Je remercie également les membres qui ont accepté une 
fonction, que ce soit dans leur club, au District ou au Conseil.

Je tiens également à remercier, au nom de nos amies Inner 
Wheel, Paulette Dewinter qui a assuré la présidence du Conseil 
avec brio pendant deux années malgré les difficultés que nous 
avons rencontrées : covid, inondations, guerre en Ukraine...

Nouvelles et contact :

Toutes mes félicitations au club Inner Wheel Eupen-Ostbelgien 
(D163) qui a organisé la Journée de l’Amitié (Enfin ! Après 
plusieurs tentatives !) sans jamais perdre courage ni espoir... 
Bravo !

La Journée de l’Amitié 2022-2023 sera organisée par le club 
Inner Wheel Tour’Naïade (D62).

Félicitations également aux membres du nouveau club Inner 
Wheel Bièvre (D217). 
La fête de la Remise de Charte aura lieu le samedi 24 septembre 
2022. 

Vous y êtes toutes cordialement invitées.

Ouvrez vos clubs et vos esprits aux autres clubs, tant en Belgique-
Luxembourg qu’à l’étranger. Personne n’a jamais été déçu de la 
richesse de ces rencontres.

Study Team :

A été reconnu officiellement par l’International Inner Wheel cette 
année IW 2021-2022 en tant qu’aide administrative au Conseil.

En font partie en 2022-2023 :

Nicole Cambier,
Présidente du Conseil et National Representative

Marie-Jeanne Laurent, 
Vice-présidente du Conseil & Deputy National Representative

Charlotte De Vos, représente D62

Bambi de Ceuninck, représente D217

Corinne Dalleur, représente D163

Leur travail est efficace et précieux.

Elles ont adapté les Bye Laws en 2021-2022, sur base des 
propositions des clubs et des votes lors de la Réunion Nationale 
du mois de février.

Elles ont également adapté le Compendium, un dossier 
d’informations remis chaque année aux vice-gouverneurs.

Le ST assiste le Conseil dans l’examen et la formulation des 
Proposals et Amendments soumis par les clubs, les districts et le 
Conseil pour la Convention de Manchester en 2024, au cours de 
laquelle on célèbrera également le 100ème  anniversaire de l’Inner 
Wheel.

Message de la Présidente du Conseil & National Representative 
Nicole Cambier-Molineaux

Corinne Dalleur
Responsable D163

Charlotte Devos
Responsable D62

Bambi de Ceuninck
Responsable D217

Nicole Cambier-Molineaux
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Le Conseil organise 3 réunions pré-convention :

-	 Formulation de Proposals B-L qui sont ensuite 
envoyés en Angleterre.

-	 Rédactions d’ Amendments sur les Proposals 
qui ont été approuvés par l’Angleterre.

-	 Les membres qui seront déléguées votantes 
(Voting Delegates) à Manchester seront invités à 
la troisième réunion afin de déterminer le com-
portement de vote.

Le Study Team ne prend pas de décisions, il fait 
seulement des propositions au Conseil et les 
soumet pour approbation.

Réunion Nationale :

Elle a eu lieu le 26 février 2022 et a été un grand 
succès.

Les échanges ont été enrichissants. Les membres 
d’Inner Wheel Belgique-Luxembourg ont montré leur 
dynamisme et leur intérêt à travers leur participation. 
Un grand merci à toutes les participantes.

Ce n’est qu’ensemble que nous pourrons évoluer 
et avancer...

Cette réunion est organisée tous les trois ans, au 
cours de l’année qui suit une Convention.

La prochaine réunion aura donc lieu au cours de 
l’année IW 2024-2025

Thème et logo de la présidente de l’International 
Inner Wheel 2022-2023, Zenaida Farcon 
(Philippines)

La création des étoiles est une merveille de la 
création à travers toutes les cultures et toutes les 
époques.

Les personnages dans les couleurs Inner Wheel 
jaune et bleu représentent les membres, dans 
une pose animée alors qu’ils montrent leur travail 
étonnant et spectaculaire.

Les étoiles aux couleurs de l’arc-en-ciel 
représentent les innombrables activités dans tous 
les domaines.

La combinaison des lumières de l’arc-en-ciel forme 
la lumière blanche que les femmes Inner Wheel font 
briller dans le monde.

Membres du Comité du Conseil 2022-2023 :

Nicole Cambier, Présidente du Conseil et National 
Representative (IW Dinant-Hastière)

Paulette Dewinter, Past Présidente du Conseil et 
Past Nationale Representative (IW Deinze)

Marie-Jeanne Laurent, Vice-Présidente du Conseil 
et Deputy Nat. Rep. (IW Les Fagnes)

Edtih Bouché, Trésorière (IW Midden-West)

Daisy Klaes, Media Manager (IW Antwerpen Busy 
Metropool)

Chantal Vandewalle, gouverneur D62 (IW Jabbeke)

Martine Declercq, gouverneur D217 (IW Brussel 
Zavel)

Paule Grünig, gouverneur D163 (IW Diekirch-
Ettelbruck au Grand-Duché de Luxembourg)

Je vous souhaite une très belle année Inner Wheel 
2022-2023, riche en échanges, service et amitié.

Nicole Cambier
Présidente du Conseil & National Representative 

IW Belgique-Luxembourg

Edith Bouché

Marie-Jeanne Laurent

Paulette Dewinter

Chantal Vandewalle

Daisy Grillet

Martine Declercq

Paule Grünig
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Lieve vriendinnen,

Graag wil ik jullie 
bedanken voor het 
vertrouwen dat jullie in 
mij stellen.

Ik wil, zoals ik heb 
gezegd tijdens de 
bestuursoverdracht van 
de Raad in juni, een link 
tot stand brengen, via 
uw gouverneur,  tussen 
de clubs en de Raad.  
Het is altijd interessant 
te weten wat het 
doel en de reden van 

bepaalde dingen zijn.

Op alle niveaus, raad, district en club, zijn we vooral maatschap-
pelijk betrokken Inner Wheel leden.

De Raad organiseert geen fondsenwerving maar elk lid van de 
raad is hiervoor actief in zijn eigen club.

Ik dank ook de leden die een functie hebben aanvaard, hetzij in 
hun club, in het district of in de raad.

Ik wil ook graag, namens onze Inner Wheel vriendinnen, Paulette 
Dewinter bedanken die twee jaar het voorzitterschap van de Raad 
met vlag en wimpel heeft vervuld ondanks de moeilijkheden die 
we ondervonden: Covid, overstromingen, oorlog in Oekraïne...

Nieuws en contact:

Felicitaties worden herhaald aan de Inner Wheel-club Eupen-
Ostbelgien (D163) die de Vriendschapsdag organiseerde 
(eindelijk! na verschillende pogingen!) zonder ooit de moed of de 
hoop te verliezen... Bravo!

De Vriendschapsdag 2022-2023 zal georganiseerd worden 
door de club Inner Wheel Tour’Naïade (D62).

Ook proficiat aan de leden van de nieuwe club Inner Wheel 
Bièvre  (D217).
Op zaterdag 24 september 2022 vindt de Charter Presentation 
Party plaats. 

Jullie zijn allemaal van harte uitgenodigd.

Open je clubs en je geest voor andere clubs, zowel in België-
Luxemburg als in het buitenland. Niemand werd ooit teleurgesteld 
in de rijkdom van deze ontmoetingen.

Studieteam:

Werd dit IW jaar 2021-22 officieel erkend door International Inner 
Wheel als administratieve  bijstand aan de Raad.

In 2022-2023 zijn opgenomen:

Nicole Cambier, 
President of Council & National Representative

Marie-Jeanne Laurent, 
Vice President & Secretary of Council & Deputy Nat. Rep.

Charlotte De Vos, vertegenwoordigt D62

Bambi de Ceuninck , vertegenwoordigt D217

Corinne Dalleur, vertegenwoordigt D163

Hun werk is efficiënt en waardevol.

Zij  pasten de Bye Laws in 2021-2022, aan op basis van 
clubvoorstellen en de stemming  tijdens de Nationale Vergadering 
in februari.

Zij pasten ook het Compendium aan, een informatief dossier dat 
elk jaar aan de vice-gouverneurs wordt gegeven.

Het ST helpt de Raad bij het beoordelen en formuleren van 
Proposals en Amendments die zijn ingediend door clubs, 
districten en raad voor de Manchester Convention van 2024, 
waar  ook 100 jaar Inner Wheel zal gevierd worden.

Boodschap van de President of Council & National Representative
Nicole Cambier-Molineaux

Corinne Dalleur
Responsable D163

Charlotte Devos
Responsable D62

Bambi de Ceuninck
Responsable D217

Nicole Cambier-Molineaux
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De Raad organiseert 3 pré-conventie vergaderingen:

-	 Formulering van B-L Proposals die vervol-
gens naar Engeland worden gestuurd.

-	 Opstellen van Amendments op de Propos-
als die door Engeland zijn goedgekeurd.

-	 De leden die stemgerechtigde afgevaar-
digden (Voting Delegate) zullen zijn in 
Manchester, worden uitgenodigd op de 
derde vergadering om het stemgedrag te 
bepalen.

Het Studie Team neemt geen beslissingen, het doet 
enkel voorstellen aan de Raad en legt deze ter 
goedkeuring voor.

Nationale vergadering:

Vond plaats op 26 februari 2022 en was een groot 
succes.

De discussies waren verrijkend. De leden van Inner 
Wheel Belgium-Luxemburg toonden hun dynamiek 
en interesse door middel van hun deelname. 
Hartelijk dank aan alle deelnemers.

Alleen samen kunnen we evolueren en vooruitgaan...

Deze bijeenkomst wordt om de drie jaar 
georganiseerd, gedurende het jaar volgend op een 
Conventie.

De volgende bijeenkomst zal dus plaatsvinden in 
het IW jaar 2024-2025

Thema en Logo van de International Inner Wheel 
President 2022-2023, Zenaida FARCON (Filippijnen)

De creatie van de sterren is een wonder van de 
schepping door alle culturen en tijden heen.

De figuurtjes in Inner Wheel blauw en geel 
vertegenwoordigen de leden, in levendige pose 
terwijl ze hun verbazingwekkende en spectaculaire 
werk laten zien.

De sterren zijn in de kleuren van de regenboog en 
vetegenwoordigen de talloze activiteiten in alle 
sferen.

De combinatie van de lichten van de regenboog 
vormen het witte licht dat IW vrouwen naar de 
wereld schijnen.

Leden van de raad 2022-2023:

Nicole Cambier,  President of Council & National 
Representative (IW Dinant-Hastière)

Paulette Dewinter , Imm. Past President of Council 
&  Past National Rep. (IW Deinze)

Marie-Jeanne Laurent , Vice President & Secretary 
of Council - Deputy Nat.Rep. (IW Les Fagnes)

Edtih Bouché, Treasurer (IW Midden-West)

Daisy Klaes,  Media Manager (IW Antwerpen Busy 
Metropool)

Chantal Vandewalle , Gouverneur D62 (IW 
Jabbeke)

Martine Declercq , Gouverneur D217 (IW Brussel 
Zavel)

Paule Grünig, Gouverneur D163 (IW Diekirch-
Ettelbruck in het Groothertogdom Luxemburg)

Ik wens jullie een heel fijn Inner Wheel 2022-2023 
jaar, rijk aan uitwisselingen, service en vriendschap.

Nicole Cambier
President of Council & National Representative 

IW Belgim-Luxembourg  

Edith Bouché

Marie-Jeanne Laurent

Paulette Dewinter

Chantal Vandewalle

Daisy Grillet

Martine Declercq

Paule Grünig



6

Past gouverneur: Francine Coghe. Francine 
zal mij met raad en daad bijstaan en ik weet 
dat ik op haar zal kunnen rekenen.

Vice gouverneur: Solange Remacle. Bravo 
Solange om het vice gouverneurschap te 
willen opnemen en volgend jaar in juni het lint 
van mij te willen overnemen

Secretaris: Mieke Van Poucke. Die haar 
taak opnieuw zeer toegewijd en punctueel zal 
uitvoeren

Penningmeester: Karin Dedeyne die net 
zoals vorige jaar de financiën van het district 
onder haar goede neemt.

Webmaster ad interim: Francine Coghe. 
Francine zal haar oude rol als bedreven 
webmaster opnieuw op zich nemen en 
deze taak combineren met haar functie als 
vicegouverneur.

International service en Zonewerking 
+ FR uitbreiding: Rita Strypstein wordt 
verantwoordelijke voor onze internationale 
service en zones en zal ook de Franstalige 
uitbreiding op zich nemen. Wij weten dat Rita 
deze taak zeer nauwgezet zal uitvoeren.

NL Uitbreiding: Marleen Van Gorp. Marleen 
zal de clubs ertoe aanzetten nieuwe leden 
aan te trekken en zal ook zoeken naar 
mogelijkheden om nieuwe clubs op te richten. 

Beste Inner Wheel vriendinnen,

Onlangs hoorde ik iemand 
zeggen: De leden van Inner 
Wheel dat zijn “straffe 
madammen”. Dames die zich 
maatschappelijk en sociaal 
engageren. Dames die creatief 
én in team acties opstarten 
om succesvol fondsen 
te werven waarmee ze 
doelgerichte sociale projecten 
en initiatieven steunen. Dames 
die in vriendschap binnen 
de club netwerken, binnen 

de zone, binnen het district maar ook nationaal, Europees en 
zelfs internationaal. Kortom, dames die ervoor zorgen dat het 
Inner wiel van de club goed geolied en gesmeerd meedraait in 
het grote raderwerk van Inner Wheel Internationaal. En dat is 
inderdaad “straf”

Ik ben bijzonder fier deel te mogen uitmaken van deze grote 
groep “straffe madammen” en vereerd dat mij de functie van 
gouverneur voor het District 62 toevertrouwd werd. Dank aan 
iedereen voor het vertrouwen.

We hebben de cijfers en realisaties van het voorbije Inner Wheel 
jaar 2021-2022 meegekregen en daaruit blijkt dat het wiel in het 
D62 op volle toeren draait en dat ons district bijzonder mooie 
resultaten heeft neergezet. Bijzondere dank in dit verband aan 
onze gouverneur Francine Coghe die ons het voorbije werkjaar 
heeft gemotiveerd en aangemoedigd om deze successen te 
realiseren. We denken aan de wandelacties, Bruzelle en alle 
acties van de individuele clubs. Haar steun en aanwezigheid op 
de vele evenementen en haar interesse in de initiatieven van 
de verschillende clubs waren uitermate motiverend. Kortom, 
we hadden het voorbije jaar een TOP gouverneur D62. Bedankt 
Francine, voor alles wat je reeds hebt gedaan als webmaster de 
voorbije jaren en als gouverneur het voorbije jaar en voor alles 
wat je het komende jaar nog zal doen. Ik weet wat mij te doen 
staat, ik hoef enkel het goede voorbeeld van mijn voorgangster 
te volgen. 

No stress, ik sta er niet alleen voor. Graag stel ik u het UDC team 
2022-2023 voor:

Francine Coghe en Rita Strypstein zullen dit jaar twee functies 
cumuleren bij gebrek aan nieuwe leden in het UDC. We hopen 
echt dat nieuwe kandidaten voor het UDC zich het komende 
werkjaar zullen aanmelden. De oproep is gelanceerd!

D62 Boodschap van de Gouverneur Chantal Olivier-Vandewalle
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Het districtscomité D62 wil de districtsbijeenkomsten een 
nieuw elan geven waarbij netwerking in het district tussen de 
onderlinge clubs speciale aandacht zal krijgen. Wij zijn ervan 
overtuigd dat door het uitwisselen van kennis en samenwerking 
tussen de clubs in D62 mooiere resultaten kunnen geboekt 
worden en Inner Wheel als service club duidelijker op de kaart 
kan geplaatst worden. “Tips” over fundraising, “Trics” voor het 
aantrekken van nieuwe leden en het delen van interessante 
sprekers. De districtsvergaderingen worden op die manier een 
forum van inspirerende en geëngageerde Inner Wheelers. 

De Covid pandemie, de energieschaarste en de klimaat-
veranderingen, de conflicten in Oekraïne en de lege staatskas 
hebben een groot impact op het alledaagse leven van iedereen 
maar vooral op het leven van de kansarmen. 

Het is dan ook meer dan waarschijnlijk dat er straks harder aan 
de deuren van de service clubs zal geklopt worden en de vraag 
om steun en sponsoring luider zal klinken. Vandaar het belang 
dat onze clubs zich blijven inzetten, blijven bestaan, uitbreiden 
en nieuwe leden aantrekken. Daarom is het nodig dat wij als 
district 62 één front vormen, samen sterk.

En net zoals vorige jaar vraag ik ook dit jaar vanuit het district 
62 om bij het uitkiezen van de sociale projecten voorkeur te 
willen geven aan de goede doelen die de kwetsbare vrouw 
ondersteunen. De vrouw van alle leeftijden.

- De opleiding van de meisjes en de jonge vrouw.

- De jonge moeder, hopelijk niet gescheiden

- De alleenstaande moeder van schoolgaande kinderen

- En ook de vergeten bejaarde vrouw.

Onze internationale IW president ‘Zenaida’ Farcon heeft dit jaar 
heel passend als thema en logo uitgekozen:

Work Wonders. 

Werk verricht Wonderen. 

Work-Produce–Perform / Inspire and create wonders

 

 

Vanuit het district worden dit jaar geen bijkomende sociale acties 
gelanceerd. Wij verwachten dat de individuele clubs nu meer dan 
ooit zullen bevraagd worden en wij zijn ervan overtuigd dat alle 
clubs daar zoveel als mogelijk zullen/willen op ingaan. 

Ik zie reeds uit naar onze ontmoetingen tijdens de districts-
vergaderingen 2022-2023!

Vriendelijk Inner Wheel groeten,

Chantal Olivier-Vandewalle
Gouverneur D62 2022-2023
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Chères amies Inner Wheel,

Récemment, j’ai entendu 
quelqu’un qui disait que les 
membres d’Inner Wheel sont des 
« dames exceptionelles », des 
dames engagées. Des femmes 
qui lancent des actions de 
manière créative et en “team” afin 
de lever des fonds avec lesquels 
elles soutiennent des projets et 
des initiatives sociales ciblées. 
Des dames qui réseautent en 
amitié au sein du club, au sein de 
la zone, au sein du district mais 

aussi au niveau National, Européen et même International. Bref, 
des dames qui veillent à ce que la roue intérieure du club soit bien 
huilée et lubrifée pour continuer à tourner parfaitement dans les 
grands engrenages d’Inner Wheel International. Et ça c›est fort. 

Je suis extrêmement fière de faire partie de ce grand groupe de 
«dames exceptionelles» et honorée de me voir confier le poste de 
gouverneur du district 62.  Merci à toutes pour votre confiance.

Nous avons reçu les chiffres et les réalisations de la dernière 
année Inner Wheel, qui montrent que la roue du D62 tourne à plein 
régime et que notre district a obtenu de très bons résultats. Un 
merci tout particulier à cet égard à notre gouverneure Francine qui 
nous a motivées et encouragées au cours de cette dernière année 
à concrétiser ces succès. Nous pensons aux actions “walk with 
Inner Wheel”, Bruzelle et à toutes les actions des clubs individuels. 
Son soutien et sa présence aux nombreux événements et son 
intérêt pour les initiatives des différents clubs ont été extrêmement 
motivants. Bref, nous avons eu l’année dernière un gouverneur 
D62 TOP. Merci Francine pour tout ce que tu as fait comme 
webmaster au cours des dernières années et comme gouverneure 
au cours de cette dernière année et pour tout ce que tu feras dans 
l’année à venir. Il ne me reste qu’à suivre le bon exemple de ma 
prédécesseure Francine.

Pas de stress, je ne suis pas seule. 

Je vous présente l’équipe UDC 2022-2023, mes amies qui vont 
m’aider :

A défaut de candidates, Francine et Rita cumuleront cette année 2 
fonctions. Nous espérons sincèrement avoir pour 2023-2024, du 
sang neuf dans notre comité de district. L’appel est lancé !

Past gouverneur: Francine Coghe. Francine 
saura me conseiller et m’assister et je sais que 
je peux compter sur elle.

Vice gouverneur: Solange Remacle. ravo 
Solange d’avoir accepté le poste de gouverneur 
l’année prochaine. 

Secretaris: Mieke Van Poucke. qui 
s’acquittera à nouveau de sa tâche avec un 
grand dévouement et ponctualité.

Penningmeester: Karin Dedeyne qui, comme 
l’année dernière, surveillera les finances du 
district avec une grande précision.

Webmaster ad interim: Francine Coghe. 
Francine reprendra son ancien rôle de 
webmaster, combinant ce rôle avec son rôle 
de Past-Gouverneur

International service en Zonewerking + FR 
uitbreiding: Rita Strypstein sera responsable 
de notre service international, de nos zones 
ainsi que de l’ Extension FR. Je sais que ces 
tâches seront effectuées de façon méticuleuse.

NL Uitbreiding: Marleen Van Gorp.  Marleen 
encouragera les clubs à attirer de nouveaux 
membres et recherchera où de nouveaux clubs 
pourraient éventuellement être fondés. 

D62 Allocution du Gouverneur Chantal Olivier-Vandewalle
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Le comité exécutif du district 62 souhaite donner aux réunions 
de district un nouvel élan dans lequel le “networking” entre 
les differents clubs du District recevra une attention toute 
particulière. Nous sommes convaincues qu’en échangeant nos 
connaissances et en coopérant entre les clubs du D62, nous 
obtiendrons de meilleurs résultats et que Inner Wheel sera ainsi 
placé de façon plus claire sur la carte. Des conseils concernant 
les “fundraising”, des astuces pour attirer de nouveaux membres, 
partager des conférenciers intéressants,  c’est ensemble et non 
seules que nous avancerons mieux. Les assemblées de district 
deviendront ainsi un forum d’Inner Wheelers inspirantes et 
engagées.

La pandémie de Covid, la pénurie d’énergie et le changement 
climatique, les conflits en Ukraine et le trésor public vide ont un 
impact majeur sur la vie quotidienne de chacun, mais surtout 
sur la vie des plus démunis. Il est donc plus que probable qu’à 
l’avenir, on viendra plus souvent encore, frapper aux portes 
des clubs services. D’où l’importance pour nos clubs de rester 
engagés, de continuer d’exister, de se développer et d’attirer de 
nouveaux membres.C’est pourquoi, il est nécessaire que nous, 
en tant que District 62, formions un front fort, ensemble.

Et comme l’année dernière, je demande cette année au District 
62, de privilégier les associations caritatives qui accompagnent 
les femmes vulnérables dans leurs choix de projets sociaux, 
femmes de tous âges.

- L’éducation des filles et de la jeune femme.

- La jeune maman, espérons pas divorcée

- La mère célibataire d’enfants scolarisés

- Et aussi la femme âgée oubliée.

Notre présidente internationale IW ‘Zenaida’ Farcon a choisi le 
thème et le logo de cette année de manière très appropriée :

“WORK WONDERS”

Travailler-Produire–Performer / Inspirer et créer des merveilles

Aucune action sociale supplémentaire ne sera demandée par le 
district cette année, les clubs individuels seront suffisamment 
sollicités et nous sommes convaincues que les clubs y répondront 
dans la mesure du possible. 

Espérons que nous nous reverrons nombreuses lors des réunions 
du district 62 2022-2023!

Cordialement,

Chantal Olivier-Vandewalle
Gouverneur D62 2022-2023
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D217 Boodschap van de Gouverneur Martine Declercq

Lieve dames,
Beste Inner Wheel vriendinnen,

Als ik hier vandaag voor jullie sta, 
dan is dit de schuld van Mia Pollet, 
past gouverneur, lid van mijn club 
en zeer goede vriendin. Zij was 
het die me enkele jaren geleden 
opbelde met de vraag of ik “iets” 
in het district wilde doen. Ik herin-
ner me dat ik geantwoord heb: 
“Mia, als ik je daarmee plezier 
kan doen, graag.”. Want dat was 
eigenlijk de enige reden waarom 
ik het deed.

Zo ben ik dus in het UDC beland. 
En ik vond het leuk. Ik maakte kennis met sympathieke dames, leerde 
de andere clubs kennen, en ontdekte Inner Wheel vanuit een heel 
ander perspectief. Dus hierbij een warme oproep lieve dames: Kom 
uit de cocon van je eigen club en stel je kandidaat voor een functie 
binnen het district. Het loont de moeite en is een heel aangename, 
interessante en leerrijke ervaring.

Beste vriendinnen, ik zit met een groot probleem, namelijk mijn twee 
voorgangers. De fantastische Sonia en de even fantastische Joriska 
die twee jaar geleden, tijdens de allereerste heftige maanden van 
Corona een solidariteitsactie voor de aankoop van een toestel voor 
PCR tests op poten heeft gezet en daarbij de som van 16.000 euro 
heeft opgehaald. 

Ik beloof jullie plechtig dat ik mijn uiterste best zal doen om een even 
goede gouverneur te zijn. 

En gelukkig kan ik daarbij rekenen op de hulp van een super bekwaam 
en geroutineerd comité. Sonia heeft ze eerder al vernoemd: Editor 
Katty Carion, Media Manager Christine Dormans, Verantwoordelijke 
Internationale Dienst Fabienne Dumont. Sonia en Joriska staan in 
voor de Uitbreiding, Sonia in Vlaanderen en Joriska in Wallonië. Sonia 
krijgt van mij de opdracht – ik vind het eigenlijk wel plezant om nu 
haar “baas” te zijn – om minstens één nieuwe club op te richten. 
Joriska heeft dit al gedaan: In september vindt de charteruitreiking 
van haar nieuwe club Bièvre plaats. We hebben één nieuw gezicht: 
Magda Deneckere, Imm. Past Voorzitter van IW Aalst-Noord wordt 
onze nieuwe penningmeester. Jammer genoeg kan ze om medische 
redenen vandaag niet bij ons zijn. 

Sonia heeft jullie tijdens de Algemene Vergadering verteld dat Bambi 
Deceuninck kandidaat  “Treasurer” voor International Inner Wheel is. 
Maar ons land heeft nog een kandidate. Onze, thans, Past Nationale 
Voorzitter Paulette Dewinter is kandidaat Board Director 2023-2024. 
Mag ik jullie vragen om in januari zeker voor beide dames elektro-
nisch te willen stemmen.

En we gaan er meteen in vliegen. 

Straks geef ik het woord aan Pommy Stas, voorzitter van IW Waas-
land. Ze zal jullie uitnodigen voor een uniek bezoek aan een ten-
toonstelling. Omdat dit doorgaat op 20 september wilden we jullie 
daarover nu al inlichten. Daarna komt Christine Lecomte, voorzitter 
van IW Namur Citadelle, jullie een bijzonder origineel en aanlokkelijk 
voorstel doen.

Tijdens onze district vergadering van november zal een specialist 
in de materie een uiteenzetting komen geven over het nut of onnut 
van de oprichting van een vzw voor de clubs. Dit is een idee van IW 
Bruxelles Ouest dat we alleen maar konden toejuichen.  

En tenslotte hebben we natuurlijk nog onze “walkwithinnerwheel”. 
Zoals Sonia eerder zei: Wij gaan ermee door. Maar we willen het 
spreiden over een periode van twee jaar. Tijdens het seminarie voor 
de vicevoorzitters in mei was gezegd dat we jullie zouden laten kiezen 
tussen twee goede doelen waarvoor we zouden wandelen namelijk 
“Stop Parkinson” en de Mucovereniging. Van deze laatste kon echter 
niemand vandaag aanwezig zijn. 

Ivo de Bisschop, oprichter en voorzitter van Stop Parkinson zal jullie 
vertellen over zijn vzw.

Maar eerst wil ik jullie dit nog zeggen. Dat het “bevorderen van 
oprechte vriendschap”, de eerste doelstelling van Inner Wheel, geen 
loos begrip is kan ik absoluut beamen. In de afgelopen jaren ben ik 
tweemaal redelijk ernstig ziek geweest. Ik heb niet bijgehouden hoe-
veel kaartjes, sms-jes, whats app berichtjes, telefoontjes, bloemen 
en andere attenties ik gekregen heb van mijn clubgenoten en andere 
Inner Wheel vriendinnen want het waren er te veel. Alleen al om die 
reden moeten we er alles aan doen opdat onze clubs blijven bestaan 
in plaats van dood te bloeden omdat er te weinig aan ledenwerving 
wordt gedaan.

Jullie weten dus wat jullie te doen staat lieve dames.

Christine Dormans Magda DeneckereKatty Carion Sonia StevensJoriska Sterpin Fabienne Dumont
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D217 Message du Gouverneur Martine Declercq

Chères dames,
Chères amies Inner Wheel,

Si je me tiens devant vous 
aujourd’hui, c’est la faute à Mia 
Pollet, past gouverneur, membre 
de mon club et très bonne amie. 
C’est elle qui m’a appelée il y 
a quelques années pour me 
demander si je voulais faire 
«quelque chose» dans le district. 
Je me souviens avoir répondu 
: «Mia, si je peux te rendre un 

service, avec plaisir». Parce que c’était en fait la seule raison pour 
laquelle je l’ai fait.

C’est comme ça que je me suis retrouvée dans l’CED. Et j’ai aimé. J’ai 
rencontré des dames sympathiques, j’ai appris à connaître les autres 
clubs et j’ai découvert Inner Wheel sous un angle complètement 
différent. Je vous lance donc un appel chaleureux, mesdames : 
Sortez du cocon de votre propre club et posez votre candidature pour 
un poste dans le district. Ca vaut la peine et c’est une expérience très 
agréable, intéressante et éducative.

Chères amies, j’ai un gros problème, à savoir mes deux prédécesseurs. 
La fantastique Sonia et la non moins fantastique Joriska qui, il y a 
deux ans, lors des premiers mois féroces de Corona, a mis en place 
une action de solidarité pour l’achat d’un appareil pour les tests PCR 
et qui a récolté la somme de 16 000 euros. 

Je vous promets solennellement que je ferai tout mon possible pour 
être un aussi bon gouverneur. 

Et heureusement, je peux compter sur l’aide d’un comité très 
compétent et expérimenté. Sonia les a mentionnées plus tôt : Editrice 
Katty Carion, Media Manager Christine Dormans, Responsable 
du service international Fabienne Dumont. Sonia et Joriska sont 
responsables de l’extension, Sonia en Flandre et Joriska en Wallonie. 
Sonia est chargée par moi - je trouve en fait très agréable d’être son 
«patron» maintenant - de créer au moins un nouveau club. Joriska l’a 
déjà fait : La remise de charte de son nouveau club Bièvre aura lieu en 
septembre. Nous avons un nouveau visage : Magda Deneckere, Imm. 
past présidente de IW Aalst-Noord sera notre nouvelle trésorière. 
Malheureusement, pour des raisons médicales, elle ne peut pas être 
avec nous aujourd’hui.       

 Sonia vous a dit lors de l’Assemblée Générale que Bambi Deceuninck 
est candidate «Trésorière» pour l’International Inner Wheel. Mais notre 
pays a encore une candidate. Paulette Dewinter, qui est actuellement 
past présidente nationale, est candidate au poste de board director 
2023-2024. N’oubliez donc pas de voter pour ces deux dames lors du 
vote électronique en janvier.

Et nous allons bien commencer mon année de gouverneur.

Dans quelques instants je passerai la parole à Pommy Stas, 
présidente de IW Waasland qui vous invitera à une visite unique d’une 
exposition. Comme cela aura lieu le 20 septembre, nous voulions 
déjà vous en informer. Ensuite, Christine Lecomte, présidente de IW 
Namur Citadelle, vous fera une proposition très originale et attractive.

Lors de notre réunion de district en novembre, un spécialiste de la 
matière fera une présentation sur l’utilité ou non de créer une asbl 
pour les clubs. C’est une idée de IW Bruxelles Ouest que nous ne 
pouvions que saluer.  

Et enfin, bien évidemment, nous avons notre «walkwithinnerwheel». 
Comme Sonia l’a dit plus tôt : nous allons continuer. Mais nous voulons 
l’étaler sur une période de deux ans. Lors du séminaire des vice-
présidentes en mai, il a été dit que nous vous laisserions choisir entre 
deux associations caritatives pour lesquelles nous marcherions, à 
savoir «Stop Parkinson» et l’association Muco. Cependant, personne 
de cette dernière n’a pu être présent aujourd’hui. 

Ivo de Bisschop, fondateur et président de Stop Parkinson vous 
parlera de son asbl.

Mais d’abord, je veux vous dire ceci. Je peux absolument confirmer 
que «promouvoir l’amitié sincère», le premier objectif de Inner Wheel, 
n’est pas un concept vide. Ces dernières années, j’ai été assez 
sérieusement malade à deux reprises. Je n’ai pas compté le nombre 
de cartes, de SMS, de messages whatsapp, d’appels téléphoniques, 
de fleurs et d’autres attentions que j’ai reçus des membres de mon 

club et d’autres amies Inner Wheel, car il y en avait trop. Pour cette 
seule raison, nous devons tout faire pour que nos clubs continuent à 
fonctionner au lieu de se vider de leur sang à cause du manque de 
recrutement de nouveaux membres.

Vous savez donc quoi faire, mesdames.

Christine Dormans Magda DeneckereKatty Carion Sonia StevensJoriska Sterpin Fabienne Dumont
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D 163  Message du Gouverneur Paule Grunig-Theis

Chères amies de l’ Inner Wheel,
Lieve Vriendinnen,
Liebe Freundinnen,
Léiw Frëndinnen,
Chers Rotariens,
Chers invités,

Tout d’abord j’aimerais adresser mes 
sincères félicitations à Madame et 
amie Nicole Cambier, élue au poste 
de President of Council & National 
Representative.

Je voudrais également féliciter Madame et amie Marie-Jeanne 
Laurent, élue au poste de Vice President & Secretary of Council, 
Deputy Nat. Representative. Notre District est honoré d’avoir une 
des nôtres à ce poste important.
Un grand Merci à Madame et amie Paulette Dewinter pour les 
deux années passées avec succès.
A Mesdames et amies Edith Van Molhem et Marleen Dupon, 
quittant le Conseil National,
j’adresse mes vifs remerciements pour l’engagement dévoué.

Lors de mon admission au Club de Diekirch-Ettelbruck, jamais je 
n’aurais songé à me présenter un jour pour une fonction au sein 
du District 163 et sûrement pas pour la fonction de Gouverneur. 
Mais comme le hasard le voulait pendant ma deuxième année 
de Présidente du Club mon Gouverneur de l’époque m’avait 
impressionnée par son engagement et son enthousiasme. 
Souvent, doucement et sans lâcher prise elle essayait  de me 
pousser pour sortir de mon cocon Club et d’agrandir mon horizon 
vers le District.
Un grand Merci, du fond de mon coeur, Corinne de me faire le 
plaisir d’être parmi nous aujourd’hui.
C’était  qu’en 2014, à l’occasion d’un IW Day à Arlon, que la 
secrétaire d’époque du District , Colette Reuland, m’avait 
contactée au sujet du poste vacant de la trésorière et que le CED 
serait tellement heureux d’accueillir une luxembourgeoise dans 
leur équipe. 
Les chiffres m’intéressaient et la fonction était compatible avec 
mon engagement professionnel. Après un certain temps de 
réflexion j’ai accepté d’assumer la trésorerie du District et ceci 
pour trois années consécutives. C’était personnellement une 
belle et enrichissante expérience. 
Par après maintes Gouverneurs me demandaient  de les succéder 
et ma réponse était souvent :  plus tard j’accomplirai cette tâche.
J’ai tenu ma parole et aujourd’hui je me trouve devant vous pour 
entamer avec vous la nouvelle année de l’ IW.
Cette petite introduction pour vous encourager d’accepter une 
fonction au sein de votre Comité du Club et même au Comité du 
District.

Chères amies,

C’est avec émotion, fierté et engagement que je porterai le 
collier du Gouverneur et  je vous remercie pour la confiance que 
vous m’avez témoignée. Mais je suis à la fois consciente de la 
responsabilité qui repose sur mes épaules. 
En tant que mélomane je me vois à la tête d’un ensemble vocal 
a cappella.
Il sera ma mission d’entendre, d’écouter et de respecter toutes 
les voix, de trouver le bon équilibre entre les voix hautes et 
basses, de faire les nuances entre piano et forte, de veiller au 
recrutement de nouvelles jeunes voix car elles garantiront la 
pérennité et pour terminer 
unir les voix pour atteindre l’objectif d’une production homogène 
et harmonieuse. 
Sans vous, sans votre collaboration et votre engagement, dont 
je suis tributaire, chères amies des Clubs, cette production ne 
serait qu’une illusion. 
Toutes ensemble et selon le principe « l’union fait la force » nous 
parviendrons à maintenir la roue Innerwheellienne en mouvement 
pour répondre aux défis et aux exigences de l’année IW à venir. 
Songeons également  à nos trois objectifs de  l’ IW International :
promouvoir l’amitié sincère, 
encourager l’idéal de service personnel, 
stimuler l’entente internationale et veillons de les appliquer et 
de les respecter. Lors de la Convention à Jaipur le projet social 
international de 2021-2024 
STRONG WOMEN - STRONGER WORLD a été choisi pour nous 
motiver en tant que mouvement  féminin international de 
prêter main forte lors de la résolution des problèmes mondiaux 
humanitaires, sociaux, éducatifs et de santé.
Dans le même sens nous devons interpréter le thème de notre 
Présidente de l’International  Inner Wheel 2022-2023, Zenaida 
FARCON  (Philippines) :

WORK WONDERS 
REALISEZ DES MERVEILLES

La création des étoiles est une 
merveille de la création à travers 
les cultures et le temps.
Les figurines en bleu et jaune d’ 
IW représentent les membres, 
dans une pose vivante alors qu’ils 
montrent leur travail étonnant et 
spectaculaire.

Les étoiles sont dans les couleurs de l’arc-en-ciel, représentant 
la myriade d’activités dans toutes les sphères. L’arc-en-ciel 
de lumières, une fois combiné, est la lumière blanche que les 
femmes Inner Wheel font briller dans le monde.
C’est par notre engagement dans nos Clubs, les Districts, dans 
la communauté et dans le monde entier que nous sommes 
capables de réaliser ensemble des merveilles qui viennent en 
aide aux plus démunis et défavorisés.
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COMMENCONS TOUS A REALISER DES MERVEILLES 

Par la suite j’ aimerais vous présenter le Comité de District, une 
équipe de femmes cordiales et enthousiastes, qui sera à votre 
service. 
                                      
Vice - Gouverneur :  Nicole BOSMANS, IWC Beringen.
Imm. Past-Gouverneur : 
Brigitte Van VLASSELAER-MANNES, IWC Tienen-Tirlemont.  
Secrétaire : 
Marie Christine BOUQUIEAUX- MALCHAIR, IWC Diekirch-
Ettelbruck.
Trésorière : 
Frieda CUYCKENS, IWC Herve.
Service International : 
Patricia IMETSBERGER, IWC Eupen Ostbelgien.
Extension francophone : 
Marie-Rose ROTHEUDT, IWC Les Fagnes.
Extension néerlandophone : 
Jelle SPRENGERS-BAETEN, IWC Heist-op-den Berg.
Media Manager : 
Isabelle DEVIS, IWC Diekirch-Ettelbruck.
Editrice : Poste encore vacant. Avis aux amatrices !!!!!      

Merci mes amies du CED d’avoir accepté une fonction au sein du 
Comité et de partager avec moi votre amitié, vos compétences et 
votre savoir faire. Ce sera sûrement une belle aventure !!!                

Je voudrais vous communiquer encore quelques dates 
importantes :

27 août 2022 
Journée des Présidentes à l’Hôtel Restaurant LEWECK à L - 9378 
LIPPERSCHEID
5 novembre 2022 
Réunion de District 163 à l’Hôtel Restaurant DAHM à 
 L - 9145 ERPELDANGE - sur - SÛRE
14 janvier 2023 
IW Day  est en préparation. Les détails suivront prochainement.
10 juin 2023 
Assemblée Générale et Passation des Pouvoirs du 
Gouverneur D 163.
En dehors de notre District :
9 -11 septembre 2022  
European Rally à Berlin ( RFA )
24 septembre 2022  
Remise de Charte Inner Wheel BIEVRE D 217
22 avril 2023  
Journée de l’Amitié  Inner Wheel Club Tour’ Naïade D62  
                   
Pour terminer permettez moi d’adresser encore quelques mots 
de remerciements .                   
Un grand Merci à mon cher époux, Fernand, pour le soutien 
accordé dans ma nouvelle fonction.

Du fond du cœur je remercie ma Présidente du Club, Patrice 
et toutes les amies du Comité du Club pour leur engagement 
exemplaire et infatigable tout autour de l’organisation de 
cette journée exceptionnelle  et festive. Vous étiez une EQUIPE 
FORMIDABLE !!! 

Merci à vous tous pour votre présence aujourd’hui et il me reste 
qu’à vous souhaiter encore de passer d’agréables moments 
pendant la suite de cet évènement.

Paule Grünig-Theis
Gouverneur D 163    2022-2023
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D 163 Boodschap van de Gouverneur Paule Grünig-Theis

Lieve  vriendinnen van Inner Wheel

Allereerst wil ik mijn oprechte 
felicitaties overbrengen aan Mevrouw 
en vriendin  Nicole Cambier, die tot 
voorzitter van de Raad en tot nationaal 
vertegenwoordiger is verkozen.

Ook wil ik Mevrouw en vriendin 
Marie-Jeanne Laurent feliciteren met 
haar verkiezing tot ondervoorzitter 
en secretaris van de Raad, 
plaatsvervangend Nationaal Verte-

genwoordiger. Ons district is vereerd dat een van de ons  deze 
belangrijke functie bekleedt.

Hartelijk dank aan Mevrouw en vriendin, Paulette Dewinter voor 
de twee succesvolle jaren. Aan Dames en vriendinnen Edith Van 
Molhem en Marleen Dupon, die de Nationale Raad verlaten,

Ik wil mijn oprechte dank uitspreken voor hun toegewijde inzet.

 

Toen ik lid werd van de Club Diekirch-Ettelbruck, zou ik er nooit 
aan gedacht hebben mij kandidaat te stellen voor een functie in 
District 163 en zeker niet voor de functie van Gouverneur.

Maar het toeval wilde dat mijn toenmalige Gouverneur, tijdens 
mijn tweede jaar als voorzitter van de Club, indruk op mij maakte 
met haar inzet en enthousiasme. Vaak, zachtjes en zonder los 
te laten, probeerde zij mij uit mijn Club-cocon te duwen en mijn 
horizon te verruimen naar het District.

Hartelijk dank, Corinne, het doet mij veel plezier, dat je hier  
vandaag bij ons bent.

Pas in 2014, ter gelegenheid van een IW-dag in Aarlen, had de 
toenmalige districtssecretaris, Colette Reuland, mij gecontacteerd 
over de vacante functie van penningmeester en vertelde ze mij 
dat de UDC erg blij zou zijn indien ze een Luxemburgs lid in hun 
team zouden mogen verwelkomen. 

Ik was geïnteresseerd in cijfers en de positie was verenigbaar 
met mijn professionele engagement,  en daarom heb ik na 
enige bedenktijd aanvaard om de financiën van het district drie 
opeenvolgende jaren te beheren. Het was een geweldige en 
lonende ervaring voor mij persoonlijk.

Nadien hebben vele Gouverneurs mij gevraagd hen op te volgen 
en mijn antwoord was vaak dat ik later deze taak wel op mij zou 
nemen.

Ik heb mijn woord gehouden en daarom sta ik hier vandaag voor 
u om het nieuwe jaar van de IW met u te beginnen.

Met deze korte inleiding will ik u aan moedigen om een functie 
in uw Clubcomité en zelfs in het Districtscomité te aanvaarden.

Lieve vriendinnen,

Ik zal het Gouverneurslint met ontroering, trots en engagement 
dragen en ik dank u voor het vertrouwen dat u mij heeft gegeven. 
Maar ik ben mij tegelijkertijd bewust van de verantwoordelijkheid 
die op mijn schouders rust.

Als muziekliefhebber zie ik mezelf als het hoofd van een a capella 
groep.

Het zal mijn opdracht zijn alle stemmen te horen, te beluisteren 
en te respecteren, het juiste evenwicht te vinden tussen hoge en 
lage stemmen, de nuances aan te brengen tussen piano en forte, 
te zorgen voor de aanwerving van nieuwe jonge stemmen omdat 
zij de continuïteit zullen waarborgen en tenslotte om de stemmen 
te verenigen om daarmee de doelstelling van een homogene en 
harmonieuze productie te bereiken. 

Zonder u, zonder uw medewerking en uw inzet, waarvoor ik 
u erkentelijk ben, beste vriendinnen  van de Clubs, zou deze 
productie slechts een illusie zijn.

Allen tezamen en volgens het principe van “eendracht maakt 
macht” zullen wij erin slagen het Inner Wheel  wiel in beweging 
te houden om de uitdagingen en de eisen van het komende IW 
jaar aan te kunnen. 

Laten wij ook denken aan onze drie IIW-doelstellingen:

namelijk het bevorderen van oprechte vriendschap,

 het koesteren van het ideaal van persoonlijke dienstbaarheid ,

het stimuleren van internationaal begrip en laten wij ervoor 
zorgen dat wij deze doelstellingen toepassen en eerbiedigen. 

Tijdens de Conventie in Jaipur is het Internationaal Sociaal 
Project 2021-2024 

STRONG WOMEN  - STRONGER WORLD  gekozen om ons als 
internationale vrouwenbeweging te motiveren bij te dragen aan 
het oplossen van wereldwijde humanitaire, sociale, onderwijs- 
en gezondheidsproblemen.

In dezelfde zin moeten we het thema van onze Internationale 
Inner Wheel Voorzitter 2022-2023 : Zenaida FARCON  (Filippijnen)  
interpreteren:

WORK WONDERS      -      
WONDEREN REALISEREN

De creatie van de sterren is 
een wonder van de creatie door 
culturen en tijd heen.

De beeldjes in Inner Wheel 
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blauw en geel stellen de leden voor, in levendige pose als zij hun 
verbazingwekkende en spectaculaire werken tonen.

De sterren zijn in de kleuren van de regenboog die de veelheid 
van activiteiten in alle sferen vertegenwoordigt. De combinatie 
van de regenboog van lichtjes is het witte licht dat de Inner  
Wheel leden naar de wereld schijnen.

Het is door onze inzet in onze Clubs, Districten, in de gemeenschap 
en over de hele wereld  dat wij wonderen kunnen verrichten om 
samen de armen en  achtergestelden te helpen

LATEN WE ALLEMAAL BEGINNEN WONDEREN TE VERRICHTEN

Daarna stel ik u graag voor aan mijn Districtscomité, een team 
van vriendelijke en enthousiaste vrouwen, dat u graag van dienst 
zal zijn.    

Vice-Gouverneur : 

Nicole BOSMANS, IWC Beringen.

Imm. Past Gouverneur : 

Brigitte Van VLASSELAER-MANNES, IWC Tienen Tirlemont.

Secretaris : 

Marie Christine BOUQUIAUX- MALCHAIR, IWC Diekirch-Ettelbruck.

Penningmeester : 

Frieda CUYCKENS, IWC Herve.

Internationale dienst : 

Patricia IMETSBERGER, IWC Eupen Ostbelgien.

Franstalige uitbreiding : 

Marie-Rose ROTHEUDT, IWC Les Fagnes.

Nederlandse uitbreiding : 

Jelle SPRENGERS-BAETEN, IWC Heist-op-den Berg.

Media Manager :

Isabelle DEVIS, IWC Diekirch-Ettelbruck.

Editrice: Positie nog steeds vacant. Bericht aan vrouwelijke 
enthousiastelingen !   

Ik dank u, mijn vriendinnen van het UDC, dat u een functie in het 
Comité hebt aanvaard en dat u uw vriendschap, vaardigheden 
en kennis met mij wil delen. Het zal zeker een groot avontuur 
worden!   

Staat u mij tot slot toe een paar woorden van dank te zeggen.                   

Ik wil mijn lieve man, Fernand, hartelijk danken voor zijn steun in 
mijn nieuwe functie.

Uit de grond van mijn hart dank ik mijn Club President, Patrice en 
alle vriendinnen van het Club Comité voor hun voorbeeldige en 
onvermoeibare inzet voor de organisatie van deze uitzonderlijke 
en feestelijke dag. Jullie waren een FANTASTISCH TEAM!!! 

Ik dank u allen voor uw aanwezigheid vandaag en ik wens u het 
allerbeste voor de rest van dit evenement.

Paule Grünig-Theis
Gouverneur D 163 / 2022-2023
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C’était le samedi, 26 mars 2022. La journée – prévue pour 2020 et reportée à cause 
des mesures sanitaires en vigueur en Belgique – a enfin pu avoir lieu. C’est dans le 
cadre magnifique du barrage d’Eupen au pied des Hautes Fagnes que nous avons 
pu recevoir nos invitées autour d’un petit déjeuner sur la terrasse panoramique. De 
nombreuses membres Inner Wheel étaient venues de Flandre, de la Communauté 
française et du Luxembourg pour faire de cette journée un événement inoubliable 
en compagnie des membres du club d’Eupen Ostbelgien.

Les visites ont débuté par un temps magnifiquement ensoleillé. Pour celles qui 
souhaitaient mieux connaître notre région sur le plan géographique, une randonnée 
à travers les Hautes Fagnes était organisée. Celle-ci se terminait avec une 
dégustation de bière locales.

D’autres ont voulu mieux comprendre les particularités politiques et culturelles 
de notre région. Lors de la visite guidée du Parlement de la Communauté 
germanophone, ils ont pu avoir un aperçu de l’histoire mouvementée des Cantons 
de l’Est et s’informer sur la situation politique actuelle. Elles ont aussi su faire 
connaissance de nos coutumes telles que le carnaval, la nuit du 1er mai et nos 
traditionnels marchés de Noël. 

Lors de la visite guidée d’Eupen, d’autres personnes ont parcouru les petites ruelles 
pittoresques de la ville et sont passées devant les façades chargées d’histoire des 
anciennes «maisons patriciennes», témoins de notre histoire drapière. 

N’oublions pas le dîner qui a permis d’approfondir les amitiés existantes et d’en 
nouer de nouvelles. Les places assises attribuées au hasard y ont largement 
contribué.

Outre les discours de bienvenue et l’échange de fanions, l’engagement social 
était également au premier plan. Il s’agissait notamment d’un don très important 
pour les victimes des inondations d’Eupen. Celui-ci servira à la reconstruction des 
installations et à la reprise des services de la maison Cardijn. Il s’agit d’une asbl 
sociale d’Eupen qui a dû arrêter ses activités à cause des inondations désastreuses 
en juillet 2021.  La responsable de l’établissement était sur place et a pu expliquer 
leurs activités au grand public. 

Conformément à la devise «Amitié, engagement social et entente internationale», 
la journée d’amitié s’est terminée en fin d’après-midi avec la prochaine rencontre 
programmée en 2023. 

Ruth de sy 
Editrice

Nationale  Activiteiten 
Organisations  Nationales

Eupen Ostbelgien  ______________________

Journée de l’Amitié - Vriendschapsdag



17

Hulpfonds "Overstromingen" Fonds d'aide "Inondations"

Dankzij de gulle bijdragen van clubs, districten en raad hebben we in totaal 41.669 € ontvangen.  Momenteel blijft nog een saldo beschikbaar van 
2.276,23 Euro Monospace. 
Hierbij vinden jullie het volledig overzicht van alle inkomsten en uitgaven van het afgelopen jaar plus de bijkomende initiatieven van verschillende 
clubs, hetzij financieel (totaal 23.634 Euro Monospace ),  in natura of via dienstbetoon.  
Dank aan iedereen en in het bijzondere aan de clubs uit de getroffen gebieden voor hun spontane tussenkomsten.      

Grâce aux généreuses contributions des clubs, districts et du Conseil, nous avons reçu un total de 41 669 €. A l’heure actuelle, un solde de                  
2 276,23€ reste disponible.
Voici l’aperçu complet de toutes les recettes et dépenses de l’année écoulée,  ainsi que les initiatives supplémentaires des différents clubs, que ce 
soit financièrement (23.634 €), en nature ou par le service. 
Merci à toutes et en particulier aux clubs des zones sinistrées pour leurs interventions spontanées. 

OVERZICHT GIFTEN HULPFONDS «OVERSTROMINGEN»
LISTE FONDS D’AIDE «INONDATIONS»  IW 2021-2022

Hulpfonds “overstromin 
 
District 62   District 217   District 163   Raad 
            

GIFTE
N 

MOUSCRON COMINES 1.500 BOOM WILLEBROEK 300 GAUMES ARDENNES 100   
WESTKUST 1.500 BRUXELLES 100 TONGEREN 100   
CHARLEROI 2000 100 WAASLAND 100 HAUTES FAGNES 100   

MIDDEN WEST 200 BRUXELLES 
RENAISSANCE 100 DIEST 1.000   

LA LOUVIERE 500 ANNE BAIWIR 100 DIEKIRCH ETTELBRUCK 100   
CHARLEROI  100 BRUSSEL ZAVEL 100 HERVE 100   

DISTRICT 62 2.900 BRUXELLES OUEST 100 KARINE SEYKENS  HEIST-
O-D-B 100   

BRUGGE 100 AALST NOORD 100 AARSCHOT 500   
MEETJESLAND 100 ANTWERP 2 100 EUPEN OSTBELGIEN 100   
CHARLEROI-LE-TILLEUL 100 NAMUR CONFLUENCE 100 HEIST OP DEN BERG 100   

EDITH BOUCHE 100 VERONICA GOSSET 
ANTW.2 40 HASSELT 2.000   

LOKEREN 250 NAMUR CITADELLE 100 SERAING 500   
JABBEKE 670 ANTWERPEN SINGEL 100 DISTRICT 163 2.300   
DEINZE 500 IW ZOTTEGEM 100 HUY-OCQUIER 1.000   

OUDENAARDE 2.500 NINOVE-
GERAARDSBERGEN 100 GENK 100   

ENGHIEN 100 GAASBEEK 500 TIENEN 100   
OOSTENDE 100 NIVELLES 100 LIEGE 100   

BEAUMONT 100 DENDERVALLEI 100 C.BONELLI & A.THIEBAUT 
LIEGE 200   

KNOKKE HEIST OOSTK. 350 DINANT-HASTIERE 100 HESBAYE 250   
IEPER 500 NYSSENS MADELEINE 100 MARCHE CINEY 750   
KORTRIJK GULDEN 
SPOREN 250 GERAARDSBERGEN-

OUDENB 100 FRANCINE REMARCLE  100   

BRUGGE 'T VRIJE 100 DISTRICT 217 5.000 PAULE GRUNIG VICE 
GOUV. 289   

Croatië D191/EM Rimini   ANTW.BUSYMETROPOOL 130 ISABELLE DEVIS MM/ED 197   
ANN 
APTHORP/PERUWELZ 100 GENAPPE VILLERS LA 

VILLE 300 GEEL 100   
MANDEL-LEIE 100 GEDINE-WELLIN 1.000 ATTERT SURE ET SEMOIS 100   

LYS EUROPEA 100 PHILIPPEVILLE 100 EDITH GORRIS/HEIST OD 
BERG 100   

BRUGGE-WEST 100 MECHELEN 100 HEIST-OP-DEN-BERG 400   

  13020   9270 LIEGE BIERSET HESBAYE 100   

     BERINGEN 100   

    HESBAYE 300   

      11386 7993 

Totaal 41.669€ 
 
BIJKOMENDE RECHTSTREEKSE SCHENKINGEN - DONS DIRECTS 
SUPPLEMENTAIRES DES CLUBS IW  
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BIJKOMENDE RECHTSTREEKSE SCHENKINGEN - DONS DIRECTS SUPPLEMENTAIRES DES CLUBS IW 

IWC Bruxelles-Renaissance heeft 3.500€ geschonken aan école de 
court  Étienne, getroffen door de overstroming,   
IWC Bruxelles-Renaissance  a fait un don de 3.500 euros à l’école de 
court D’Etienne, touchée  par les inondations   
 
IWC Aalst-Noord heeft 5000 euros  rechtstreeks aan hun contactclub 
Dinant-Hastière geschonken voor de slachtoffers van de overlast  
IWC Aalst-Noord a fait un don de 5000 euros directement à leur  club 
contact  Dinant -Hastière pour les victimes des inondations   
      
IWC Geraardsbergen-Oudenberg heeft 750 euro rechtstreeks 
geschonken aan Dinant-Hastière voor de slachtoffers van de 
wateroverlast      
IWC Geraardsbergen-Oudenberg à fait un don de 750 euros directement 
à IWC Dinant-Hastière pour les victimes des inondations   
  
IWC Dinant-Hastière kan via actie «Mini Brocante des livres « een gift 
doen van 2250 € +  gift van IWC Aalst-Noord + van IWC Geraardsbergen-
Oudenberg = 8.000€
       
IWC Bruxelles-Ouest zijn onmiddellijk in Verviers en omgeving met 
3 camionetten, goederen gaan leveren voor de slachtoffers van de 
overstroming    
IWC Bruxelles Ouest se sont immédiatement rendus à Verviers avec 3 
camionnettes pour livrer des marchandises aux victimes de l’inondation 
       
IWC  Charleroi heeft 1.500 € rechtstreeks geschonken aan IWC Verviers-
Spa  
IWC Charleroi à fait un don de 1.500 € directement à IWC Verviers-
Spa 

       

IWC Herve: 1.674 € voor «La Page» centrum voor preventie en jeugdhulp/ 
pour «La Page» centre de prévention et d’aide à la jeunesse  
IWC Herve : 1.360 € voor «Ensival» aankoop 2 wasmachines en 1 
droogtrommel/ achat de 2 machines à laver et 1 sèche-linge  
IWC Herve: 600 € aan «Verviers ma ville solidaire» les dons des membres 
pour l’achat de repas      
IWC Herve: assistentie bij de bewaking van openbare douches in Ensival/ 
aide à la surveillance des douches publiques à Ensival   
   
IWC Verviers-Spa: informatie volgt/les informations suivent   
      
IWC Eupen-Ostbelgien: 2 tafels voor een crêche /  2 tables pour une 
crèche  
IWC Eupen-Ostbelgien: hulp aan «SOS Hilfe» Eupen aankoop van 
wasmachine en keukenmateriaal /pour l’achat d’une machine à laver et 
d’équipements de cuisine 
IWC Eupen-Ostbelgien: hulp bij catering bij «Music Hilfe»   
      
IWC Diekirch-Ettelbruck: 2.000 € aan getroffen gezinnen in de 
regio’s Echternach/moselle/aux familles touchées dans les régions 
d’Echternach/moselle      
   
IWC Hasselt: kinderopvang van Ecole St André (in kansarme 
buurt),speelgoed, fietsjes en steps/à la garderie (dans un quartier 
défavorisé), jouets, vélos et trottinettes     
    
IWC Deinze : 5.000 € via «VZW Helpende Handen» voor wekelijks 
rechtstreekse hulp in Pepinster/pour aide directe hebdomadaire à 
Pépinster        
 

STORTINGEN VANUIT HET HULPFONDS «OVERSTROMINGEN» NAAR DE CLUBS 
DONS PAR FONDS D’AIDE «INONDATIONS»  AUX  CLUBS

IW Herve heeft 5.000 € ontvangen voor Inst.St. Joseph Dolhain  
IW Herve a reçu 5.000 € pour Inst.St. Joseph Dolhain   
  
IW Verviers-Spa heeft 5.000 € ontvangen voor de aankoop van 3 pellet 
kachels 
IW Verviers-Spa a reçu 5.000 € pour l’achat de 3 poêles à granulés  
   
IW Les Fagnes heeft 5.000 € ontvangen voor 2 scholen in Pepinster (La 
Providence en Saint Lambert / kleuter en lagere school) elk 2.500 € = 
5.000 €    
IW Les Fagnes a reçu 5.000 € pour 2 écoles à Pepinster (La Providence 
et Saint Lambert/jardin d’enfants et école primaire) chacune  2.500 € 
=5.000 €  
   
IW Herve heeft 2.389 € ontvangen voor ASBL Espace Vivie voor saldo 
factuur wasmachine en droogkast en factuur nieuw linnen  
IW Herve a reçu 2.389 € pour ASBL Espace Vivie pour solde facture 
machine a laver et sèche linge et facture linge neuf  
IW Herve heeft 1.972 € ontvangen voor aankoop wasmachine en 
droogkast voor ASBL Regie des Quartiers de Verviers  
IW Herve a reçu 1.972 € pour machine a laver et sèche linge pour ASBL 
Regie des Quartiers de Verviers    

IW Huy-Ocquier heeft 5.000€ ontvangen voor project Mw F.Lathauwers, 
aankoop materiaal die uitgedeeld wordt aan noodlijdenden in diverse 
gemeenten
IW Huy-Ocquier a reçu 5.000 €pour projet Mme F. Lathauwers, achat 
matériel pour sinistrés dans diverses communes    
 
IW Verviers-Spa heeft 5.031,74 € voor hellend vlak voor minder-validen 
voor  Kerk Saint Remacle     
IW Verviers-Spa a reçu 5.031,74 € pour rampe d’accès pour l’église 
Saint Remacle 
     
IW Seraing Edelweiss/Chaudfontaine bibliotheekhoek en materiaal 
kinderen Asbl 5.000 € 
IW Seraing Edelweiss/Chaudfontaine coin bibliothèque et matériel pour 
enfants Asbl 5.000 €      

IW Eupen-Ostbelgien CAJ Viertelhaus Cardijn symbolische cheque 5.000 
€ overhandigd op Vriendschapsdag - bedrag geblokkeerd op rekening 
tot ontvangst facturen
IW Eupen-Ostbelgien CAJ Viertelhaus Cardijn cheque symbolique de 
5.000 € transmis lors de la Journée de l’Amitié-montant bloqué du 
jusque transmission de facture.
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Les inondations dans la vallée de la Vesdre
Août 2021

Le vendredi 6 août 2021 Marc & Yvonne Bogaert ont organisé 
une journée à Verviers et environs afin de venir en aide aux 
sinistrés des inondations dans la région.

La voiture fut chargée de bonne heure et bien que la météo ne 
semble pas être de la partie, nous sommes motivé(e)s! Sur place 
nous retrouvons notre présidente Carine, Marie-Lou et Sylviane 
(amie de Carine).

Arrivés sur place nous avons reçu un sympathique accueil as-
suré par des membres du club IW Verviers-Spa, Mylène Lilien, 
Evelyne Fonsny, et Françoise Rémion.

Nous nous rendons au centre de dépôts où nous déchargeons 
les voitures. Les produits sont triés et ranger par zones : entre-
tien, hygiènes, papier, langes, denrées non périssables etc….

Ce centre est géré par une responsable (également sinistrée) et 
plusieurs bénévoles très dévoués. Ces derniers nous expliquent 
le fonctionnement du centre et la manière la plus judicieuse de 
faire les distributions. Il faut absolument éviter les disputes entre 
sinistrés !  Ils nous expliquent qu’il faudrait du monde pour trier 
des vêtements dans l’ancien magasin C&A (également dévasté 
par les eaux) et nous conseillent de visiter les quartiers les plus 
sinistrés à Ensival, plus particulièrement le quartier des loge-
ments sociaux. Carine et Sylviane vont travailler au tri du second 
étage de C&A, Marie-Lou au rez-de-chaussée et Marc et Yvonne 
se rendront à Ensival afin d’apporter leurs aide et matériel aux 
sinistrés d’Ensival.

Marie-Lou, Sylviane et Carine se rendent au centre de distribu-
tion de vêtements, accompagnées par Mylène Lilien.

L’immense surface du magasin est le centre de collecte des dons 
de vêtements ; un millier de cartons remplis de vêtements y sont 
déposés avant d’être triés et distribués aux habitants démunis. 

Elles apportent leur aide aux dizaines de bénévoles qui s’al-
ternent sur place ; des gens qui ne se connaissent pas se rap-
prochent, dans une fourmilière qui reprend vie…. 

Elles sont touchées par cette formidable vague de solidarité pour 
venir en aide aux sinistrés de Verviers : Oubliée, la barrière de 
langue ou de région, oubliée la barrière de religion, tous et toutes 
se mobilisent pour venir en aide à ceux qui ont tout perdu dans 
les flots dévastateurs…. Et les victimes elles-mêmes étaient 
aussi présentes afin d’apporter leur aide aux autres.

A Ensival, nous sommes confrontés à une vision apocalyptique 
! Malgré les nettoyages qui ont déjà été faits et les camions qui 
chargent les déchets, les stigmates des inondations sont encore 
impressionnants. Dans les rues règne une odeur nauséabonde.

Dans les maisons encore 
occupées, les fenêtres 
sont grandes ouvertes 
et il s’en s’échappe des 
effluves de Javel. Tous 
les rez-de-chaussée sont 
vides et ils n’attendent 

qu’une chose : sécher. Là où c’est possible, des extracteurs 
d’humidité tournent à plein régime. Plus tard une sérieuse réno-
vation s’imposera. 

Etant partis principalement avec des boissons, à la demande des 
sinistrés nous sommes retournés au centre de tri pour aller cher-
cher ce qui leur manquait et leur ferait plaisir.

Nous avons distribué du linge de maison, des produits d’hygiène, 
des langes, des bonbons, des biscuits mais nous avons principa-
lement écouter leurs récits !  

Voici quelques extraits de leurs récits terrifiants :

.…

L’eau est montée jusqu’à l’appui de fenêtre du premier étage, 
nous avons cru mourir. On a eu très peur de devoir monter sur le 
toit et de glisser. Nous avons passé la nuit à la fenêtre !

…

Notre voisine a voulu sauver sa voiture, elle s’est installée au 
volant mais tout à coup le courant était si fort qu’elle a été em-
portée et sous nos yeux nous l’avons vu se noyer dans sa voiture.

…

Bruxelles-Ouest  _____________________________________________
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Chez notre voisin d’en face nous avons vu un carreau se casser sous la pres-
sion de l’eau, l’eau s’est engouffrée avec force dans la maison, un tourbillon 
s’est formé et par la seconde fenêtre tout le contenu de la pièce est sorti, dans 
en effroyable fracas et un torrent de boue.

…

(Rencontre sur le pas de la porte avec une jeune maman de six enfants (dont 
l’ainé à 9 ans et les deux plus jeunes sont encore des bébés)

En pleine nuit nous avons fui avec mon compagnon, nos six enfants et notre 
Berger Malinois.  Nous avons escaladé un mur de deux mètres dans notre jardin, 
en hissant les enfants et notre Malinois, de main en main afin d’atteindre la voie 
ferrée qui se trouve en hauteur et de fuir les eaux montantes.

Quelques heures avant le drame, notre Malinois avait une attitude étrange.  

Il n’arrêtait pas de tous nous mordiller (adultes et enfants).  Nous n’avions pas 
compris son message et nous nous sommes même un peu énervés sur lui !  En 
fait il avait pressenti le danger et a essayé de nous prévenir afin de nous mettre 
à l’abri.

Mon compagnon n’arrive plus à dormir la nuit, il fait le guet.  Il dort quelques 
heures dans la journée quand moi je suis présente dans la maison.

Le propriétaire nous demande de quitter la maison. Nous avons trouvé un autre 
logement qui sera libre dans 3 mois ! Entretemps nous serons hébergés par 
la famille.

…  Le courant était si fort que même un bon nageur ne pouvait pas s’en sortir !

…  Je panique dès qu’il commence à pleuvoir.

…  Je ne dors plus.

…  J’ai passé des nuits à ma fenêtre du premier étage à regarder la rue.

…  Ma pièce de séjour, ma cuisine, tout est parti dans les flots.  Les appareils électriques qui 
ont résisté sont inutilisables.

Ce qui précède est un petit résumé des propos recueillis sur place.  Les personnes rencontrées 
semblaient avoir besoin de raconter leur terrible vécu.  Nous avons écouté avec la plus grande attention et compassion. Certaines 
personnes avaient le regard vide, d’autres semblaient résignées.  Nous avons eu l’impression qu’elles étaient gênées d’accepter des 
dons.

Nous avons également appris que les personnes qui le souhaitaient auraient prochainement droit à un suivi psychologique pour les 
aider à surmonter ces moments très difficiles.  Des psychologues et du personnel soignant ont déjà faits le tour des quartiers les plus 
atteints.

Pour les amis des animaux :

Nous avons pu constater qu’une association d’aide aux animaux faisait également le tour des quartiers pour proposer de la nourriture 
pour les animaux de compagnie ainsi que des écuelles pour mettre de l’eau et de la nourriture à disposition des chats errants.

Après l’effort, le réconfort ! Nous avons clôturé notre journée, riche en émotions, en prenant le verre de l’amitié.

Yvonne Bogaert
Membre
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Hulp aan de slachtoffers 
van de overstromingen
September 2021

Op vraag van onze zusterclub Liège-Bierset-Hesbaye 
hebben we speelgoed gedoneerd aan l’Ecole Saint André 
te Luik.

De directeur en een opvoeder van de school zijn een selectie 
komen ophalen in onze speelgoedbank.

Onze voorraad fietsjes, gocarts en steps trokken ook hun 
aandacht, ze zijn dan teruggekomen en een tweede keer  hun 
auto volgeladen.

We hebben zo ons steentje kunnen bijdragen om de kinderen blij 
te maken.

Marleen Dupon
Mediamanager en Secretaris

Hasselt  ___________________

Aide aux sinistrés des inondations
(20/06/2022)

Notre région a été durement touchée par les inondations et notre 
club est dès le début venu en aide à la population tant en étant 
présent sur le terrain qu’en soutenant financièrement trois ASBL.
Nos membres ont trié des vêtements récoltés pour les sinistrés 
et en collaboration avec le club de Verviers-Spa, elles ont assumé 
une permanence dans les douches mobiles mises à disposition 
pour la population locale. 

Le budget national récolté pour les inondations nous a permis 
d’aider trois organismes impactés, à savoir: l’ASBL Espace 
Vivie (maison de ressourcement pour patients atteints de 
cancer), la Régie des quartiers de Verviers (centre organisant 
différentes activités ou services permettant de redynamiser 
les liens sociaux des habitants) ainsi que La Page (centre 
d’aide et de prévention à la jeunesse) pour un montant total 
de 6.035 euros.

Edwige Hensen
Secrétaire 2022-2023

Herve  _____________________________________________



22

Inondations juillet 2021
Juillet 2021

Une aide financière de 5000€ a été obtenue au 
niveau national de notre service club Inner Wheel Les 
Fagnes et ce, pour venir en aide aux écoles libres 
Saint Lambert et La Providence de Pepinster, écoles 
qui ont été fortement impactées par les inondations 
de cet été 2021. 
Notre gouverneure Brigitte Mannes et notre 
présidente Danièle Leroy ainsi que Marie-Jeanne 
Laurent, ont tenu à se rendre sur place pour apporter 
tout leur soutien au directeur de cette école, Monsieur 
Laurent David.

Danièle Leroy
Présidente IW Les Fagne

Quand la solidarité des clubs Inner Wheel fait merveille… 
Mai 2022
 
Nous vous avions relaté l’année dernière les déboires d’une 
de nos œuvres sociales, l’ASBL L’Edelweiss à Vaux-sous-
Chèvremont, suite à la dévastation de leur bâtiment lors des 
inondations de juillet.
Grâce à l’aide efficace de plusieurs services clubs, dont le 
nôtre, à la visite discrète mais empreinte de compréhension 
de notre Gouverneur Brigitte Mannes et aux sommes 
récoltées lors de l’appel lancé par les instances nationales 
d’Inner Wheel, un montant de 5000€ vient de leur être versé. 
 
Cette somme sera dédiée à l’aménagement d’une bibliothèque et 
la pose d’un plafond anti-bruit dans la salle à manger. L’entièreté 
des jeux et livres avaient, en effet, fini dans une décharge laissant 
les enfants non seulement sans logement mais sans moyens 
d’occupation. Quant au plafond, cela peut paraître du luxe, mais 
quand une quinzaine d’enfants et leurs éducateurs se retrouvent 
ensemble dans la même pièce, on devine aisément que le ton 
puisse monter.
Nous profitons de cet article pour remercier chacune d’entre 
vous ainsi que vos clubs pour les sommes obtenues par votre 
intermédiaire. Cette magnifique solidarité a permis de soutenir 
l’aide de plusieurs de nos clubs qui ont été sollicités lors de cet 
évènement dramatique.

Geneviève Beguin 
Webmaster et Editrice 
Vice-Présidente

Les Fagnes  _________________________________________

Seraing  ____________________________________________
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C’est reparti…
Mai 2022

Quelle magnifique année nous venons 
de vivre ensemble. Après une longue 
période durant laquelle nos activités 
ont été considérablement réduites et 
limitées par le contexte sanitaire, nous 
avons pu nous remobiliser et force est 
de constater que nous avons pu réaliser 
de beaux projets.

C’est dès lors avec beaucoup d’enthou-
siasme que nous avons participé au 
marché de Noël des Minières. 

Confitures et confits ainsi que  variétés 
de biscuits « maison » étaient proposés  
aux nombreux passants bien contents 
de déambuler parmi les échoppes.

Emballées  par notre succès nous avons 
décidé de participer à la brocante du 
quartier. Certaines de nos membres qui 
allaient bientôt déménager en ont profité 
pour nous donner quantités de beaux 
articles qui sont venus augmenter notre 
stock. Assurément nous ferons encore la 
brocante l’an prochain 

 Les profits réalisés grâce à ces actions 
nous ont permis d’aider les personnes 
victimes des inondations de notre 
région. Celles-ci ont également été 
soutenues grâce à des dons de l’Inner 
Wheel national notamment : 5000 euros 
pour des poêles à pellets et  5031 euros 
pour une rampe d’accès pour personnes 
à mobilité réduite à l’église Saint-Remacle que nous avions eu 
le plaisir de visiter lors de l’Inner Wheel Day de janvier 2020 et 
qui sert aussi comme lieu d’expositions, de concerts , arts de la 
scène, spectacles pour enfants, visites avec animations, ateliers 
d’artistes, stages de tribolage pour les familles. Elle permet donc 
grâce à toutes ces activités de redynamiser le quartier de Pré 
Javais fortement impacté.

Fonsny Evelyne
Editrice

Verviers-Spa  _______________________________________
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Slotceremonie Special Olympics 
28 mei 2022

Onze 1ste wandelactie van “walkwithinnerwheel” voor Special Olympics (atleten met 
een mentale beperking) was een reuze succes!!Met fierheid mochten wij in Ottignies-
Louvain-la-Neuve aan de CEO van SO een cheque overhandigen van 38.000 euro voor 
een sportveld voor de atleten. Dank aan alle Inner Wheel vriendinnen, sponsors en 
deelnemers voor hun inzet en deelname !

Een nieuwe wandel-en fietsactie voor een nieuw goed doel zal kortelings van start 
gaan! Alle info vind u vanaf 20 augustus 2022 op onze “walkwithinnerwheel” site en 
ditmaal voor het goede doel “stop Parkinson”

Sonia Stevens 
Gouverneur D217

Cérémonie de clôture de Special Olympics 
le 28 mai 2022

Notre 1ère action de promenades «walkwithinnerwheel» pour Special Olympics 
(athlètes ayant un retard mental) a été un énorme succès !! C’est avec fierté que 
nous avons pu remettre au CEO de Special Olympics à Ottignies-Louvain-la-Neuve un 
chèque de 38.000 euros pour un terrain de sport pour les athlètes.

Merci à toutes les amies Inner Wheel, et aux sponsors et participantes pour leur 
engagement et leur participation !

Une nouvelle campagne de marche et de vélo pour une nouvelle organisation 
caritative va bientôt commencer ! Vous trouverez toutes les infos sur notre site 
«walkwithinnerwheel» à partir du 20 août 2022 et cette fois pour la bonne cause 
«Stop Parkinson».

Sonia Stevens
Gouverneur D217

Walk With Inner Wheel
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Honegem en Apollonia wandeling

Stadswandeling

Aalst-Noord en Dendervallei  ____________________________

Op stap in Lier

Aarschot  ____________________________________________

Antwerp 2  __________________________________________
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Antwerpen Busy Metropool  _____________________________

“Valentijn” wandeling Kasteelparken

Antwerpen Singel  ____________________________________

Schijnbeemden’s Ontdekkingstocht

Boom-Willebroek  ____________________________________________
Wandeling in domein Blaasveldbroek en Hazewinkel
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Brugge ‘t Vrije  ______________________________________

De Gezell(ig)e Wandeling

Brussel  Zavel  ______________________________________________

Op stap in Oppem en Meise
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Brussel Ouest  _______________________________________________

Promenade à Montignies-sur-Roc
Le 10 octobre 2022

Sonia Stevens, Gouverneur du district 217, 
l’Inner Wheel Belgium-Luxembourg avait 
lancé, au cours de l’année 2021, une action 
promenades ayant pour thème « Walking 
for Special Olympics Belgium « qui offre 
la possibilité aux personnes souffrant  
d’un handicap mental de s’épanouir et de 
retrouver une certaine autonomie.

Carine, présidente de l’Inner Wheel 
Bruxelles-Ouest nous a proposé plusieurs 
promenades qui devaient  s’étaler sur 
plusieurs mois.

Notre première journée-promenade nous 
mena à Montignies-sur-Roc, reconnu 
comme l’un des plus beaux villages de 
Wallonie.

Les participants devaient se retrouver au 
château de Montignies-sur-Roc, propriété de 
Monsieur Didier de la Motte Baraffe, cousin 
de Carine et Christian,qui avait la gentillesse 
de nous accueillir.

Deux promenades collectives étaient 
organisées par le syndicat d’initiative local

- Un circuit du château de Montignies-
sur-Roc, 5,7 km

- Un circuit natura 2000-Honnelles 12 km

Chacun avait la possibilité de participer à 
l’un ou l’autre de ces circuits.

Notre Gouverneur, Sonia Stevens nous avait 
fait le plaisir d’être présente lors de cette 
première promenade, ainsi que 
Martine Declercq, future gouverneur. 
Avant le départ Sonia a remis à 
chacun des participants un sac à dos 
fluo avec le sigle de l’Inner Wheel et 
contenant une collation.

Le lieu de départ étant le château de 
Montignies-sur-Roc, monsieur Gobert, 
guide local, qui nous accompagna 
durant l’après-midi, nous en 
retraça brièvement l’histoire. C’est 
vraisemblablement le Seigneur de 
Roisin  et de Montignies-sur-Roc 
qui fut le bâtisseur du premier 
château-fort en 1530. Celui-
ci passa ensuite par diverses 
maisons et en 1865 il passa à 
Charles de Wazier-Wavrin qui 
procéda à sa démolition pour en 
reconstruire un nouveau de type 
tournaisien. Sa petite fille épousa 
Denis de la Motte Baraffe  et celui-

ci, entre 1822 et 1847 donna au château 
son aspect actuel. Il est à noter que depuis, 
celui-ci est toujours dans la famille de notre 
hôte.

La promenade nous mena ensuite vers la 
place Masson, du nom d’une personnalité 
importante de Montignies-sur-Roc, Fulgence 
Masson, qui fut avocat, ministre de la guerre, 
ministre de la justice et enfin ministre d’Etat. 
Monsieur Masson était également un grand 
amoureux de la nature et des arbres, ce que 

l’on ressent tellement bien sur la 
ravissante place qui porte son nom 
qui ne peut inspirer que le calme et 
la sérénité.

Nous arrivons ensuite à la rue Jeanne 
de Belleville. Celle-ci, née à Bruxelles 
en 1867,  s’installa à Montignies-sur-
Roc en 1911 et s’illustra pendant la 
première mondiale, durant laquelle elle 
organisa un réseau d’évasion vers la 
France. Cela lui valut d’être  arrêtée en 
1915, et condamnée à mort en même 
temps qu’Edith Cavell, autre résistante 
connue de la guerre 1914-1918. Si 
Edith Cavell fut exécutée, la peine de 

Jeanne de Belleville sera muée en travaux 
forcés à perpétuité.

 La  découverte de Montignies-sur-Roc, qui 
mérite bien d’être reconnu comme un des 
plus beaux villages de Wallonie car il allie 
harmonieusement la nature et un important 
patrimoine,  ne s’arrêta pas là mais il est 
difficile d’évoquer ici  tout ce que nous avons 
pu découvrir lors des deux circuits organisés.

Pour terminer cette belle journée, nous nous 
sommes retrouvés dans le parc du château pour 
un délicieux goûter sucré-salé. Notre action étant 
sponsorisée par Catherine Derine, Remy Rieland et 
la société Ecofood ceux-ci nous offrirent tartes et 
autres gâteries.

J’imagine que chacun des 
participants gardera un 
merveilleux souvenir de cette  
journée qui a permis, de découvrir 
un superbe village et de participer 
à l’action ayant pour thème de 
l’année « Walking for Special 
Olympics Belgium».

Anne De Dobbeleer
Editrice
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A la découverte du coeur historique de Malines

Promenade dans le Parc du Château de Presles
Octobre 2021

C’est par un magnifique dimanche d’octobre, pour la cause « Walking 
for spécial olympic Belgium »
que notre Présidente Marie-Claire Lenaerts et le  club Inner Wheel 
Charleroi 2000 se sont dépensées sans compter pour une belle réussite 
de cette journée exceptionnelle.

Toute notre reconnaissance au Comte et à la Comtesse d’ Outremont 
d’avoir eu la gentillesse de nous accorder l’ouverture du parc, pour 
une promenade guidée, dans le 
cadre merveilleux de leur Château.
de Presles, patrimoine de notre belle 
région datant du 19ème.

Malgré les restrictions sanitaires, 
de nombreux marcheurs sont venus 
soutenir notre action, 
Notre organisation sous un préau à 
l’extérieur, les collations, boissons et 
dégustations au stand 
de la microbrasserie « La Radine » 
n’ont pas été étrangères à la montée 
de l’ambiance joyeuse et de la bonne 
humeur, combien nécessaire en cette 
période de restrictions sanitaires.

Nous sommes ravies d’avoir pu compter sur bon 
nombre de participants ne faisant pas partie de service club... n’est-ce 
pas le meilleur moyen pour faire connaître l’INNER WHEEL ?

De plus le beau temps était au rendez-vous !

Jacqueline Nef-Tyou

Charleroi 2000  ______________________________________
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Ooidonk Wandelroute
Wandeling van 3 oktober 2021

Voor Inner Wheel Club Deinze was het niet zo moeilijk om een 
wandelroute uit te stippelen. Met het Kasteel van Ooidonk als 
vertrekpunt, een toeristische trekpleister voor onze regio. 
Een wandeling van 7.5 km midden de natuur met stilte en rust als 
accent op onze tocht.

De schilderachtige Blauwe Poort doorlopen krijgen we toegang tot de 
unieke Ooidonkdreef met zicht op het Kasteel. Het huidige kasteel 
werd in 1595 gebouwd in een typisch Spaans-Vlaamse architectuur. 
Met zijn trapgevels en uivormige torens kan het kasteel wedijveren 
met de kastelen van de Loire. In 1864 kwam kasteel Ooidonk in 
handen van de adellijke familie ’t Kint de Roodenbeke. Ondertussen  
is het kasteel bewoond door de zesde generatie van deze familie.
De route draait om kasteel Ooidonk heen, zodat we een prachtig 
zicht krijgen op alle zijden van het kasteel. Het kasteel werd op 
een ‘donk’ gebouwd dit is een heuvel die zich aftekent tegen lager 
gelegen gebied. Het wordt ons dan ook duidelijk waarom 
buurtbewoners hier kwamen om beschutting te vinden voor 
het wassende water van de Leie. Rondom het kasteel treffen 
we verschillende boerderijen aan in de lager gelegen gebieden, 
vaak eigendom van het kasteel.

We wandelen langs de Leie, maar verder volgen we de route 
langs de Oude Leie, een afgesloten arm van de Leie. De Leie is 
een meanderende rivier. Elke stap die we zetten nodigt uit om er 
een fotomoment van te maken. We wandelen in kleine groepjes 
en in elke groep is er wel iemand die iets kan vertellen over 
de geschiedenis van dit pastorale landschap.
Op het einde van onze wandeling komen we terug aan 
het Kasteel waar Inner Wheel dames met de hulp van hun 
echtgenoten een tent hadden opgezet, waar ons een warm 
onthaal te beurt viel.

Leden hadden op vrijwillige basis allerlei versnaperingen 
gebakken, de nodige drank voorzien, ook een gezonde 
hap in een blozende appel maakte deel uit van het ruime 
aanbod. Een gezellige babbel, tevreden wandelaars en 
hartelijke ontmoetingen waren een deugddoende afsluiter 
van deze dag. De weergoden waren met ons, zo was er 
geen regenscherm nodig gedurende de wandeling.
Een tevreden voorzitter kon een mooie bijdrage schenken 
aan de Nationale actie, een initiatief van Inner Wheel 
Nationaal. Dit ten voordele van de 38e editie van de ‘Special 
Olympics’, georganiseerd in Louvain-La-Neuve in het 
Hemelvaartweekend.

Annie De Sutter
Editor 

Deinze  ____________________________________________
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Diekirch-Ettelbruck  ______________________________

Walking for Special Olympics Luxembourg
24 avril 2022

En date du 24 avril 2022, l’Inner Wheel DIEKIRCH-ETTELBRUCK, sous la 
présidence de Patrice GUTENKAUF, a organisé un « Walking for Special 
Olympics Luxembourg » qui a connu un formidable succès. Ceci est dû 
entre autre au soutien exemplaire de plusieurs de nos membres ainsi 
que de leurs partenaires. 

La journée commençait avec de la pluie alors que dès le départ des 
premiers participants, le soleil était au rendez-vous. 140 personnes ont 
participé à la ballade. À mi-chemin une bonne coupe de crémant de la 
Moselle luxembourgeoise a redonné de l’énergie aux marcheurs. 

À l’arrivée un succulent repas était préparé : du cochon grillé 
sur place, depuis 6 heures du matin, accompagnée de pommes de 
terre et de salade. De bonnes tartes étaient prévues pour le dessert. 

Cette journée nous a permis de faire une formidable recette de 3.639 € 
et nous remettrons un chèque à « Special Olympics Luxembourg ». 

Josiane BOEVER-MAJERUS
Éditrice et Media Manager

Dinant - Hastière  ____________

Au temps des feuilles mortes
Le 9 octobre

Sous un beau soleil, nous participons à l’organisation “Walking for 
special Olympic Belgium”. 

Notre marche s’appelle “Promenade à Anseremme-Dinant au 
temps des feuilles mortes».

Nous proposons un magnifique parcours bien fléché de soit 5, 
10 ou 15 km.

Nous remettons notre sac à dos à chaque marcheur 
comprenant 1 bouteille d’eau, 1 pomme, 1 billet de tombola. 

Nadine Warnant, présidente, Nicole Cambier et les membres 
du club accueillent notre gouverneure Sonia Stevens et 
notre Imm. Past présidente, Joriska Sterpin.   
Nous accueillons également, Richard Fourneau, député 
provincial de l’enseignement, de la formation et des 
ressources humaines.
Après l’effort, les marcheurs trouvent le réconfort en dégustant 
sandwichs ou pâtisseries confectionnés par nos membres.
Nous envisageons l’organisation de la marche suivante.

Francine Lipmanne
Past-présidente
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Enghien - Edingen ___________________________________________
La balade des amants

Gaasbeek  ___________________________________________

Pedemolen

Gedinne-Wellin  ______________________________________
Promenade d’Automne
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Genappe-Villers-La-Ville et Bruxelles Renaissance  _________________
Promenade du Bon Air à Mousty

Geraadsbergen-Oudenberg  _____________________________

Nuchten wandeling Special Olympics

Inner Wheel Geraardsbergen-Oudenberg organiseerde zoals vele 
IW clubs een mooie wandeling in eigen streek tot en met 9 januari 
2022.

Onze knuppelpadwandeling bracht ons in het 
natuurreservaat De Nuchten. Dit natuurreservaat is gelegen 
aan de rand van de Vlaamse Ardennen tussen Idegem en 
Zandbergen. Deelnemers kozen zelf wanneer ze wensen 
te wandelen en dit op een tof parcours dat speciaal is 
aangelegd op houten knuppels. Hierdoor zweeft het 
wandelpad boven de grond.

Deze wandeling op kindermaat was een sportieve uitdaging 
voor jong en oud en waar we door onze deelname met 
vrienden, familie en kennissen Special Olympics steunden. 
Iedere deelnemer ontving een leuke bag vol met goodies, 
hapjes, drankje én natuurlijk de beschrijving van de route.

Tijdens de wandeling kon je genieten van onze 
Geraardsbergse streekspecialiteit de Mattentaart en 
voor wie wenste kon na de wandeling genieten van 
een gratis drankje bij één van onze sponsors.

Verschillende deelnemers stuurden ons leuke foto’s 
doorstuurden…

Katty Carion
Voorzitter
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Heist-op-den-Berg  ___________________

Kerstwandeling

Hesbaye  ___________________________________________________

Balade autour 
du Chateau 
d'Avin et Moxhe
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Knokke-Heist Oostkust  _______________________________

Zwinnerwheel wandelroute

La Louvière __________________________________________

Une belle sortie à Carnières
Le 17 octobre 2021

Notre participation à l’action nationale “Walking for Special Olympics 
Belgium” a eu lieu le 17 octobre 2021 sous un soleil radieux.

2 marches étaient organisées au départ du Cercle Patria sur la 
Grand’Place de Carnières où une équipe de choc de l’IW La Louvière 
attendait les 92 participants pour l’inscription et la remise du sac à 
dos aux couleurs jaune et bleu, symbole de notre club.  Départ est 
donné à 9 h 30 pour les 6 km et 10h30 pour les 10 km.

En collaboration avec les bénévoles des « Sentiers de la haute Haine » 
pour la préparation du trajet, les balades traversaient 3 villages : 
Carnières, Morlanwelz et Mont Ste Aldegonde. 

Les mollets se sont donc activés pour parcourir des sentiers 
campagnards traversant, bois, champs et prés mais aussi des sites 
historiques et des vestiges industriels comme des châssis à molette 
superbement photogéniques.

Pour restaurer les marcheurs après l’effort, les abeilles de notre club 
avaient préparé un buffet de sandwiches et pâtisseries ainsi qu’un bar 
à vins et une vente d’huile d’olive.

Une journée empreinte d’une ambiance chaleureuse et conviviale qui 
restera marquée dans nos esprits et pour laquelle nous remercions 
tous les participants.

Thérèse MARTHA
Média Manager
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Special « love walk » around the Lys
Promenade de la Saint Valentin
Comines  le 29 mai 2022,

Ce fût sous un soleil éclatant et un air glacial revigorant que les jeunes 
femmes du club Inner Wheel Lys Européa ont organisé leur première 
marche le dimanche 13 février 2022 à Bas-Warneton pour l’action 
« Walking for Special Olympics Belgium ». 
Quelques 200 marcheurs étaient présents la veille de la Saint-Valentin 
pour,  pas seulement marcher, mais aussi participer à un quiz ludique 
sur le thème de l’amour. 
Un circuit de 5km bucolique le long de la Lys entre Bas-Warneton et 
Warneton qui fût un moment de pur plaisir pour les 
plus petits comme pour 
les grands !

Noémie Cappon

Webmaster  

Lys Europea  ______________________________________

Mandel-Leie  ________________________________________

Wandeling doorheen de Avelgemse Scheldemeersen
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Midden-West  _______________________________________

Driekastelen wandeling in Brugge
23/10/2021

Onze club Midden-West deed ook mee aan 
de wandelactie ‘Walking For Special Olympics 
Belgium’ en organiseerde een echte Brugse 
Driekastelen wandelroute met keuze uit 12km, 
5km, 3km of 2km.

Deze wandeling was dus echt voor iedereen: 
alleen, met familie of met virenden.

Kostprijs was 12€ met goodiebag en 
routebeschrijving.

Extra funfactor: Champagnedrink na de wandeling 
met hapjes.

Een boswandeling is goed voor je gezondheid 
en voor je humeur… Dat hebben we met Inner 
Wheel Midden-West uitstekend begrepen en de 
weergoden waren ons goed gezind.

Deze driekastelen boswandeling voor het 
goede doel met als beloning een heerlijk 
glaasje IW-Champagne werd een 
geslaagd evenement waarop de 
vriendschapsbanden nog eens sterker 
gesmeed werden.

Wij zijn uiterst dankbaar voor de 
steun van alle deelnemers en blij dat 
wij ons steentje konden bijdragen aan 
dit mooie doel.

Beelden spreken meer dan woorden, 
geniet van onze fotoreportage.

Veerle Goddeeris-Verkouille
Media Manager IW Midden-West

Mouscron Comines  ____________________

Balade gourmande
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Oostende  __________________________________________

Krekenwandelroute
3 oktober 2021

Inner Wheel Belgium-Luxembourg 
(75 clubs) lanceerde een nationale 
wandelactie met als thema “Walking 
for Special Olympics Belgium”. Deze 
sportieve uitdaging heeft als doel Inner 
Wheel als serviceclub meer bekend te 
maken én tegelijk een steun in de rug 
te geven aan Special Olympics. Het 
bestuur van Inner Wheel Oostende stak 
de koppen bij elkaar om een wandeling 
te organiseren in oktober. De keuze viel 
op de Krekenwandelroute in Oostende, 
een tocht door de polders met tal van 
prachtige zichten op de weilanden en 
kreken van 13 kilometer. Er schreven 
zich een tiental leden en hun familie 
en vrienden in. Onderweg was er een 
pitstop voorzien om even uit te rusten bij 
een kop koffie en iets lekkers. Iedereen 
kreeg ook een rugzak mee met het logo 
van Walk With Inner Wheel dat dienst 
deed als goodiebag om onderweg nog wat drank en versnapering te 
kunnen nuttigen. In totaal leverde de actie 250 euro op, een bedrag 
dat integraal naar Walking for Special Olympics Belgium gaat. Francine 
Coghe, de enthousiaste gouverneur van District 62, kwam een kijkje 
nemen en zag dat het goed was!

Veerle De bruyn
voorzitter Inner Wheel Oostende 2021-2022

Oudenaarde  _________________________________________

Halloweenwandeling
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Thuin-Fontaine et Beaumont  ___________________________

Tongeren  __________________________________________

Stads- en Natuurwandeling

De club van Tongeren organiseerde op zondag 21 november een 
wandel dag in het kader van Special Olympics. De wandelaars hadden 
de keuze tussen twee formules: een digitale stadswandeling aan de 
hand van een app en een wandeling in de groene stadsrand. Nadien 
was er koffie en Limburgse vlaai. 

Het was een mooie dag en de wandeling had veel succes. Er waren een 
30-tal wandelaars aanwezig waaronder ook heel veel leden van andere 
clubs. Bedankt voor jullie aanwezigheid! 
 
Marleen Haerden
Voorzitter 

Découverte de Thuin…
3 octobre 2021

Pour répondre au projet lancé par Inner Wheel Belgium-Luxembourg, 
le club de Thuin-Fontaine, sous la présidence de Nelly Losseau, 
organisait le dimanche 3 octobre 2021, avec le club de Beaumont, 
sous la présidence de Bernadette Laudelout, une promenade guidée 
de 3 ou 7 km pour découvrir la belle entité de Thuin.
Nelly Losseau et ses membres avaient préparé de main de maître 
cette journée qui s’annonçait festive, culturelle et gourmande.
Le rendez-vous était donné à 10 h au Musée du Tram Vicinal  à Thuin. 
De nombreuses personnes,  membres, amis et amies des deux clubs 
étaient présents. Les anoraks, chaussures de marche et parapluies 
rivalisaient avec la bonne humeur et l’enthousiasme des participants. 
En effet, la pluie, depuis la veille, s’était invitée aussi.
Et devant les pluies diluviennes de ce dimanche, les belles promenades 
furent annulées ! 
Mais cela ne nous empêcha pas de prendre le verre de l’amitié en toute 
convivialité et nous avons discuté de nos projets IW futurs.
Certaines et certains d’entre nous en ont profité pour visiter le musée 
et ce fut aussi un beau parcours culturel, surtout sans pluie, à travers 
l’histoire du chemin de fer vicinal.
Nous avons voyagé à l’ancienne dans un tram remorqué par une 
locomotive à vapeur vicinale, construite en 1885 et à bord de motrices 
électriques. Nous avons aussi appris que toutes les machines 
exposées sont en état de marche et que ce musée perdure grâce à une 
association de bénévoles passionnés de chemins de fer qui donnent de 
leur temps pour que notre beau patrimoine se transmette de génération 
en génération.

Chantal Naveau-Caron (Thuin)
Editrice et Media Manager
Geneviève Balant-Preat (Beaumont)
Editrice
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Stap fit 2022 in!
15 en 16 januari 2022

Walk with Innerwheel in de Vlaamse Ardennen
 
Als het gaat om het organiseren van een wandeling, dan is Inner Wheel 
Zottegem niet aan zijn proefstuk toe. Reeds sedert ons charterjaar 
in 2013 richtten wij elk jaar een lentewandeling in, telkens in een 
deelgemeente van Zottegem.
Tijdens de pandemie toverden we deze om naar een bubbelwandeling, 
met groepjes van max. 4 personen én bubbelwijn in een pakket.
Het draaiboek was reeds geschreven. Voor Walk with Innerwheel 
konden we er niet snel genoeg bij zijn. Wanneer familiefeesten werden 
uitgesteld, werd samen wandelen én een zakje gevuld met de nodige 
versnaperingen als heel leuk alternatief ervaren.
De modderpaden namen we er graag bij! Zo konden ook wij ons 
steentje bijdragen voor de Special Olympics.

Sandra De Backer
Editor

Waasland __________________________________________

Vijdwandeling
15 mei 2022 

Onze wandelingen vertrokken 
en eindigden bij onze gastvrije 
voorzitster Ann. Een prachtige 
wandeling voor jong en oud langs 
de mooie erfgoedparels in Beveren 
: Kasteel Cortewalle, Erfgoedhuis  
Hof ter Welle, Sint-Maartenpark , 
Hof ter Saksen.

Nadien was er zelfgemaakte taart 
of cake, koffie, champagne , een 
biertje… tegen een democratische 
prijs verkocht voor het goede doel.

Elke deelnemer kon ook rekenen op een mooi IW-zakje door ons 
gevuld tot goodiebag. 

Lieve Van Remoortel-Malfliet
Media
Manager

Zottegem  __________________________________________
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Bestuurswissel
14  juni 2022

Afscheid van voorzitter Magda 
Deneckere (voor de derde maal 
voorzitter). 
Ze geeft het voorzitterslint door aan 
Anne-Marie Vandenberk, het jongste en 
zeer dynamische lid van onze club.

Onze Fundraising van 2021-2022

Zoals ieder jaar was ook dit jaar de verkoop van wijn en champagne 
een groot succes. Dankzij de enthousiaste inzet van al onze leden 
hebben we een mooi bedrag kunnen ophalen.

Met de opbrengst steunden we niet alleen sociale projecten uit onze 
eigen streek maar konden we ook een mooi bedrag overmaken aan de 
slachtoffers van de overstromingen in Wallonië.

Onze projecten die we in het voorbije werkjaar steunden:Financiële steun 
aan slachtoffers van overstroming in Wallonië Zonne-roos (kleuter- en 
lagere school van Levensvreugde): Sponsoring van 15 ergonomische 
stoelen voor kinderen met verstandelijke beperking, vaak in combinatie 
met ASS en/of meervoudige beperking. Deze PAL-stoelen zijn 
moduleerbaar en groeien mee met het kind. Voor Palliatieve zorg (regio 
Aalst) hebben wij Aromatherapie aangekocht om de mensen in hun laatste 
levensfase een beter gevoel te geven. Dit is een aanvullende vorm van 
zorg die niet gericht is op het genezen maar vooral op het verminderen 
van spanningen, het wegnemen van angst en onrust, het verzachten van 
pijn en het verbeteren van stemming. Voor Schoonderhage hebben wij 
een tandem en gocart geschonken voor volwassen met een beperking. 

Ook aan Schoon 
Leven, die 
a c t i v i t e i t e n 
organiseert voor 
Jongdementen, 
om hen in hun 
waardigheid te 
laten, hebben 
wij een bijdrage 
geschonken.

Elk jaar opnieuw 
is er een enorme inzet en samenwerking van al onze leden om 
onze wereld een beetje beter te maken. Grote dank aan iedereen!!!

Gaetane Deman - mediamanager
Delphine Van der Veken

Aalst-Noord  ________________________________________________

Club Activiteiten 
Activités des  Clubs

Voordracht over het Aalsters dialect met Jan Louies
9 nov 2021

Vijftig jaar lang – reeds van 
zijn atheneumtijd – noteerde 
Jan Louies Aalsterse 
woorden en uitdrukkingen op 
kladpapiertjes, krantenranden 
en vooral bierviltjes. In 1988 
werden deze gebundeld in 
‘Den Oilsjtersen Diksjoneir’.

Jan leerde ons het verschil 
tussen cultuurtaal en dialect 
en ook dat het Oilsjters zijn 
eigen grammatica heeft.

Hij gaf ons een boeiende uitleg over de oorsprong van het woord valling 
(verkoudheid), misjol (baksel met gat in het midden en bij uitbreiding 
ook iets anders), osjelèk (kopvlees), abeladoe (babbelaar), konker 
(donkere doorgang), Chipka (ons eiland in de stad), en nog veel meer.

Jan Louis geeft in Aalst ook cursussen Oilsjters. Daarnaast heeft hij dit 
jaar zijn vierde uitgave van de Oilsjtersen Diksjoneir uitgebracht, een 
versie met veel foto’s.

Gaetane Deman - Media manager
Lieve Van Coppenolle - editor
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Wilde orchideeën in West-Europa. Uiteenzetting van Dr. Geert Deneckere, 
echtgenoot van onze voorzitter Magda Deneckere
21/04/2022

Wilde orchideeën zijn beschermd in ons land. In België alleen al zijn er 
meer dan 49 inheemse soorten bekend. Ze luisteren naar sprekende 
namen zoals, Spinnenorchis, Spaanse Aspergeorchis of Onwelriekende 
Geitenbok.

Dr.Geert Deneckere, in zijn vrije tijd botanicus, sprak een uur lang 
met veel enthousiasme en gedrevenheid over de wilde orchideeën 
in West- Europa. Veel aanwezigen kwamen tot de verrassende 
vaststelling dat zij - zonder het te weten - zelf wilde orchideeën in 
de tuin, boomgaard of omgeving hebben.

Als afsluiting van het werkingsjaar organiseerde Dr. Deneckere een 
gegidste wandeling in zijn tuin om naar de échte orchideeën te 
kijken. De wandeling werd afgesloten met een gezellige drink op 
het terras.

Gaetane Deman 
Media Manager

Lieve Van Coppenolle
Editor

Overzicht activiteiten werkjaar 2021 – 2022
07/07/2022

Ondanks Corona 
heeft  Inner Wheel 
Club Aarschot het 
werkjaar 2021- 
2022 positief 
kunnen afsluiten 
met mooie giften 
aan oa « Walking for 
Special Olympics» 
en het Elzenhof te 
Aarschot, een school 
voor buitengewoon 
onderwijs. 
Ook «Het Hof van 
Vlaanderen» te Langdorp en «De Honk» te Lubbeek, die beiden jongeren 
met een beperking begeleiden, konden we financieel steunen.
De zieken en bejaarden van Samana Grootlo kregen een 
Sinterklaasgebak en het paasontbijt voor de zieken en bejaarden van 
Samana Gijmel werd door Inner Wheel Aarschot gesponsord.

19 april 2022: Een mooie lentedag. Perfect voor een uitstap naar het 
Rubenshuis te Antwerpen met 12 leden van onze Inner Wheel Club 
Aarschot!  We hebben samen genoten van een lekkere lunch op een 
zonovergoten terras, van het prachtige Rubensmuseum en al zeker van 

onze onderlinge vriendschap.

19 mei 2022: Optreden van popkoor Sing 
& Swing in CC Het Gasthuis te Aarschot. 
Dit was een benefietconcert georganiseerd 
door Inner Wheel Club Aarschot .
Het optreden was een daverend succes. 
Onze gasten waren enthousiast en genoten 
van deze geslaagde matinee, onze club 
kan dankzij dit optreden een mooi bedrag 
doneren aan haar goede doelen.
Sing en Swing werd in 2012 opgericht door 
Dirk- Jan Kerris, die tevens als dirigent 
instaat voor de professionele muzikale 

leiding. Hij kiest voor een gevarieerd repertoire: van rustige, dromerige 
nummers tot ruige, meeslepende uptempo nummers, zowel a capella 
als instrumentaal begeleid. Het popkoor trad verschillende malen met 
succes op en in 2021 deden ze mee aan de World Choir Games- “het WK 
van de koren” - in de open competitie categorie Pop& Jazzensemble en 
behaalden daar een verdienstelijke derde plaats en een zilveren jury- 
diploma…

An Peeters – Vermaelen
editor Inner Wheel Club Aarschot

Aarschot  ____________________________________________
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Ontmoeting met onze contactclub IW-Dronten.
12 mei ’22

In 2019 hebben wij voor de éérste maal 
kennis gemaakt met onze contactclub in 
Dronten, Nederland!

Na een uitstel van bijna 2 jaar wegens de 
covid pandemie hebben we dit jaar op 12 
mei onze contactclub IW-Dronten kunnen 
begroeten in onze koekenstad 
Antwerpen.

De dames kwamen helaas 
met wat vertraging aan in het 
centraal station van Antwerpen 
daar er zich een ongeval had 
voorgedaan op de Nederlandse 
spoorwegen. Zo zie je maar, ook 
daar loopt het niet altijd even 
vlot met het spoor.

Maar na een éérste 
kennismaking werden de dames 
begeleid naar de Stadsfeestzaal “De 
parel aan de Antwerpse kroon” waar ze 
onthaald werden op een verkwikkende 
koffie, thee of andere verfrissing! 

De geschiedenis van onze in 

haar oorspronkelijke staat gerestaureerde 
stadsfeestzaal, werd in geuren en kleuren 
verteld aan onze vriendinnen! Want het 
moet gezegd deze Stadsfeestzaal die 
ondertussen geklasseerd is als monument 
heeft reeds een rijke en boeiende 

geschiedenis achter de rug. De evenementen 
die er in plaats vonden staan gegrift in het collectieve geheugen 
van de Antwerpenaar. Sinds de restauratie verwelkomt men in deze 
majestueuze zaal jaarlijks 6,5 miljoen bezoekers! Deze zaal is gelegen 
pal in het midden van de Meir en het shopping gebeuren en verbindt de 
as Meir en Hopland het walhalla voor de shoppers!

Nadien was het tijd voor het middagmaal en hebben 
we genoten van een uitgebreide en lekkere lunch in de 
“Rubens Inn” gelegen naast het beroemde  Rubenshuis. 

Rond 14.00 uur hadden we afspraak met onze 
sympathieke gids aan het Rubenshuis, die ons met 
veel animo en kennis de geschiedenis van Antwerpen 
tijdens de 15de -16de en 17de eeuw op boeiende wijze 
wist te vertellen, terwijl we door de binnenstad 
flaneerden vergezeld van een aangenaam weertje! 
Nadien tegen 17.00 uur werd er van de binnenstad 
terug gewandeld naar de Keizerlei richting centraal 
station, maar vooraleer terug huiswaarts te keren 

hebben we met de dames nog genoten van een drink vergezeld van 
lekkere tapas in de “Duke of Antwerp” 

Na een gezellig samenzijn waar de tijd voorbijvloog en de dames zelfs 
een trein later huiswaarts keerden richting Dronten, namen we afscheid 
met de afspraak dat ze ons volgend jaar zeker verwachten in Dronten.

Het was een geslaagde dag met een sympathieke groep dames en ja, 
we kijken al uit naar onze volgende ontmoeting!

Daisy Grillet
Media Manager

Antwerpen Busy Metropool  _____________________________

Sprekersavonds Geert Deneckere – Wilde orchideeën
7 april 2022

Wie orchidee zegt denkt aan prachtige bloemen…
In onze natuurgebieden maar ook langs bermen zijn orchideeën 
te vinden….de orchidee heeft bloemen met aanpassingen voor 
insecten..….

Dank u wel Geert voor deze 
boeiende en leerrijke uiteenzetting 
over die wonderbaarlijke bloem.

Sonia Stevens

Antwerpen Singel  ________________________________
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Bezoek aan onze nieuwe contactclub Inner Wheel Kampen Nederland
20 april 2022

In  september 2018 hebben wij onze nieuwe Nederlandse 
contactclub Inner Wheel Kampen voor het eerst uitgenodigd op een 
gezellige ontmoetingsdag met rondvaart in de Antwerpse haven.  
De bedoeling was om elkaar jaarlijks afwisselend te bezoeken een 
weder bezoek werd gepland in april 2019. 

Na twee keer ons bezoek te hebben uitgesteld vanwege Covid-19 
kunnen we elkaar eindelijk opnieuw bezoeken op 20 april 2022 in 
Kampen.

Zoals gebruikelijk bij een bezoek aan één van onze contactclubs 
hadden we een dagje vooraf en een dagje achteraf ingepland.  

Op 19 april gaan  we op ontdekking in Zwolle. Een bezoekje aan de 
collectie en tentoonstelling in  Museum de Fundatie staat  als eerste 
punt  op het programma  Nadien een zoete hap met taart in “De 
Gillende Keukenmeiden” en daarna een blits “MUST SEE” bezoek 
aan de  prachtige boekenwinkel “Waanders in de Broeren”  om ten 
slotte te arriveren in het Boetiek hotel Kampen waar we hartelijke 
worden verwelkomd  door  gastvrouw “ Inneke”.  Zoektocht naar 
een avondmaal in Kampen finaal gelukt….19 april was immers een 
feestdag in Nederland en alle eetgelegenheden waren 
dicht!!

Na een gezond en uitgebreid ontbijt in het Boetiekhotel,  
worden we op 20 april door enkele vriendinnen 
opgehaald om elkaar opnieuw te ontmoetten in de 
taverne op de Koggewerf.  Met koffie en koekje 
worden  we door een sympathieke 
gids  ingewijd  in de geschiedenis 
van de toenmalige rijke Hanzestad 
Kampen en haar Koggevaarten. 
Een boeiende rondleiding in het 
atelier en een  bezoek aan het 
gerestaureerde Koggeschip was 
uiterst interessant.  Vooral de 
toelichting van de gids over de 
“koord aan boord” was uiterst 
leerrijk!!!

Onder een strakke zonnige blauwe lucht heeft Herma  ons 
vervolgens rondgeleid in de toeristische trekpleisters van Kampen 
om dan samen te komen voor de gezellige lunch in de Stadsherberg 
Kampen met prachtig uitzicht over de IJssel.  Na de lunch brachten we 
olv een gids een bezoek aan het Stedelijk Museum Kampen  waar de 
originele munten van de Hanzestad in de toren liggen opgeslagen en 
waar we de  prachtige Schepenzaal konden bewonderen.
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Om 18u15 worden we  opnieuw opgehaald door enkele Kampense 
.vriendinnen die ons naar een “surprise” gelegenheid brachten.  En 
wat een verrassing !!!…Ten huize van “ Herma’s prachtige Schuur” 
worden we hartelijk ontvangen op een super gezellige en feestelijke 
avond met een Chinees buffet. We heffen het glas op onze gastvrouw 
Herma,  op alle vriendinnen en op onze verbinding en vriendschap.  
Wat hebben we   genoten van al die gastvrijheid, de hartelijkheid en 
de prachtige IW geschenken die we van onze Nederlandse 
vriendinnen mochten ontvangen!!!  Wat was het een 
prachtige en leerrijke dag!!! Moe maar voldaan werden 
we terug naar het 
hotel gebracht 
waar we als een 
blok in slaap 
vielen.

De volgende morgen, na een gezond en gezellig  ontbijt zijn we 
vertrokken langs de bloeiende “tulpenroute”  naar  “Schokland” een 
voormalig eiland in de Zuiderzee dat werd drooggelegd.  Het toeval wil 
dat we daar op hetzelfde moment arriveerden als de sympathieke gids 
van de dag ervoor in Koggewerf en natuurlijk wist die ons weerom de 
boeiende geschiedenis van het voormalig eiland te vertellen.
Vervolgens even een ommetje langs Urk, eveneens een voormalig 
eiland om dan te arriveren in de historische schattige Hanzestad  Elburg  
waar we opnieuw genoten van een heerlijke lunch en een gezellige 
wandeling in de omwalde stad. 
Het was een ontspannend, prachtig en leerrijk bezoek aan onze 
vriendinnen van Inner Wheel Kampen. Zo spontaan,…zo een hartelijke 
ontvangsten!! Wat hebben wij dank zij jullie lieve IW vriendinnen 
genoten van ons eerste bezoek aan jullie Hanzestad Kampen!  Wij 
verwachten jullie met open armen volgend jaar in Antwerpen!!!!! . 

Sonia Stevens



46

Sinterklaas kapoentje… leg wat in mijn schoentje
2 december 2021

Traditiegetrouw worden er met Sinterklaas steeds “pakjes” 
uitgedeeld met als resultaat niets dan “blije, lachende en 
opgewekte Inner Wheel vriendinnen”!!!
Dank u wel lieve Sint …

Sonia Stevens

Verwelkoming nieuw  
IW lid Rita Rinkhout
4 november 2021

Sonia Stevens

Soirée théâtre au Musée Gaspar 
6 mai 2022

Le club Inner Wheel Attert, Sûre et Semois a organisé le 6 
mai dernier, une soirée théâtre au Musée Gaspar d’Arlon. 
Les bénéfices de cette soirée étaient destinés à la Maison 
Tremplin. La maison d’accueil Le Tremplin à Arlon héberge 
des hommes en difficulté sociale et les aide à reprendre le fil 
de leur vie. Au programme ce soir-là : 
‘’ Art ‘’de Yasmina Reza par l’Impact asbl et la Cie Tricéphale. 
Un affrontement verbal autour de l’art contemporain, avec 
en ouverture de soirée, Bar et Tapas !
La « Compagnie Tricéphale »,  fondée en 2018, est issue de 
la rencontre de trois amis comédiens désireux d’explorer 
l’écriture théâtrale contemporaine. (Jean-Luc Antoine, 
Pascal Dabbe et Stéphane Lesoin)

Marc, Serge et Yvan … amis depuis trente ans jusqu’au jour où Serge achète un « Antrios » 
… Une toile abstraite, peinte en blanc, …Serge présente à Marc son acquisition, Marc 
contemple l’œuvre, et Yvan aimerait ne pas contrarier ses amis. Leurs rapports amicaux 
vont progressivement faire place à des échanges plus désagréables à la grande joie des 
spectateurs.

« Art » met  en avant l’absurdité du postulat de départ : la discussion autour du fameux 
tableau blanc. Cette comédie grinçante décortique avec humour la complexité des relations 
humaines.
La quarantaine de spectateurs présents (le maximum que la salle du musée pouvait accueillir) 
ont tous apprécié ce moment intime, un grand BAVO aux comédiens pour leur prestations !

Evelyne Wagner
Secrétaire

Attert, Sûre et Semois  _________________________________
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Don de livres de lecture éducatifs à l’Ecole Communale 
de Hantes-Wihéries (Erquelinnes) 
26 octobre 2021

Dans le cadre du prix Versele 2022 de la Ligue des Familles de Bruxelles 
récompensant les œuvres de littérature d’enfance et de jeunesse, notre 
club a fait un don pour l’achat de livres didactiques illustrés.

A cette occasion, nous avons été invitées par le directeur des écoles 
communales d’Erquelinnes, Monsieur Lust, pour assister à un cours 
de lecture dans la classe de Monsieur Jérémy regroupant les élèves de 
4e-5e- 6e primaire

Tout d’abord, Bernadette, Jacqueline et moi-même avons été 
accueillies chaleureusement par le directeur en personne qui nous 
a présenté le personnel avant de nous rendre dans la classe prévue 
à cet effet.  Lorsque nous avons 
franchi la porte de la classe de Mr 
Jérémy, un tableau interactif était 
animé par la couverture de l’un 
des livres s’intitulant « Les adultes 
ne font jamais ça » de David 
Cali, illustré par Benjamin Chaud 
aux éditions Hélium/Actes Sud. 
Qu’elle ne fut pas notre surprise 
en découvrant la quarantaine de 
livres particulièrement attrayants 
comprenant de magnifiques 
illustrations issues de la collection 
Chouette Club, classés en 6 
catégories selon les classes et les 
âges. Tous les ingrédients sont 
réunis pour vous donner le goût de 
la lecture.

L’instituteur invite les enfants au 
coin Bibliothèque comprenant un 
divan confortable, divers ballons 
de relaxation… et se met à narrer 
l’histoire tout en dévoilant les 
illustrations aux élèves particulièrement intéressés. Notre présence ne 
semblait nullement les perturber. L’enseignant insiste sur l’emploi de la 
forme négative apprise, il y a peu de temps, par les élèves de 4e année 
primaire. 

Après cette lecture amusante, les élèves ont été répartis en 5 groupes 
de 3 enfants. Chaque groupe a reçu un livret de 6 pages vierges relié 
afin de noter l’histoire inventée et illustrée. Après avoir écouté quelques 
consignes importantes comme l’emploi de couleurs, la construction 
de phrases à la forme négative, une mise en page personnalisée, 
un contenu fantaisiste de l’histoire, bref « Faites-nous rire » précise 
l’enseignant pour attirer le futur lecteur tout en glissant le titre de 
l’histoire « Les enfants ne font jamais ça ».

Nous avons jeté un coup d’œil sur les productions de chaque groupe 
qui ne manquaient pas d’imagination et d’humour comme par exemple 
: « Les enfants ne jouent jamais à la console le soir » ou encore « Les 
enfants ne vendent pas leurs frères et sœurs » …  Pour l’illustration 
de ces phrases, Mr Jérémy fait référence à la tablette numérique qui 
permet de découvrir un tas de dessins que l’on peut éventuellement 

décalquer. Les élèves doivent également veiller à 
l’orthographe en utilisant leurs référentiels.

Le but de cette démarche est de prendre plaisir à lire mais aussi 
d’écrire, 2 notions fatalement imbriquées. Notre attention a été attirée 
par une notification notée au dos de l’un des livres. Le livre : On le voit 
; On le choisit ; On l’ouvre ; On le lit.

Les élèves seront amenés à voter pour 5 livres sur un bulletin prévu 
à cet effet qu’ils renverront à l’adresse mentionnée dans l’espoir de 
recevoir un prix.

Pendant que les élèves composaient leurs phrases, Mr Lust, le directeur 
qui est également journaliste pour le Journal « Vers l’Avenir » a posé 
diverses questions à notre présidente, Bernadette Laudelout afin de 
rédiger un article sur notre club après quoi nous avons estampillé 
chaque bouquin censé voyager parmi les 5 écoles de l’entité.

Au cours de cette leçon qui s’est déroulée dans le calme et la bonne 
humeur, nous avons pu palper l’intérêt de la classe pour ce genre 
d’activités. Le type de livres sélectionnés ne pourra qu’attirer les 
pupilles dans le coin bibliothèque.

Nous avons été très satisfaites de cette visite et avons quitté 
l’établissement le cœur léger. Nous avons perçu que notre action était 
accueillie avec beaucoup d’intérêt et de bienveillance.

Geneviève Balant
Editrice

Beaumont  ____________________________________________
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Vakantieactiviteit 
26 augustus 2021

Na een hele lange tijd van ‘inactiviteit’, werd het licht op groen gezet 
voor onze uitgestelde vakantieactiviteit. Onze voorzitter, Danielle Nijst 
had een mooi programma uitgewerkt.

Om 13.30 werden we verwacht in het GlazenHuis in Lommel. Het 
GlazenHuis is een modern glazen paviljoen, een open huis voor de 
kunst, de kunstenaars en het publiek, dat artistieke ontmoetingen 
aanmoedigt en culturele uitwisselingen tussen kunstenaars van over 
heel de wereld bevordert. Hierbij staan haar tentoonstellingen en de 
verzameling en het beheer van de stedelijke glaskunstcollectie centraal. 
Bij het binnenkomen springen de glazen schoentjes van de Japanse 
kunstenaar Simsa Cho meteen in het oog. Deze muiltjes verspreiden 
kleur, verwondering en fantasie in deze vreemde tijden. We hadden het 
geluk Simsa Cho en enkele andere Japanse glaskunstenaars aan het 
werk te zien in het atelier.

Na een snuifje cultuur, wachtte ons een uitstapje op het water. Aan 
de Zilvermeerhaven, Port Aventura, van Mol gingen we samen aan 
boord voor een tochtje op het water. De kapitein bracht ons naar 
een afgelegen plekje in het natuurgebied De Maat. Van op de oever 
was het klimmen en klauteren tot op de begane grond! Van daaruit 
wandelden we terug naar Port Aventura voor een lekker aperitief en 
etentje. 

Bezoek Equitom in Lummen
24 februari 2022

Na een lange periode van onzekerheid, beperkingen en uitstel van leuke 
activiteiten, was het eindelijk zover: onze langverwachte uitstap naar de 
paardenkliniek was een feit! In het midden van mooie Limburgse weilanden 
en prachtige natuur, werden we welkom geheten bij Equitom.

Dr. Tom Mariën studeerde diergeneeskunde in Gent en specialiseerde zich in 
de Verenigde Staten. Hij ontwikkelde nieuwe chirurgische technieken die nu 
wereldwijd uitgevoerd worden. In 2002 richtte hij zijn eigen paardenkliniek 
‘Equitom’ op in Lummen. Equitom groeide uit tot een grote en gerenommeerde 
kliniek met naam en faam in de paardenwereld. Er werd, als eerste in Europa, 
een geavanceerde hightech robot-CT-scanner (EDAMIS) in gebruik genomen. Hiermee kan 
men CT-beelden bij een rechtopstaand paard maken: een revolutie in de geneeskunde. 
Naast medische beeldvorming werden we ook ingewijd in paardenchirurgie, anesthesie, 
inwendige geneeskunde, orthopedie, stamcel behandelingen, tandverzorging en tandheel-
kunde, opthalmologie en revalidatie.

Tijdens ons bezoek was er een spoedoperatie aan de gang bij een paard uit Roemenië. Wij 
waren getuigen van de kunde en de precisie waarmee dr. Tom Mariën deze 
operatie tot een succesvol einde bracht. Een bezoek aan de talloze stallen 
mocht ook niet ontbreken. Er is plaats voor ongeveer 180 paarden die 
hier kunnen recuperen van een operatie en/of eventueel revalidatie nodig 
hebben.

Equitom biedt een officieel en erkend 1-jarig Internship programma aan. Er 
wordt klinische training gegeven aan pas afgestudeerde dierenartsen die 
ook op de site kunnen resideren.

Lidy Nassen
Secretaris - editor

Beringen  ____________________________________________
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Fête IW Bièvre
28 mai 2022

Ce 28 mai c’était la fête d’Inner Wheel Bièvre !

Il y a eu une sortie et une entrée de Présidente.

Mais avant cela nous avons intronisé deux nouveaux membres ; Dominique Desmet 
et Edith Pierrard.

Dominique et Edith venaient déjà régulièrement aux manifestations du Rotary de 
Gedinne ainsi que du Club Inner Wheel de Gedinne Wellin.

Cette intronisation était la bonne occasion de rappeler qu’INNER WHEEL a trois objets 
importants :

- Promouvoir l’amitié sincère

- Encourager l’idéal de service personnel

- Stimuler l’entente internationale

Rejoindre à Inner Wheel c’est accéder à :

Amitié : L’Inner Wheel procure un de nos  besoins de base, le besoin d’amis et d’amitié.

Croissance personnelle : La qualité de membre Inner Wheel continue le développement 
personnel par la connaissance des relations humaines.

Divertissement : Les réunions, les projets des clubs, les activités sociales sont 
divertissantes. Servir est également amusant.

Personnes charmantes : Les membres Inner Wheel sont avant tout des personnes 
charmantes. Elles sont des personnes importantes, importantes parce que  
charmantes.

L’occasion de servir : L’Inner Wheel est un service club. Ceci procure beaucoup 
d’occasions et de variété sur le plan du service de la communauté.

Nous souhaitons donc à Edith, Dominique et à tous nos membres, le sentiment 
d’être avec des     amies, qu’avec joie nous prenions part aux activités du club 
et que nous ayons de nombreuses années  de bonheur au sein du club.

Au mois d’août 2021, Joriska a démarré la création de notre nouveau club de 
Bièvre.

Anne-Françoise était une des premières à adhérer et elle est restée du début 
jusqu’à ce jour.

Durant toute cette petite année, Anne-Françoise a eu l’occasion de se familiariser 
avec Inner Wheel et avec notre District 217.

Aujourd’hui, elle est la deuxième d’une longue liste (on l’espère), de Présidentes Inner Wheel Bièvre. 

En tant que responsable de l’extension du D217, Joriska a assumé le rôle de Présidente afin que ce club démarre 
bien et se positionne comme il faut sur les rails d’Inner Wheel.

Maintenant c’est à Anne-Françoise de prendre le relais et Joriska est très fière de lui transmettre un club, jeune 
et dynamique.

Un club ou chacune trouve sa place, un club plein d’amitié, de bonne ambiance.

Nous souhaitons beaucoup de plaisir à Anne-Françoise dans son nouveau rôle de Présidente.

Anne-Françoise en a aussi profité pour rappeler les activités importantes que nous aurons à organiser durant 
cette année, à savoir la remise de Charte, le 24 septembre prochain à Bièvre, la fête de la bière fin octobre, la 
marche Walk-with-INNER-Wheel dont la date est encore à prévoir et le souper annuel que nous avons d’emblée 
fixé le 11 mars 2023, à la salle Graidelle à Graide.

En plus de ces activités à venir, un grand bravo à notre club pour avoir récolté 2.000€ pour l’institution 
« Chanteclair » (institut d’enfants placés par le juge) afin de leur payer une nouvelle literie.

Cette année fut donc une très belle réussite pour notre club, que ce soit en terme de rencontre et d’amitié mais 
aussi en terme de défis à relever tels que l’organisation de la marche Walk With Inner Wheel d’octobre et le souper 
au profit de « Chanteclair » en mars.

Anaïs Duchêne 
Secrétaire

Bièvre  _____________________________________________
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Op stap naar het ‘Andere Ieper’
9 mei 2022

Waaraan denk je bij de stad ‘Ieper’? Uiteraard, aan de beroemde oorlogsmonumenten 
zoals de Menenpoort en de militaire begraafplaatsen of aan de Lakenhallen. 
Ieper heeft echter zo veel meer te bieden. Dat ontdekten we met 12 dames van Inner 
Wheel Brugge ’t Vrije tijdens onze daguitstap op 9 mei jl. 

Een enthousiaste gids leidde ons tijdens een wandeling naar veel meer interessante 
plekken. We ontdekten tal van bijzonderheden waar een passant gewoonlijk aan voorbijgaat. 
En overal kregen we sappige verhalen en anekdoten te horen. Onder meer over de vele 
opmerkelijke vrouwen die hun stempel gedrukt hebben op de geschiedenis van de stad. 
Uiteraard werd er ook ‘verzusterd’ met de dames van IW Ieper. Dit gebeurde onder een 
aangename lentezon tijdens het aperitief en de lunch in het hippe winkel-restaurant Dépot. 

Voor het namiddagprogramma werd een bezoek aan het Merghelynck museum 
georganiseerd. 
Dit museum is gewijd aan de verfijnde levensstijl van de adel op het einde van de 18de 
eeuw. 
De meubelen en de kunstwerken zijn zo geplaatst dat het net lijkt of je in een bewoond 
huis rondloopt. Naast ‘kunstwerken’ worden ook antieke gebruiksvoorwerpen zoals 
bidets of keukengerei tentoongesteld. Ook hier werkte het enthousiasme van de gids 
aanstekelijk op onze dames. 

’s Avonds werden we terug in Brugge verwacht voor een statutaire vergadering waar we 
in geuren en kleuren ons relaas van de uitstap vertelden aan de andere leden van onze 
club.

Diane de hertogh
Editor 

Brugge ‘t Vrije  ______________________________________

Fundraising filmavond
15 oktober 2021

«The good liar»

 Na de lange covid periode, hebben we dan toch een zeer 

geslaagde lustrum filmavond georganiseerd.

De film « the good lair» was een schot in de roos. Na de film 

verwenden we onze genodigden met een 

hapje & drankje in de foyer.

Sonia Vlaeminck
Voorzitter Inner Wheel Brugge

Brugge  ________________________
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Opening volière Wonderwijs 
23 april 2022

Onder een stralende lentezon mochten we ons naar de opening van de 

volière van Wonderwijs begeven.

Wonderwijs heeft een basisaanbod met extra zorg voor kinderen van 6 

tot 13 jaar. Hun voornaamste troeven zijn :

Het stimuleren van kennis, maar ook van vaardigheden en attitudes 

binnen de verschillende leerdomeinen.

Samen spelen, leren en leven. Oog voor een duurzame wereld voor 

mens en dier.

Van dit laatste punt is het dierenpark het levende bewijs en 

het mocht ons dan ook niet verwonderen dat ze hiervoor in 

2022 het “zilveren label van diervriendelijke school” ontvingen! 

Al op de oprit werden we verwelkomd door mooie roze vogels, op vraag 

van Sonia geknutseld door de leerlingen van de school. Na een woordje 

van de directeur, mevrouw Astrid Lenoir en Koen Hallaert, voorzitter van 

de werkgroep Dierenpark, was het aan Sonia om de cheque van 3000 € 

te overhandigen. Dhr Hallaert gaf ons samen met één van de leerlingen 

een rondleiding door de school : het dierenpark met vogels, kippen, 

konijnen, cavia’s, ratjes, geitjes, een varken, een schaap en een mini-

paard die allemaal door de leerlingen van de school worden verzorgd.   

Eén ding is zeker : kinderen komen hier terecht in een warm nest met 

leerkrachten waar het enthousiasme en engagement van af spat! Een 

school die onze steun meer dan verdient!

Sonia Vlaeminck
Voorzitter 

Reis Rotterdam
25 en 26 maart  2022

Dit jaar gingen we op 2-daagse naar Rotterdam! Inner Wheel is een 

club waar vriendschap centraal staat en dit was het uitgelezen moment 

om onze vriendschapsbanden aan te halen en elkaar nog beter te leren 

kennen. Het werd een interactieve, boeiende, sportieve, culturele en 

architecturale uitstap.

Aangekomen in Rotterdam stonden de fietsen ons al op te wachten 

en vertrokken we voor een tocht langs oa het hotel New York en de 

Erasmus brug en brachten we een bezoekje aan de kubuswoningen van 

Piet Blom.  Na een lichte lunch was het tijd voor de Markthal (MVRDV 

architecten), de eerste overdekte marktvloer van Nederland waar 

verschillende functies in één gebouw gecombineerd worden : wonen, 

werken en eten. Volgens onze gids vind je de lekkerste appeltaart van 

Rotterdam bij Dudok op de ‘Meent’ en dit moest natuurlijk uitgetest 

worden!  

Na het inchecken in het hotel, de SS Rotterdam, een voormalig 

cruiseschip van de Holland Amerika Lijn, gingen we per watertaxi naar 

het Zalmhuis voor het diner.

Ook op zaterdag hadden we een druk programma : een bezoek 

aan de Euromast waar we een prachtig zicht hadden over de stad, 

gevolgd door het hoogtepunt van de tweedaagse : Depot Boijmans Van 

Beuningen. Het depot is het eerste publiek toegankelijke kunstdepot ter 

wereld dat een blik geeft op de volledige museumcollectie : meer dan 

151.000 kunstwerken van 

over verschillende eeuwen 

heen. Alleen al deze 

‘opslagplaats’ is een bezoek 

aan Rotterdam waard!  We  

sloten de middag af met 

tapas,  een drankje 

én live muziek op 

een Rotterdams 

pleintje.

W o o r d e n 

schieten tekort 

om de sfeer en 

samenhorigheid 

in de groep te 

b e s c h r i j v e n , 

maar we kunnen 

dit zeker een meer dan geslaagde 

tweedaagse noemen!

Sonia Vlaeminck
Voorzitter Inner Wheel Brugge
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Bedrijfsbezoek aan Piano’s Maene te Ruiselede
Dinsdag 15-3-2022

Het werd een blij terugzien na de moeilijke Coronaperiode.

Na een hartelijk ontvangst en inleiding door Mevr. Luda Akopian volgde een heel 
interessante rondleiding van atelier tot toon- en concertzaal .

In 1938 startte organist en muziekleraar Albert Maene een pianowinkel in Esen bij 
Diksmuide. 
Kort na W.O.II verhuisde de familie naar Ruiselede. Daar volgden verdere ontwikkelingen 
en uitbreidingen met het huidige bedrijf tot gevolg. 
In 1984 nam zoon Chris Maene de zaak van vader Albert over.
Vanaf 2004 stapten Chris’ zonen Frederik en Dominiek mee in de zaak. Samen 
bouwden ze verder aan het succes van het bedrijf dat tegenwoordig een 100-tal 
mensen tewerk stelt en meerdere vestigingen telt, niet alleen in België maar ook 
één in Nederland. 
Maene is ook Hofleverancier en geniet internationale bekendheid. 

Ruiselede telt 40 hoogkwalitatieve medewerkers, waaronder houtbewerkers, 
meubelmakers, stemmers, restaurateurs enz… 
Het is een totale aanpak van productie, verkoop, verhuur, transport. 
Het bedrijf krijgt ook diverse opdrachten voor onderhoud en restauratie. 
Vanaf de jaren 1970 bouwt Chris Maene ook replica’s van wereldberoemde 
klavecimbels en pianofortes en heeft een privéverzameling van 150 door hem 
gerestaureerde antieke klavierinstrumenten, sommige nog gebruikt voor speciale 
concerten en opnames. 
In 2017 opende hij in de kerk van Oud Rekem een piano beleveniscentrum. 
In 2006 maakte Chris een replica van de allereerste ‘Steinway piano’ uit 1836, in New York gebouwd door 
Heinrich Engelhard Steinweg een uitgeweken Duitse Jood. 
Het origineel instrument bevindt zich nog steeds in New York in de Steinway Factory. 
Maene werkt nauw samen met Steinway en bouwde in 2015 een rechtsnarige vleugelpiano voor de wereldberoemde pianist Daniel Barenboim.

Na de rondleiding genoten we in de gezellige concertzaal van het pianospel van Mevr. Luda Akopian.
Ze speelde op replica’s werken van bekende componisten uit diverse perioden van de muziekgeschiedenis. Zo konden we de ontwikkeling van de 
piano door de eeuwen heen volgen. Het was een heel geslaagde avond met dank aan het bestuur voor dit initiatief.

Gerda Wildemeersch

Brugge-West  _______________________________________

Kaasmeester Hannelore Deraedt
Dinsdag 19.04.2022

Kaasmeester Hannelore Deraedt, lid van onze club, gaf een heel 
boeiende uiteenzetting over het proces van kaasmaken, de streken, 
de kaasfamilies, de volgorde van degusteren, de passende wijnen en 
bieren en zo veel meer.

De aangeboden witte wijn (!), een chardonnay, deed het inderdaad 
uitstekend bij de
verschillende kazen.
We kregen ook nog wat tips over de opmaak van een kaasschotel, de 
extra’s zoals brood, noten en fruit (kiwi’s zijn ‘not done’).

Het water kwam al in de mond!

We hebben met vol enthousiasme geluisterd, geproefd en genoten!

Charlotte Desimpelaere
Secretaris
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Opération Ukraine
Février 2022

Le 24 février 2022, une nouvelle incroyable secoue le 
monde. L’Ukraine est envahie par la Russie. Celle-ci met 
en œuvre une invasion complète de l’Ukraine. Les forces 
russes entrent dans Kiev, la capitale.
Les chars entrent en action et des explosions se produisent 
à Odessa et dans le Dombass.

Le président Zelenski mobilise les hommes en âge de 
combattre. Les femmes et les enfants doivent fuir. Un 
grand nombre se dirige vers la Pologne, frontière la plus 
proche mais beaucoup se retrouvent en Belgique, en 
Allemagne, en France et aux Pays-bas et dans d’autres 
pays accueillants.
Ces familles ont besoin d’une aide urgente, elles ont besoin 
de nous !

Le dimanche 6 mars, Catherine, toujours présente lorsque quelqu’un est 
en difficulté, prend les choses en mains avec son efficacité habituelle.
Après avoir pris contact avec l’ambassade d’Ukraine, elle nous transmet 
un message reprenant les besoins essentiels pour ces réfugiés. Elle 
nous propose de rassembler ce que chacun aura pu récolter lors de 
notre réunion statutaire fixée au mardi suivant, soit le 8 mars.

La mobilisation est immédiate. Devant une telle détresse personne ne 
peut rester insensible et chacun tente de répondre au mieux à l’appel 
de Catherine.

La récolte est impressionnante. Heureusement les voitures de Catherine 
et Paulette sont vides et peuvent recevoir ce qui a pu être rassemblé.

Toutefois, le travail n’est pas terminé. Les dons doivent être triés avant 
d’être déposés au centre de collecte du Heysel pour y être ensuite 
redistribués. Paulette et Marie-Claire se retrouvent chez Catherine pour 
effectuer ce tri et chargent ensuite leurs voitures, direction le palais 11 
du Heysel.

Arrivées sur place toutes les deux sont 
impressionnées, et surtout émues, par 
l’organisation mise en place ainsi que par 
toutes les bonnes volontés présentes pour 
trier tous les dons et les redistribuer.

Un grand merci à Catherine, cheville 
ouvrière de notre action, ainsi qu’à 
Paulette et Marie-Claire pour leur 
implication personnelle.

Le reportage photos réalisé par Paulette permet de réaliser l’ampleur 
de la tâche pour pouvoir aider ces familles ukrainiennes et, 
malheureusement, cette guerre n’est pas terminée.

Anne Courtois
Correspondante

Bruxelles Ouest  ______________________________________

Gouter à la maison de Frasnes

Notre Club apporte une aide ponctuelle à la maison de Frasnes, qui 
accueille des enfants placés par le juge de la jeunesse.
Ils y arrivent à partir de l’âge de deux ans jusqu’à leur 18 ans.

Notre Présidente y a organisé un goûter, un mercredi après-midi, au 
mois de mai.
Quelques sacs restants de notre marche paralympique leur ont été 
distribués.
Les enfants ont apprécié les friandises et les pâtisseries apportées.
L’après-midi s’est déroulée dans une ambiance détendue et familiale.
Les enfants espèrent nous rencontrer lors d’une prochaine occasion.
Ils nous ont demandé de revenir bientôt, certains voient très peu leur 
famille.

Marie-Thérèse Dewitte
Editrice

Bruxelles Renaissance  __________________________________
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Visite de l’exposition « Brussels touch » au musée de la mode et de la dentelle.
12, rue de la violette – 1000 Bruxelles - 
30 avril 2022

Notre préposée à la culture nous a fait découvrir, le 30 avril 2022, une 
très belle exposition typiquement Bruxelloise.
Il s’agit de nous faire découvrir la mode contemporaine depuis les 
années 1980 jusqu’à aujourd’hui, à travers le talent de 33 créateurs 
et créatrices.
La plupart sont des stylistes formés à la très célèbre Ecole de la Cambre.
Parmis eux des noms connus comme :
Anemie Verbeke – Anthony Vacarello – Cathy Pill – Cedric Charlier – 
Christophe Coppens – Delvaux – Elvis Pompilo – Jean Paul Knott – Jean 
Paul Lespagnard – Laetitia Crahay – Natan – 
Olivier Theyskens – etc…
Ces anciens élèves ont en général fait de très belles carrières, ils furent 
assistants de grands couturiers Parisiens, avant de créer eux-même 
leur propre maison de couture.

Un artiste nous a particulièrement intessé : ANTHONY VACARELLO – 
qui est le fils d’un ancien membre Inner-Wheel Bruxelles Renaissance : 
Maria Vitanza.
Actuellement il est le directeur artistique de la maison Yves St Laurent.
Ses collections très élégantes mettent en valeur le corps de la femme.
Il aime particulièrement le noir et le blanc, toujours chic.
Il utilise de très belles matières nobles.

Notre groupe a visité l’exposition avec un grand intérêt et nous avons 
découvert de nombreux créateurs belges.

Des petites entreprises de la 
mode, situées dans le quartier 
Antoine Dansaert, groupent leurs 
ateliers et leur show room.
Certains sont installés près de la 
grand place.

Marie-Thérèse Dewitte
Editrice

Cinquantième anniversaire de remise de charte
7 mai 2022 

Samedi 7 mai nous avons fêté les 50 ans de la remise de 
charte de notre club. Comme prévu, nous nous sommes 
retrouvés à Hof Ter Musschen et nous avons accueilli nos 
invités en prenant l’apéritif dans le jardin. 

Avant le dîner Lenie, notre Présidente a prononcé son 
discours de bienvenue en insistant sur l’amitié qui est 
la base de l’Inner Wheel. Puis elle a salué la présence 
de Paulette Dewinter, Présidente of Council et National 
Representative, d’Edith Van Molhem, Past Présidente et 
Imm. Past National Representative, de Corinne Dalleur, 
Past Constitution Chairman, ainsi que d’autres Past Board 
Directors, de nombreuses Past Gouverneur et amies d’autres clubs. 

Le club de Toulon (France) était représenté par Christine Krack qui avait 
fait le déplacement pour se joindre à notre soirée. 

Lors des nombreux discours, chaque oratrice a souligné l’engagement 
de Lenie à la cause de l’Inner Wheel et ce depuis la création de notre 
club. 

L’ambiance était chaleureuse et la soirée était très réussie.

Maie-Thérèse Laboulais
Déléguée au District et secrétaire par intérim

Bruxelles  _____________________________________________
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« Il s’agit parfois d’un petit coup de pouce pour changer la vie d’autrui… 
Ainsi va la solidarité » (Pl Richard)

Ce fût une année formidable, marquée par le plaisir 
de se retrouver de manière de plus en plus naturelle, 
après ces périodes difficiles que nous avons 
connues et que nous espérons ne plus revivre.

Sous la houlette de notre souriante Présidente, 
Marie-Noëlle Paquet, le dynamisme de notre club a 
pu, à nouveau, s’exprimer au travers de nombreuses 
actions. J’en citerai quelques-unes…

LA SOLIDARITE CITOYENNE

Les inondations catastrophiques subies par notre 
pays durant l’été dernier nous ont naturellement 
interpellées…

Comment être utiles ? comment aider ?

Par la récolte de matériel scolaire en bon état (cartables, 
plumiers, crayons, marqueurs, fardes, …) distribués 
dans trois Athénées de la région de Verviers et d’un 
don pour l’INNER WHEEL de Verviers pour l’achat de 
vêtements, nous avons pu quelque peu participer à l’effort 
solidaire en faveur des citoyens touchés.

LE LANGAGE DES FLEURS  

L’opération « bulbes à replanter » a généré cette 
année encore un beau bénéfice. 

Initiée depuis quelques années, cette action connaît 
un franc succès. 

Qui n’a chez soi à présent, narcisses, tulipes, jacinthes, 
crocus, roses…qui embellissent nos jardins pour notre 
plus grande joie.

LA MAGIE DE NOEL

L’opération phare de notre club est sans conteste, 
depuis plusieurs années, l’action « saumon – foie gras », 
organisée de main de maître par une de nos membres. 
Imaginez les tables de Noël… personne ne voudrait 
manquer le plaisir et la tradition de présenter à sa famille et 
ses amis ces magnifiques produits.

La distribution des commandes en elle-même est déjà 
tout un programme…

L’organisation est rigoureuse, les quantités sont 
énormes… Tout se passe dans la convivialité et la bonne 
humeur et se termine souvent par une petite coupe de 
champagne offerte par notre hôtesse.

« WALKING FOR SPECIAL OLYMPICS », 
en collaboration avec l’INNER WHEEL de Charleroi 

MARCHONS ENSEMBLE, NOUS IRONS PLUS LOIN …

Jamioulx est un sympathique et charmant village qui 
fait partie de l’entité de Ham-Sur-Heure / Nalinnes, en 
bordure de l’Eau d’Heure, petite rivière qui se jette dans 
la Sambre et qui tire son nom de la particularité de 
pouvoir monter en une heure et redescendre tout aussi 
vite…à la découverte de Jamioulx dont les bucoliques 
chapelles, la rivière, la réserve naturelle, transpirent 
d’un charme tout poétique.

En famille, entre amis, grâce à l’INNER WHEEL, une 
belle journée pour la bonne cause ponctuée par 
d’appétissantes collations.

PARTICIPER A UNE ACTION D’ENVERGURE DANS NOTRE 
PAYS

Cette action ayant pour thème la précarité menstruelle 
a une dimension sociale importante puisqu’elle s’adresse 

aux nombreuses femmes précarisées ainsi qu’à 
beaucoup de jeunes étudiantes moins aisées. Elle 
a été, et sera encore l’occasion de renouer les liens 
entre les membres de notre club par la mise place 
d’ateliers couture au cours desquels seront réalisées 
des trousses fermées par un cordon qui pourront 

contenir ces accessoires typiquement féminins. Ces 
trousses seront déposées dans différents centres ou 
associations qui sont en contact avec ce public.

Rappelons que près de 350.000 femmes seraient 
concernées en Belgique, et que l’on estime le coût 
moyen des dépenses mensuelles entre 10 et 15€.

Cette action commune organisée par l’ensemble 
des clubs INNER WHELL au niveau national sera 
pérennisée dans le temps et engendre, dès à présent, 
des rencontres conviviales et amicales entre nous.

Béatrice Toussaint
Editrice

Charleroi le Tilleul  _________________________________________________________________
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L’Afrique de Guy Bultynck n’est pas celle que vous croyez
Le 23 septembre 2021

Le 23 septembre 2021 après deux ans d’absence en 
raison de la crise sanitaire, Guy Bultynck était de retour 
à IW Charleroi pour une conférence inédite intitulée 
L’Afrique n’est pas celle que vous croyez.
Un titre provocateur ? C’est que l’orateur, ancien 
commandant au long cours et  chairman de L’CBL-
ACP1 s’était fixé un objectif bien déterminé : remettre 
en cause les idées toutes faites sur l’Afrique et  tirer 
l’auditoire de sa supposée  ignorance à l’égard de cet 
immense continent aux populations aussi diverses et 
éloignées les unes des autres qu’en Europe un islandais 
peut l’être d’un calabrais ou d’un corse.

Des idées reçues héritées de la colonisation et de 
l’indifférence
L’orateur a son franc - parler.  
Selon lui, la plupart des belges conçoivent l’Afrique d’une manière réductrice 
et erronée.  Ils la voient comme un « pays », - alors qu’il s’agit d’un continent-, 
peuplé de « noirs » étrangers aux  progrès des sciences et techniques.  Voués 
à la faim et la misère, victimes de conflits internes, esclaves de dirigeants 
corrompus compromis avec les  puissances financières mondiales et les 
grands empires qui se disputent leurs richesses, il faut protéger les africains 
d’eux-mêmes, croient-ils avec condescendance. Quitte à les mettre sous 
tutelle tout en veillant à ses propres  intérêts. 
Guy Bultynck entendait ce jour-là dénoncer la doxa européenne sur l’Afrique, 
la faible couverture du sujet par nos médias  encourageant 
le malentendu d’autant que ceux-ci préfèrent, selon le mot 
d’Albert Londres, « porter la plume dans la plaie »  en mettant 
à la une les crises et les échecs  plutôt que les succès.

Les atouts 
Or, l’Afrique compte dans son jeu bien plus d’atouts que ne le 
pense le monde dit civilisé.
Elle détient des réserves de matières premières et de terres 
arables  incomparables.  Bien exploitées, celles-ci seraient 
capables de subvenir aux besoins alimentaires d’une population planétaire 
sans cesse croissante. Or, en regard de la faim qui menace, le réchauffement 
climatique est peu de chose.

Sur le plan social, on y trouve une classe moyenne au niveau vie satisfaisant 
plus nombreuse que dans la plupart des pays développés où va grandissant 
l’écart entre le nombre des riches et celui des pauvres bien plus nombreux.
Sur le plan démographique, alors que dans les pays du « nord », la population 
est désormais  vieillissante, en Afrique  on est très jeune. Energique et actif, 
on y montre une grande aptitude à l’innovation et aux changements.  

Les problèmes
L’orateur n’a pas nié les problèmes restés nombreux, dont plusieurs 
sont hérités de la colonisation. L’infrastructure routière et ferroviaire  
insuffisamment développée a été presqu’uniquement orientée vers les ports 
d’où partent les matières premières à destination des autres co continents : 
l’organisation d’un véritable pillage.
Nombreux  sont également les freins issus de traditions et coutumes propres 
à l’Afrique. 

La recherche du consensus, typique de la  culture africaine étrangère à celle 
du compromis démocratique à l’occidentale, donne lieu à d’interminables 
palabres  qui ralentissent le processus de décision.

1 Pays ACP – Chamber of Commerce, Industry and Agriculture Belgium-

Luxembourg-Africa-Caribbean-Pacific

Si admirable qu’il soit, le respect des anciens à la parole 
plus libre, sous-tend la préférence accordée par la 
plupart des dirigeants aux intérêts de leur propre  tribu. 
Un fait qui constitue un facteur de conflits ethniques et 
engendre une corruption généralisée par la confusion 
entre les biens de l’état et ceux du privé. A cet égard, 
l’orateur rappelle le cas du Zaïre de Mobutu bien connu 
des belges. 

Autre  archaïsme moralement inacceptable de nos 
jours : le maintien d’un statut inférieur pour les femmes 
représente concrètement un facteur de stagnation dans 
tous les domaines par la méconnaissance de leur rôle  

dans  la  société.

Les  réussites 
A contrario, à l’aide de statistiques, de schémas et de photos illustrant son 
propos, nous sont montrées les remarquables avancées de l’Afrique. 
Ici, ce sont des routes en voie de modernisation, là-bas, des drones 
performants  raccourcissant les distances dans un milieu naturel souvent 
difficile d’accès, ailleurs, des pratiques informatiques astucieuses résolvent 
quantité de difficultés. Et ainsi de suite.  
Le monde développé aurait bien des leçons à tirer de ces solutions 
imaginatives adaptées au contexte local. 

 Une analyse favorable
Guy Bultynck a préféré,- et c’est son droit le plus 
légitime – mettre l’accent sur les erreurs de l’Europe 
colonisatrice de jadis et sur l’égoïsme à courte vue 
des puissances planétaires d’aujourd’hui à l’égard de 
l’Afrique. Il n’a pas non plus épargné les ONG,  tant 
présentes dans  les medias, tout aussi soucieuses de 
leurs intérêts propres. 
On a noté au passage que, en opérant un tri sélectif de 

pays africains exemplaires et en occultant ceux qui sont en difficulté, il a 
aisément tracé le tableau d’une Afrique aux valeurs méconnues et justifié 
sa recommandation finale : le monde développé devrait cesser de traiter 
les africains comme des êtres dont la culture peut s’assimiler à la sienne, il 
est dans l’intérêt de tous  de laisser à ceux-ci la liberté de construire eux-
mêmes leur destin car les potentialités de l’Afrique sont telles que, s’ils les 
accomplissaient  eux-mêmes, le monde entier en serait le bénéficiaire.

La tradition de l’utopie
Opposer fortement la politique irresponsable de l’occident et des puissances 
mondiales à  la sagesse et l’inventivité de la culture africaine en devenir a pu 
paraître  à quelques-uns dans l’assemblée un brin caricatural et utopique à la 
façon dont, au XVIIIe siècle, les encyclopédistes ou J-J-Rousseau chantaient 
les vertus des « bons sauvages » par opposition aux vices de l’ancien régime. 
Comment Guy Bultynck aurait-il pu s’exprimer de façon moins dichotomique  
dès lors qu’il disposait seulement d’un temps limité  pour exposer une réalité 
très complexe dont il voulait présenter l’avenir de manière positive? Chacun 
dans l’auditoire a facilement reconnu l’immense mérite de son vivant 
exposé : celui  d’avoir ouvert les esprits sur une Afrique si diverse et si riche 
échappant au regard  des non-spécialistes et  d’avoir stimulé le débat et la 
réflexion. 
Après tant de mois de crise Covid,  quel  retour intéressant  pour notre club 
et ses amis !

Annie Vagman
Editrice

Charleroi  ___________________________________________
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La magnificence du grand Charleroi, des lendemains qui chantent ?

Le 13 mai 2022, Mac Delta, un cinéaste 
amateur de talent, a présenté dans nos 
locaux  son film sur La magnificence de 
Charleroi et terminait  ainsi l’année IW 
de notre club devant un public vivement 
intéressé par les questions soulevées par 
le futur d’une ville qui lui est et nous est 
si chère. 

Du Charleroi des années 1960, aux 
périodes de crise qui ont suivi liées aux 
déclins de ses industries traditionnelles et à 
l’imprévoyance des  responsables jusqu’aux 
grands travaux de rénovation actuels, les 
spectateurs sont invités à se remémorer le 
passé  prospère et révolu de la ville invités 
à laisser derrière eux les périodes de crise 
pour se tourner avec confiance vers un 
avenir meilleur encore à construire.

Le moins que l’on puisse dire c’est que 
le réalisateur affiche son optimisme 
dès l’intitulé du film. Le choix du 
terme « magnificence » un peu désuet 
semblerait a priori disproportionné 
pour décrire une ville - certes la plus 
populeuse de Wallonie - mais toute marquée 
des vestiges/ ruine de sa désindustrialisation, 
au patrimoine architectural mal entretenu et 
dont l’ intérêt culturel semble peu attirant en 
regard de ceux d’autres grandes métropoles. 

Les réflexions de quelques natifs interrogés 
selon la technique du micro trottoir qui entame 
le film-reportage sont  très disparates.  Les 
uns exprime leur découragement ou leur 
résignation face à la malpropreté et laideur 
ambiante, les autres ne les voyant plus parce qu’ils 
y sont accoutumés ou parce que le milieu humain 
de ses rues est chaleureux s’en déclarent 
enchantés. Je cite les premiers : « La ville 
est sale, peu attrayante, je ne changerai pas 
d’avis ! »  alors que les seconds proclament 
à l’opposé : « C’est une belle ville, on y est 
bien ! ».  D’autres, en surjouant un peu le 
pittoresque de leur accent local typique, diront 
plus loin dans le film, qu’ils sont fiers d’être de 
Charleroi. Aveuglement ou provocation face 
aux idées reçues souvent critiques des non-
natifs de Charleroi ?  Sans doute un peu des 
deux.

Au-delà de ces réactions spontanées, le film se 
donne pour ambition de faire taire les réticences 
et de redonner espoir à ceux qui s’impatientent 
devant des améliorations qui tardent à se 
concrétiser.

Charleroi hier : un passé laborieux et prospère

Aux temps des charbonnages, des industries 
métallurgiques florissantes, des Acec, de 

Solvay ou des verreries et autres fleurons 
industriels du Pays noir de jadis, Charleroi a pu 
être fier des productions qui ont fait sa renommée  
dans le monde entier.  Sa population laborieuse, 
ses travailleurs immigrés avec les nombreux 
italiens particulièrement  intégrés dans la vie 
locale aujourd’hui  ne sont pas pour peu dans ce 
succès.   Dans l’évocation de ce passé révolu, 
le film n’ignore pas  les plaies sociales  qui l’ont 
accompagné telle la catastrophe de Bois du 

Cazier jamais oubliée qui vit la mort de 262 
mineurs. Il ne peut s’empêcher 
non plus d’en cultiver la mémoire 
nostalgique. 

Charleroi aujourd’hui : une 
difficile transition

Sans que des noms soient cités, le 
film revient ensuite sur les crises 
qui ont succédé à ces golden 
sixties.  La fin des charbonnages, 
le déclin des activités sidérurgiques 
et de celles qui en dépendaient, la 
chute des activités commerciales 
concomitantes, la progression du 
chômage avec une politique du 

déni qui préférait détourner le regard des 
problèmes plutôt que les affronter a mis 
un terme à ces belles années. 

Charleroi demain : de nouvelles 
perspectives

En dépit de ces « vestiges du jour », le 
message adressé aux spectateurs se veut 
résolument positif.  De nouveaux pôles 

d’activités se sont développés à Charleroi 
avec succès. 

A titre d’exemples parmi d’autres, Alstom en 
bord de Sambre, les industries de pointe de 
l’aéropôle et le biopark de l’ULB à Gosselies,  
Bruxelles South airport en pleine expansion,  
les studios d’animation et de graphisme 
virtuel DreamWall et KeyWall à Marcinelle 
qui travaillent en partenariat avec les 
éditions Dupuis, Belvision et la RTBF et 
emploient du personnel hyper qualifié venu 
de l’Europe entière, etc. etc.

Interviewés, les directeurs et collaborateurs 
de ces entreprises ayant le vent en poupe 
défendent avec conviction leurs bébés ! 

A côté du témoignages de ces responsables, 
quelques personnalités connues ayant des 
attaches à Charleroi sont mises à contribution 
pour dire leur espoir dans l’avenir de la 
région. De la RTBF, François Debrigode, son 
présentateur vedette, et le jeune Laurent 
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Mathieu, d’une autre 
génération, disent revenir 
avec plaisir au pays.  
Egalement l’avocat bien 
connu Philippe Mayence, 
d’autres encore 
s’affirment certains 
désormais que la ville est 
sur la bonne voie.

Quelques vues 
panoramiques de 
récentes réalisations 
et de travaux toujours 
en cours aujourd’hui 
montrent de  façon 
enthousiaste que tout 
sera mieux demain. 
Peu importe la rue de 
la Montagne vidée de 
ses commerces, ils se 
sont déplacés vers le 

nouveau centre Rive Gauche. Peu importe la disparition des colonnes 
du boulevard Tirou et le découpage en 2 sections de cette artère  
emblématique de la ville toujours regrettés par les anciens, peu importe 
la quasi absence de végétation dans l’espace public,  à la ville basse 
la place de la Digue et l’ancienne Place Albert 1er rebaptisée Place 
verte (Sic !) servent régulièrement de support à des animations de 
rue divertissant le chaland.  Il vaut mieux supporter avec patience les 
désagréments des destructions actuelles un peu partout dans la ville, 
puisqu’elles feront place à la réalisation de projets ambitieux dit-on. 
Lesquels ? Ceux-ci ne sont pas précisés.  Sur ce point, l’assemblée 
restera sur sa faim.

Il demeure encore et toujours l’espoir qu’enfin une université prenne 
place à Charleroi et permette à une population en demande de garder 
chez elle ses cerveaux, d’en attirer d’autres et de rendre vie à des 
activités désormais tournées vers le futur. 

Quant à la vie culturelle, le film en illustre la diversité en évoquant 
le déjà ancien Musée de la photographie, le site  du Bois du Cazier 
inscrit en 2012 au patrimoine mondial de l’UNESCO avec trois autres 
charbonnages de Wallonie et désormais inscrit au Label du patrimoine 
européen. 

Le plus récent BPS 22, musée de la province de Hainaut situé à 
Charleroi, est internationalement reconnu pour sa  spécialisation en 
art contemporain.  Dans un style plus populo-branché, Il y a encore, le 
Rockerill  typique de la région, à Marchienne-au-Pont  qui rassemble 
salles de concert et espace de production culturel, sur le lieu de la forge 
des anciennes usines Cockerill. En attente de subsides, il ne demande 
qu’à se développer. 

Une population éprise de son terroir

Entre les séquences consacrées au devenir de la ville s’insèrent 
des interviews de la population locale. Ceux qui s’expriment sont 
apparemment heureux et satisfaits, reconnaissant que, s’ils pensent 
vivre dans le plus beau des terroirs, c’est parce qu’ils y sont nés et 
que les gens n’y ont pas la grosse tête comme on dit, qu’ils s’avèrent 
vraiment sympathiques ou encore que leurs parents immigrés ont pu y 
construire un  avenir compromis dans leur pays d’origine. On notera au 
passage, que le point de vue des personnes d’immigration  plus récente 
que les italiens ne figure pas au menu du film.

 Un film promotionnel

Son réalisateur ne s’en défend pas : « La magnificence de Charleroi » se 
veut un film promotionnel qui ne se refuse pas des moments  d’humour 
et d’autodérision.   Admirons sa foi incontournable en un avenir plein 
de promesses pour une ville dont il s’affiche clairement un fan.  Forts 
d’anciennes déceptions, certains pourraient le penser trop naïvement 
idéaliste. Peut-être.  Mais comme à IW Charleroi nos membres sont 
aussi les groupies de leur ville  et qu’une des finalités du club  est d’agir 
très modestement dans son petit coin pour aider ses habitants les plus 
démunis au travers des institutions qui les soutiennent, pour une fois 
nous ne nous plaindrons pas de l’enthousiasme  d’un film conçu pour 
redonner courage à ceux et celles qui l’auraient perdu. 

Certes, bien des aspects de la vie du pays noir n’y ont pas été  abordés.  
Sans doute, en 52 minutes seulement de projection, était-il impossible 
de ne pas en oublier ?  Vu le maigre budget de son financement, sa 
remarquable qualité technique constitue à lui seul un exploit qui a 
conduit la RTBF à en acheter les droits. Son sympathique réalisateur 
est vraiment à féliciter.

Annie Vagman
Editrice

Visite à Trempoline : de l’information à l’émotion

Le 24 mars 2022, une délégation de notre club  a effectué une visite 
bien instructive à l’ASBl Trempoline de Châtelet qui a pour mission de 
remettre en selle les jeunes adultes victimes d’assuétudes.
Notre but était de mieux connaître les objectifs, le fonctionnement et les 
besoins de cette association que notre club soutient depuis de longues 
années et de faire la connaissance de leurs responsables qui nous le 
demandaient depuis bien longtemps, la crise covid ayant retardé notre 
rencontre.

L’accueil chaleureux des responsables

Notre petit groupe a été accueilli avec la plus grande cordialité et le plus 
grand professionnalisme, par madame Aguila, en charge du Service-
Ressource, et Madame Delmotte, la directrice. 
En réponse à nos multiples questions,  nous avons reçu énormément 
d’informations  sur l’origine de l’ASBl, son histoire, son financement, 

ses méthodes et ses difficultés.
Nous savions bien sûr que 
Trempoline était dédiée à la lutte 
contre les personnes victimes 
d’assuétude mais nous ne 
connaissions pas vraiment son 
parcours thérapeutique.   
Nous avons découvert plus 
précisément les six étapes du 
programme ambulatoire et/ou 
résidentiel appliqué aux résidents. 
Nous avons rencontré quelques-uns 
de ses résidents, majoritairement de jeunes adultes masculins.  Sans 
qu’on puisse trouver une explication à la moindre présence des femmes, 
à l’exception des jeunes mamans toxicomanes avec leurs bébés logées 
séparément au fond du parc de la propriété pour préserver leur intimité.
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Une rencontre instructive et poignante, l’expérience d’Olivier.

Grâce à la visite des lieux 
et au témoignage vécu de 
Olivier, le résident qui nous 
a servi de guide (5ème stade 

du programme), nous avons compris « de l’intérieur » quelle épreuve 
constitue pour des toxicomanes le franchissement de chacune d’entre 
elles depuis l’accueil (Réapprentissage de l’hygiène, des répères 
temporels d’une journée, acceptation de la vie communautaire et de 
l’attention aux autres, etc.), jusqu’au choix du projet de vie en vue de la 
réinsertion et la sortie.  
L’expérience d’Olivier nous a fait comprendre à quel point son parcours 
personnel, - d’une enfance malheureuse à la drogue et la vie en rue, 
des overdoses à l’hôpital jusqu’à Trempoline -, fut pour lui un parcours 
de déréliction totale jusqu’à sa planche de salut. Parlant de ce lieu de 
vie, il a répété ce mot plusieurs fois : pour lui Trempoline, c’est l’amour ! 
Nous avons souhaité à Olivier, notre guide-résident, dont le parcours de 
vie nous a tant émues, le meilleur dans l’avenir.
Il a été pour nous l’exemple vivant du bonheur éprouvé à surmonter les 
obstacles, encouragé par une communauté de vie centrée sur l’écoute, 
l’aide psychologique, la responsabilisation et par une participation aux 
tâches quotidiennes de la « maison », aux activités sportives, jardinières 

ou autres, toutes méthodes utiles à l’abandon des addictions sans que 
nul n’y soit prisonnier car les rencontres familiales, les sorties pour les 
études et autres apprentissages y sont toujours possibles.
 De l’argent bien placé

Après un lunch sympathique  pris ensemble qui  permit encore des 
réponses à nos nombreuses  questions, on ne saurait tout rapporter des 
nombreux outils mis en œuvre pour impliquer les résidents dans la vie 
communautaire sans jamais cesser d’être attentifs à leurs difficultés.  
Par leur formation permanente, leurs contacts avec toutes les 
associations vouées comme la leur à la lutte contre les addictions, la 
mise à jour de leurs méthodes est constante. 
Nous avons félicité la directrice et tout le personnel de Trempoline 
de leur implication en participant sur un pied d’égalité à la vie des 
résidents. 
Nous sommes sorties convaincues que  l’aide que notre club apporte 
à Trempoline  est parfaitement utile et répond à nos objectifs. Cela 
méritait d’être dit.

Annie Vagman
Editrice

Mozart au cœur de l’homme, la leçon de musique de  Jean- Marc-Onkelinx. 

En 2016 notre club 
rencontrait une première fois 
le  musicologue-conférencier 
J-M Onkelinx qui nous avait 
alors entraînés dans une 
ballade avec Chopin. En cette 
année déjà, le charme avait 
opéré. Quelle découverte 
d’apprendre à écouter la 
musique d’une façon active 
sans se contenter d’en 
ressentir la beauté ! Depuis il 
nous languissait d’entendre 
J-M Onkelinx sur un autre 
sujet. 
En 2020, à la fête des 40 
ans du club où s’étaient 
rassemblés de très 

nombreux participants, invité à s’exprimer sur Mozart, la pandémie 
de Covid-19 et les mesures de confinement   ont empêché cette 
commémoration festive.  Heureusement, en cette année 2022, c’est 
devant une jolie assemblée que nous avons  eu le bonheur de suivre  
le parcours artistique du grand salzbourgeois et de baigner dans sa 
musique finement expliquée dans le langage clair, si pertinent et 
communicatif de l’orateur.

De l’écoute active et de la transversalité.

Loin des clichés romantiques habituels qui s’attachent à la légende 
dorée du « divin » Mozart, en une heure trente d’exposé, nourri d’extraits 
musicaux, enrichi de textes, documents et autres peintures en relation 
avec sa biographie et le contexte socioculturel de l’époque, nous 
avons appris à écouter sa musique pour en  éprouver  sa signification 
profonde. 
Des larmes sublimées du Requiem à l’avènement de la sagesse de 

La flûte enchantée.  
Comment faire comprendre l’émotion d’entendre à nouveau des airs 
parmi les plus connus de Mozart et de ressentir leurs expressions des 
plus variées tout en décodant le langage musical qui les exprime ? 
Un plus !  Saisis par la beauté sonore des couleurs si diverses des 
instruments et des voix, l’analyse qui en est faite nous aide à identifier 
les idées  qu’elles traduisent.
A l’écoute du  Lacrimosa du Requiem, dernière partie écrite de la main 
de Mozart avant sa mort,  le musicologue explique comment le musicien 
a transposé  musicalement le hoquet des soupirs et des pleurs face à la 
perspective de la mort dans un mouvement ascendant et descendant 
des cordes prolongé par la reprise plus sereine du chœur comme une 
acceptation suprême de l’instant fatidique. 
Dans la Flûte enchantée, le deuxième air de la Reine de la Nuit nous 
fait entendre un chant  saccadé qu’on aurait dit comme hurlé s’il 
n’avait été aussi beau : l’expression même de la volonté dominatrice 
de  la reine sur sa fille  avant que,  dans l’instant qui suit, ses vocalises 
ensorceleuses ne jouent le jeu de la  séduction pour mieux convaincre  
Tamina de tuer Zarastro  désigné comme ennemi.

Pour la  si populaire Petite musique de nuit, elle  ne l’est pas pour 
rien : elle est tellement pimpante, joyeuse et heureuse dans sa ronde 
sautillante et tourbillonnante qu’elle ne quitte plus la mémoire sitôt 
entendue et donne à tous l’envie de la chanter.  

Quant à l’adagio automnal du Concerto pour clarinette, connu du monde 
entier depuis qu’il est devenu l’illustration sonore  du film Out of Africa, 
avec  les notes suspendues de la clarinette au-dessus de la masse 
orchestrale, il élève la pensée au-delà du réel: planant ! 

Les messages de bien d’autres  extraits musicaux sont ainsi éclairés. 
Tel l’adagio d’un concerto pour piano à la mélancolie méditative.

Tel encore, dans La flûte enchantée,  avant les dernières épreuves 
de Pamino et Tamina leur ouvrant l’accès au domaine de la sagesse, 
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Deinze  ____________________________________________

Een jaaroverzicht.
Mei 2022

Het Inner Wheel werkjaar van Inner Wheel Club Deinze start traditioneel 
met een uitnodiging van de inkomende voorzitter - dit jaar Mevrouw 
Annebie Maere – Staelens - op een zomerontmoeting: een bezoek aan 
het art festival “Let’s Get Out” een organisatie van kunstverzamelaar 
en galerijhouder Francis Maere. Een imposante verzameling van 
beelden, installaties en schilderijen. Zowel gevestigde waarden in de 
kunstwereld, als jong aanstormend talent hadden er hun plek.

 Na de vele regendagen van de voorbije zomermaanden kregen we 
een zonovergoten namiddag in de prachtige tuin van het Kasteel Van 
Ooidonk. En de kasteelhoeve vlakbij. Na de boeiende wandeling onder 
leiding van een heel informerende gids werden we op de hoeve van 
het kasteel verwend met een zoete traktatie door een enthousiaste 
voorzitter. Onze President of Council en National Representative, 
Mevrouw Paulette Dewinter, tevens lid van onze club, lanceerde op 
het einde van deze namiddag een initiatief om een actie op touw 
te zetten om de door het noodweer getroffen Waalse regio’s een 
financiële steun te geven. Dit via rechtstreekse contacten met lokale 
IW Clubs uit de regio.

Op de eerste statutaire vergadering van september krijgt de voorzitter 
de grootste spreektijd, dit om ons te laten kennismaken met de 

samenstelling van de diverse subcomités die mede de werking van 
onze club helpen ondersteunen. Naast het eigenlijke comité, is er een 
subcomité Interne werking, alsook Fundraising, Cultuur en Event.

Door een teamvorming en goede organisatie krijgt de voorzitter de 

la pesanteur majestueuse des notes graves, le lent débit de la basse 
profonde qui chante l’air de Zarastro  donnent vie à la bienveillance 
protectrice du maître envers les jeunes initiés  tout emplis d’un pur 
désir d’amour, de plénitude et de transcendance : divin !

Au cœur de l’homme et des hommes.

 Mozart en bref ? Le portrait qui en est fait est celui d’un homme-musicien, 
d’un enfant - comme on l’est toute sa vie -, certes prodigieusement 
doué et talentueusement formé, celui d’un « européen » ouvert par ses 
voyages à toutes les filiations et cultures,  celui d’un esprit sensible en 
prise avec son public mais intelligemment détaché des événements et 
des êtres avec esprit et liberté. 
Soucieux de son autonomie créatrice à une époque où on ne le pouvait 
guère, après la rupture avec l’archevêque de Salzbourg et le départ 
pour Vienne, il compose,  au fil des commandes parfois irrégulières, 
et trouve écoute et amitié dans la franc-maçonnerie dont les thèmes 
musicaux  deviennent récurrents dans son œuvre.

Rempli de la joie et du bonheur de vivre, il était capable de dépasser les 
plus grandes peines et de le dire en musique. 
Peintre indulgent de la nature humaine, il était tolérant vis-à-vis  de ses 
faiblesses tout en sachant les brocarder avec impertinence : un grand 
amuseur sur fond de mélancolie, malicieusement critique et toujours 
en éveil et en communion avec la société et le monde, voilà une des 
formules qui pourraient le définir! 
Avec en outre le sens du sacré ! Car le cœur de l’homme Mozart, c’est 
surtout une acceptation sereine et sage des peines de l’amour et du 
tragique de la condition humaine transcendée par une aspiration au 
bien et une foi en la victoire du cœur et de la raison sur les forces du 
mal et de la mort. 

En mars 2022, à l’heure où la guerre russo- ukrainienne débutait et 
faisait retrouver à notre vieille Europe ses anciens démons, grâce à 
cette si vivifiante conférence de J-M Onkelinx sur Mozart, nous sont 
parvenus un peu de sa paix et de sa lumière, de son bonheur de vivre 
même au cœur des pires vicissitudes  et trivialités, un peu de son 
acceptation heureuse de notre destinée sous tous ses aspects.   
Pour tous ce fut donc un moment de pur bonheur que cette heure et 
demie passée en compagnie du grand maître  qui n’a laissé personne 
indifférent ! Le génie du musicien, l’enthousiasme communicatif de 
J-M Onkelinx, la qualité de son analyse musicale ont emporté chacun 
au cœur de l’homme Mozart en atteignant notre propre humanité.

Amicales agapes.
C’est autour d’un délicieux repas  que tous ont joyeusement prolongé 
dans le rire et l’amitié l’euphorie de ce grand moment. Après la 
parenthèse des restrictions covid, sans oublier nos frères ukrainiens, il 
n’était pas inutile de recharger ses accus.

Annie Vagman
Editrice
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nodige support voor haar werkjaar waarin we een aantal 
hoogtepunten kunnen noteren.

Wij mochten dit jaar in onze Club vier nieuwe leden 
verwelkomen, dames met pit, ondernemend, onmiddellijk 
hebben zij de spirit van Inner Wheel kunnen ervaren.

Op de statutaire vergadering van oktober hadden we een 
boeiende spreker , een arts dokter Rini Verpraet over 
‘auriculotherapie’. Wist je dat we op ons oor alle organen 
van het lichaam terugvinden? Het is een wetenschappelijk 
onderbouwde techniek welke kan beschouwd worden als 
een vorm van toegepaste neurologie.

Na oktober stegen de coronacijfers onrustwekkend en 
werden we genoodzaakt om de twee volgende statutaire 
vergaderingen virtueel te laten doorgaan.

In oktober konden we echter nog een cultuuruitstap 
organiseren naar Gent, met als thema: ‘Van Badstoven 
tot het glazen straatje’, de naam alleen al spreekt tot de 
verbeelding. En inderdaad, deze wandeling bracht ons 
effectief naar de Vander Donckt doorgang, beter bekend 
als het Glazen Straatje. Stoven of Badhuizen kwamen in 
de Middeleeuwen in elke grote stad voor. Gent telde er 
meerdere, enkel dit straatje mocht de oorspronkelijke naam behouden. 
Duldde men prostitutie lange tijd als een noodzakelijk kwaad, toch was 
het eeuwenlang een clandestien gebeuren. De Franse Revolutie bracht 
hier verandering in: om vat te krijgen op het fenomeen werden voortaan 
reglementen uitgevaardigd en bordelen geofficialiseerd. Een Belgische 
wet uit 1948 schafte alle reglementering over prostitutie af, waardoor 
het “oudste beroep” in een schemerzone terechtkwam: strafbaar is het 
niet, gereglementeerd evenmin. 

Op cultureel vlak stond verder op onze agenda een bezoek aan de 
tentoonstelling Inner Travels -  Rhinus Van de Velde en in de namiddag 
de Matonge wijk in Brussel.

Een bezoek in Gent aan het Smak voor de tentoonstelling Pop Art. 
Verder een bedrijfsbezoek aan ‘Agristo’, een aardappelverwerkend 
bedrijf in onze regio.

Hoogtepunt van het jaar was ontegensprekelijk de Muziekthea-
tervoorstelling ‘Boy’ onder de regie van Kioko Scholiers.

Zij verdiepte zich maandenlang in de wereld van de Jeugdhulp en 
verbeeldt met Boy een brandend actuele realiteit in een eigenzinnige 
muziektheatervoorstelling met een heel sterke cast.

Een beklijvende voorstelling, een schitterende vertolking. Gezien het 
nog niet toegelaten was om na de voorstelling een receptie aan te 
bieden aan onze genodigden, hebben wij hen niet met lege handen 
laten weggaan. Ze kregen een ½ fles Champagne en de passende 
‘Fossier’ koekjes mee naar huis.

Verder werd de Sint- en de Paasactie gedragen door een sterk team 
en met goede organisatie en de hulp van vele leden werd dit een echt 
succes. ‘Teamwork makes the dreamwork’.

Tot slot mochten wij in mei de zonedag organiseren, met een bezoek 
achter de schermen aan het nieuwe Leietheater te Deinze met 
aansluitend het diner in ‘Auberge du Pêcheur’ in Deurle.

Bij het einde van dit werkjaar willen wij een bijzonder woord van dank 
richten aan ons Clublid Paulette Dewinter, voor haar twee jaar inzet op 
Nationaal vlak voor Inner Wheel. Ook vanuit onze club zijn wij dankbaar  
haar in ons midden te hebben als Inner Wheel lid, ze is zo vaak op 
veel activiteiten van Inner Wheel, onze ‘ambassadeur’. Dit verdient een 
applaus en een boeket!

Het stemt ons gelukkig straks dit werkjaar te mogen afsluiten en heel 
wat groepen in onze maatschappij gelukkig te mogen maken door hen 
te steunen, dankzij de inzet van voorzitter en clubleden.

Annie De Sutter
Editor



62

Passation des pouvoirs des Gouverneurs du District 163 de Brigitte Van Vlas-
selaer-Mannes à Paule Grünig-Theis

C’est à la date du 18 juin 2022, que notre club IW Diekirch-Ettelbruck, a eu la grande 
joie et l’honneur, d’organiser la passation des Pouvoirs des Gouverneurs de Brigitte Van 
Vlasselaer-Mannes à Paule Grünig-Theis.

En effet c’est la première fois dans l’histoire de notre club, fondé en 1979, qu’une d e 
nos amies accepte le poste de Gouverneur.
Nous sommes fières de voir en la personne de Paule, qui est une membre 
Inner Wheel engagée et motivée, notre nouvelle Gouverneur.
À ses cotés deux autres membres de notre club, Marie-
Christine Bouqieaux Secrétaire et Isabelle Devis Media 
Manager.

Les invités étaient nombreux au Rendez-vous à l’hôtel 
Royal à Luxembourg-ville, tout d’abord pour la Réunion de 
District, où nous avons assisté à la Passation des Pouvoirs 
des Présidentes du Conseil National, de Paulette Dewinter 
à Nicole Cambier.

Ensuite, tous les invités nous rejoignent pour la Passation des 
Gouverneurs.

C’était un moment émouvant quand le collier du Gouverneur a 
passé de Brigitte à Paule.

Après divers discours, nous avons eu la chance d’assister à une 
présentation musicale du groupe Sing4you.

Pour clôturer cette journée exceptionnelle, nous nous sommes réunis pour un ex-
cellent déjeuner convivial et amical, et ceci dans la tradition de l’Inner Wheel.

En tout c’était une journée réussie et bien organisée, nous espérons que tous nos i n -
vités ont pu apprécier ce moment inoubliable.

À Paule nous souhaitons une année de Gouverneur, remplie de succès 
et de bons moments amicaux au sein de notre beau mouvement 
qu’est l’Inner Wheel.

Christiane Koeune-Nickels
Club IW Diekirch-Ettelbruck

Diekirch-Ettelbruck  _______________________________
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Diest  ____________________

Diest maakt tijd voor ‘fun’
Augustus 2021 – April 2022

Verschillende activiteiten werden gepland en dan weer 
geannuleerd wegens stijgende Corona cijfers,  code rood/
oranje/ …  Toch waren er gelukkig ook momenten waarop we 
weer gezellig konden samenkomen.

In augustus 2021 namen vele leden deel aan de zomeractiviteit: 
workshop ‘keramiek – schalen en kommen’.  
We sloten de avond af met ‘zomers tafelen @ Bacari Foodbar’.

In april 2022 organiseerden enkele leden een lentequiz.  Zo konden 
we de kennis van onze leden weer wat vergroten door allerlei 
vraagjes over onze club te stellen. :)

Vera Weckx
Voorzitter

Prof. Johan Swinnen – ‘De Lange Tocht’
19 Mei 2022

De statutaire vergadering van mei 2022 werd een open vergadering met als gastspreker Prof. 
Johan Swinnen. 

Professor Johan Swinnen is kankeronderzoeker aan de KU Leuven. Toen zijn zoon Pieter een 
hersentumor kreeg, beloofde Johan om van Leuven naar Compostella te lopen als zijn zoon de 
ziekte zou overleven. In 2019 ondernam Johan een tweede looptocht, van Leuven naar Rome. 

Johan vertelde over zijn lange tocht als kankeronderzoeker en als papa van een kankerpatiënt. 
Aan de hand van foto’s en filmfragmenten nam hij ons mee naar Compostella en Rome. 
Daarnaast schetste hij hoe ook het kankeronderzoek een lange tocht heeft afgelegd. 

Zijn voordracht inspireert en brengt hoop: ‘Als we echt willen, kunnen we veel bereiken’.

Onze club gaf een gift voor het kankeronderzoek en de vele projecten die Prof Swinnen 
ondersteunt.  

Vera Weckx
Voorzitter

Sinterklaas Speculaasactie
November 2021

Wegens het succes van onze activiteit in 2020 hebben wij ook in 2021 een nieuwe 
speculaasverkoop georganiseerd.  
Onder het motto “geen Sinterklaas zonder speculaas” hebben wij niet alleen 
familie, vrienden en bevriende clubs aangesproken maar ook bedrijven.  
Bovendien kregen we bezoek van bijzondere ‘speculaas-mieten’.  Zij zorgden 
voor extra bestellingen.
We hebben een Sint-speculaas van 25cm verkocht aan €5. De speculaas 
werd gebakken door een goede bakker uit Diest.  
Iedereen heeft een handje toegestoken bij het inpakken en bezorgen van 
deze lekkernij.  Zo werd het een ware clubactiviteit en een schitterende 
fundraising.
In najaar 2022 gaan we er opnieuw voor ;-).

Anne Vandervelden
Vicevoorzitter
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Soirée événementielle mise à l’honneur de Nicole Cambier
LE 21 juin 2022 

Cet événement s’est déroulé ainsi que la passation de pouvoir en ce 
lieu d’histoire et d’élégance logé dans le site grandiose des rochers de 
Moniat à 4 km du centre de Dinant et proche de la Citadelle. Nous étions 
quatre-vingt-un(e)s ami(e)s à profiter, avec bonheur, d’une magnifique 
salle avec des poutres apparentes, une grande cheminée et de son 
cadre pittoresque.

C’est dans ce cadre idyllique et une belle ambiance que nous avons 
mis à l’honneur Nicole Cambier, bientôt présidente du Conseil Belgique-
Luxembourg et représentante nationale. Et c’est aussi dans ce cadre 
que notre transmission de pouvoir entre Nadine Warnant et Dominique 
Wallendorff s’est déroulée.
L’apéritif accompagné de ses mises en bouche est servi dans les 
magnifiques jardins aux sons de la musique où les invités sont accueillis 
par la présidente, la vice-présidente et membres. 
Au nom du club, La cheffe de protocole, Françoise Barthélemy, remercie 
les invitées de leur présence, notamment celle de Corinne Dalleur, Past 
Constitution Chairman ; Sonia Stevens, Gouverneur du District 217 ; 
Martine Declercq, Vice-Gouverneur du même District, Paule Grünig-
Theis, future Gouverneure du District 163, et des Past Gouverneures, 
telles Renée Van Lede et Joriska Sterpin du District 217. 

Nous accueillons également plusieurs présidentes et membres de clubs 
IW, tels celui de Charleville-Mézières Forêt d’Ardennes (club jumelé 
avec le nôtre), ainsi que les clubs de Namur Citadelle (club parrain), 
Namur Confluent, Gedinne-Wellin, Bièvre et Aalst-Noord. 

Mise à l’honneur de Nicole Cambier 

La mise à l’honneur de Nicole est 
ponctuée de discours émouvants, Tous 
soulignent les liens d’amitié 
que crée Nicole ainsi que 
sa volonté, son travail, sa 
délicatesse …

Nadine Warnant rend 
hommage à Nicole (Extrait 
du discours)

Chère Nicole, nous nous 
souvenons de ton arrivée 
dans notre club en 2005. Tu étais déjà 
attentive à toutes, tu avais un mot 
gentil pour toutes – une amie parfaite. 
En quelques mots, tu pouvais éclaircir 
toutes les situations et donner une 
solution à tout petit problème qui 
pouvait surgir.

En 2010, tu deviens la présidente de notre club et cette année fut 
remplie de découvertes. Puis, en 2012, le District s’est rendu compte 
de ta valeur. Et malgré ton travail de secrétaire, tes fonctions de vice-
gouverneur du D 217, de gouverneure du district 217, tu étais toujours 
présente à nos réunions.

Dinant - Hastière  ____________________________________

Escapade conviviale et culturelle en Ile de France
Les 2 et 3 juin 2022

Visite de Provins et Vaux-Le-Vicomte les 2 et 3 juin

Par une belle journée, nous prenons l’autocar afin de nous rendre à Provins en 
Seine-Et-Marne.  C’est une magnifique cité médiévale classée Patrimoine mondial 
de l’Unesco – le voyage au Moyen-âge illustré par des enfants en costume 
d’époque.

C’est avec bonheur que nous y avons rencontré des amies Inner Wheel de notre 
club contact Paris Boucle de la Seine. Elles ont partagé notre repas et nous ont 
accompagnées lors de notre visite guidée de Provins. 

Nous nous sommes replongées aux temps des chevaliers et nous avons admiré cette belle ville. Nous 
avons rêvé dans le jardin de la Roseraie de Provins où nous avons découvert l’histoire emblématique 
dans un endroit bucolique et où nous avons profité d’une dégustation des plus agréables.

Le lendemain, nous nous sommes dirigées vers La commune de Maincy. Nous nous sommes imprégnées 
du siècle du Roi Soleil en découvrant ce merveilleux château qu’est Vaux Le Vicomte – Nicolas Fouquet 
– Nico pour les intimes qui était là à chaque endroit où nous nous posions.
Avec toute l’amitié de l’Inner Wheel Club Dinant-Hastière.

Francine Lipmanne et Nadine Warnant
Présidente
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Chère Nicole, Nous sommes 
heureuses, fières et remplies 
d’admiration. Tu es si douce, 
si gentille, mais d’une main 
de fer dans un gant de 
velours … Toutes les amies 
de l’Inner Wheel Dinant-
Hastière, sommes fières 
de toi et toute la noble 
assemblée, ici présente, 
partage notre fierté.

Nous écoutons d’autres éloges
Corinne Dalleur, Past Constitution Chairman :
… (en 2015) Déjà à ce moment-là, tu m’avais fortement impressionnée 
par ton calme, tes explications très claires, droit au but, mais toujours 
exprimées avec délicatesse.
Joriska Sterpin, Past Gouverneur du D217 :
… Nicole, tu es une bonne personne, un cœur en or et toujours prête à 
aider. Mais que l’on ne se   pas, Nicole est également une main de fer 
dans un gant de velours. Elle sait où elle va, elle sait comment y arriver 
et quand elle a une idée en tête …

Nicole émue remercie, définit son rôle et les responsabilités qui vont lui 
incomber, ainsi que l’évolution de l’Inner Wheel. Elle remercie Nadine 
de son travail durant ces deux années et prodigue ses meilleurs 
encouragements à Dominique.
Elle termine par une citation d’Aristote :
Être heureux ne signifie pas que tout est parfait,
Cela signifie que vous avez décidé de regarder au-delà des 
imperfections ».
Nicole est applaudie très chaleureusement.

La deuxième partie de la soirée est la passation de pouvoir entre 
Nadine et Dominique se caractérise par l’émotion et des sentiments 
d’amitié palpables à travers leurs discours, leurs gestuelles et leurs 
regards. Une remise de fleurs se fait sous les applaudissements et les 
félicitations.

Dominique Wallendorff remercie et félicite Nicole.

Ma chère Nadine, je viens de vivre à tes côtés deux années de vice-
présidence et je suis allée  à bonne école avec une présidente aussi 
active. Tu as mis la barre assez haute. Tu as souhaité ouvrir le Club vers 
l’extérieur et c’est une réussite. Merci Nadine pour tout ce que tu as fait 
et feras encore, je n’en doute pas, pour notre Club.

Assumer sa présidence quand vous avez dans votre Club une amie 
qui accède à la plus haute responsabilité au niveau national, c’est un 
privilège et un grand honneur. Encore toutes mes félicitations Nicole.

Ce fut une très belle soirée où les différentes phases furent ponctuées 
d’intermèdes musicaux (la Brabançonne, l’hymne luxembourgeois, 
l’hymne de l’Inner Wheel, Imagine …) interprétés par Lorraine Roudbar, 
fille de notre amie Marianne, qui joue de la clarinette et Simon Renard 
du tuba. 

 Cette belle soirée de partage et d’amitié organisée dans un cadre 
superbe où nous avons dégusté d’excellents plats et apprécié 
l’organisation logistique, s’est terminée par de beaux échanges et la 
vente de montages de fleurs, réalisés en majorité par les amies du 
Club.

Rien que du bonheur !

Francine Lipmanne
Éditrice

Enghien - Edingen ___________________________________________

Petits déjeuners : Fête des mères 
Dimanche 8 mai 2022

Les 2 années de Covid nous ont obligées à repenser les activités 
de récolte de fonds au bénéfice de nos œuvres sociales. À défaut 
d’organiser notre traditionnel repas, nous nous sommes orientées vers 
une formule de confection et de livraison de petits déjeuners, concoctés 
par nos membres, et composés de produits frais provenant de divers 
artisans locaux, à l’occasion de la fête des mères.

Comme l’an dernier, cette activité fut couronnée de succès, avec plus 
de 120 « colis petit déjeuner » copieux et savoureux livrés à Enghien 
et dans ses environs. Les amateurs pouvaient opter, en prime, pour la 
livraison d’une bouteille de champagne Dominique Crété, produit que 
l’Inner Wheel Enghien-Edingen propose toute l’année durant.

Le jour dit, à 6h du matin, les membres du club se sont retrouvées pour 
intégrer aux colis leur composante la plus fraiche : les viennoiseries 
sorties du four la nuit même. 

Nous tenons à remercier de tout cœur les membres des autres 
service-clubs qui nous ont soutenues lors de cette activité.

A vos agendas : l’année prochaine, l’activité se déroulera le dimanche 
14 mai 2023.

Anne François
Webmaster
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Eupen Ostbelgien  ____________________________________
Colis pour l’Ukraine et un nouveau banc pique-nique via Intego 

Après les années difficiles dues aux mesures sanitaires, une nouvelle 
crise humanitaire d’une grande ampleur vient de frapper l’Europe : la 
guerre en Ukraine. 

Nous ne voulions pas rester spectateurs, mais aider activement. Nous 
avons rapidement décidé de participer à la collecte de fonds et de 
préparer des colis alimentaires qui ont ensuite été livrés par camions 
sur place. Des familles avec des enfants, qui étaient dans le besoin, ont 
reçu ces colis. Ainsi, nos membres ont  acheté des denrées alimentaires 
non périssables et des objets d’usage courant, les ont soigneusement 
emballés afin qu’ils puissent être envoyés avec le convoi prévu pour 
l’Ukraine. Cet engagement social au-delà des frontières des Cantons 
de l’Est et de la Belgique était très important pour nous. 

Indépendamment de cela, nous voulions également soutenir des 
institutions sociales locales. Cela a été possible grâce à nos actions, 
que nous avons pu poursuivre même pendant les mois difficiles dû 
à la pandémie. Ainsi, l’achat d’un banc pique-nique pour le service 
résidentiel des enfants à Eupen a été financé. Ce banc a été construit 
par Intego, une entreprise sociale pour les personnes en recherche 
d’emploi. Nous n’avons pas seulement soutenu Intego qui est actif dans 
le domaine créatif et artisanal pour l’intégration socioprofessionnelle 
de ses usagers. Nous avons également voulu améliorer le bien-être 
des enfants et des jeunes du service résidentiel. Le banc a d’ailleurs 
été inauguré en mai 2022 dans le cadre d’un pique-nique auquel ont 
également participé les enfants et les jeunes. 

Ces deux actions 
témoignent de notre 
grand engagement 
social au service 
des personnes 
vulnérables. Nous 
sommes très 
heureuses d’avoir pu apporter notre aide 
tant au niveau international que local. 

Ruth de Sy 
Editrice

Réunion de zone 
Mercredi 20 avril 2022

Après 2 années d’interruption en raison 
de la Covid-19, les clubs Inner Wheel 
de Peruwelz, Tour Naïade, Mous-
cron-Comines, Lys Europea et 
d’Enghien (zone 2 du district) ont 
enfin pu se retrouver ce mercre-
di 20 avril 2022, dans le cadre 
prestigieux du Parc et du châ-
teau d’Enghien, à l’occasion de 
la traditionnelle réunion de zone 
organisée cette année par l’Inner 
Wheel Enghien-Edingen. Cette 
soirée fut l’occasion, pour les 
membres des clubs présents, de 

se retrouver autour du thème choisi : « La magie de l’amitié ».
Après cette longue période de pause, peu propice aux activités favori-
sant les relations interpersonnelles et les contacts sociaux, les partici-
pantes ont enfin eu l’occasion de renouer et de renforcer les liens qui 
unissent nos clubs.
Quel plaisir de nous retrouver ainsi, sans contraintes sanitaires, « 
démasquées », pour vivre ensemble une soirée organisée autour du 
thème de la magie et de l’amitié – voire de la magie de l’amitié, cette 
valeur qui illustre si bien les liens qui nous unissent au sein de nos 
clubs. 
Notre belle famille Inner Wheel ne peut que s’enrichir par la qualité 
des échanges et le plaisir des moments vécus ensemble lors de nos 
diverses activités.

L’amitié et l’entente entre les plus 
jeunes et les plus confirmées d’entre 
nous en sont d’ailleurs une réelle illus-
tration, que met encore en lumière 
notre leitmotiv : 
« Tout seul, on va plus vite, ensemble, on va plus loin ».

Anne François
Webmaster
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Geel  _________________________

In de voetsporen van Van Gogh
22 september 2021

Om in zijn voetsporen te treden, kunnen we nergens beter 
zijn dan in Nuenen, in de Nederlandse provincie Noord 
Brabant.

Nuenen ligt in een omgeving met prachtige bossen en 
weiden. Ook op het gebied van kunst en cultuur is het 
aanbod groot.
Zo liet Van Gogh zich inspireren toen hij van 1883-1885 in 
deze gemeente woonde en werkte.
Naar die inspiratie waren wij ook op zoek..
Tien leden van de club schreven zich in om deel te nemen 
aan een schilderworkshop.
Op een unieke plek in de natuur aan de rand van Nuenen, 
vonden we het atelier, waar we onze schildertalenten 
konden botvieren.
We werden er hartelijk ontvangen met een hapje en een 
drankje en maakten meteen kennis met Noor, een professionele 
kunstenares, die ons tijdens een 2u durende workshop zou begeleiden.
Na een korte introductie: technieken en gebruik van materialen, het 
mengen van kleuren, het gebruik van het penseel op een manier die 
kenmerkend is voor Van Gogh, gingen we individueel aan de slag.
We mochten zelf het onderwerp kiezen: stilleven, landschap, fantasie. 
Het resultaat is dat ieder een eigen schilderij mee naar huis neemt. 
Na het bewonderen van elkaars werk namen we afscheid van Noor, 
die ook zeer tevreden onze kunstwerkjes bewonderde en goedkeurde.

We trokken 
naar het centrum van het schilderachtige 
Nuenen, waar in een restaurantje een lunch 
“12uurtje de luxe” voor ons gereserveerd 
was. Tot onze grote verbazing stonden we 

voor een gesloten deur. Jammer, er is duidelijk iets fout 
gelopen bij de organisatie, er was ons niets meegedeeld. 
Dat moet rechtgezet worden (wat later ook is gebeurd).

Dan maar op zoek naar een andere eetgelegenheid, 
want we willen hier, op het Van Goghplein, toch niet 
staan schilderen … het moet gezegd, “schilderen” stond 
“centraal” deze dag, in alle betekenissen.
We vonden snel een stoeltje in de zon op het terras van 
bar Van Gogh. Bij een overheerlijke soep, uitsmijter of 
bitterballenportie hebben we rustig nagenoten van ons 

schilder-avontuur.

Al verliep de dag niet helemaal zoals voorzien, het was toch een 
geslaagde uitstap. 
In Vincents’ leven liep het ook niet altijd van een leien dakje. 
Maar ik ben er zeker van dat hij trots zou zijn op onze werkjes à la Van 
Gogh !

Anne Grumiaux
Voorzitter

Gent  __________________________________________________

Gent houdt het wiel draaiende… 

Na een perfect georganiseerde digitale bestuurswissel in juni 2021 
en een geslaagde vakantievergadering in het Zwin, was het eindelijk 
zover! Op 9 september 2021 mochten we tijdens onze maandelijkse 
vergadering elkaar weer in levenden lijve ontmoeten. En dat op een 
nieuwe locatie: La Concorde op de Kouter in Gent, als dat niet chique 
klinkt!  Er was een mooie opkomst, 
dat stemde niet alleen de kersverse 
voorzitter Sylvie, maar alle vriendinnen 
super tevreden. Die avond was er niet 
meteen een spreker geprogrammeerd 
….  Bijpraten was immers nodig! 
En werd gekletst, dat is zeker! Past-
voorzitter Katie werd extra in de 
bloemen gezet. Terecht, het was 
ronduit fantastisch hoe ze Inner Wheel 
Gent nog een jaar extra onder haar 
voorzittersvleugels nam. 

Tijdens de Statutaire Vergadering van 
oktober werd de club vereerd met een 
bezoek van onze gouverneur, Francine 
Coghe. Haar speech was er één vol 
hoop en passie. Ze gaf aan volop te 
willen gaan voor verjonging en kan de 

inbreng van nieuwe leden enorm appreciëren. Ze wist het zo mooi 
te verwoorden: “Het wiel moet draaiende gehouden worden”. Ook 
haar afsluitende woorden – “Wie iets wil doen, vindt een middel. Wie 
niets wil doen, een excuus” – waren beklijvend. Er was ook tijd voor 
een boeiende maidenspeech. Dominique bracht een interessant en 
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interactief verhaal. 

De grote Van Eyck tentoonstelling was weliswaar afgelopen, maar het 
verhaal van Van Eyck bleef de vriendinnen van Inner Wheel Gent boeien. 
Mevrouw Hilde Van Crombrugge, apotheker van opleiding en verbonden 
als vrijwillige medewerker aan de Plantentuin van Gent, voerde samen 
met bioloog Paul Van den Brempt, een kritisch onderzoek naar de flora 
op het meesterwerk van Jan en Hubert Van Eyck. Met woord en beeld 
lichtte mevrouw Van Crombrugge ons het verhaal ‘Op zoek naar het 
paradijs’ toe in november.  Ze vertelde over de nieuwe inzichten en de 
identificaties.

2 december 2021....We bleven in ons kot en namen plaats voor ons 
scherm... het was opnieuw wennen. Ondanks de afstand voelden we 
de spanning in de lucht… wie was de mysterieuze gast…. En toen 
gebeurde het, daar was hij … de goede heilige man. De Sint vulde onze 
vergadering met heel wat fantastische anekdotes en foto’s van onze 
vriendinnen. Wie had dat gedacht, die lieve, goede Sint die zoomt en 
er de ambiance weet in het houden? Dank je wel lieve Sint. We kijken 
alvast uit naar jouw komst in december 2022!

Goede doelen steunen, dat ligt Inner Wheel Gent nauw aan het hart. In 
het najaar 2021 organiseerden we onze belangrijkste fondsenwering: 
de jaarlijkse chocoladeverkoop met een ruim assortiment van 
chocolade, marsepein en nougat.  Na een digitale verkoop in 2020 
was het fijn om terug in persoon chocolade te verkopen en de Gentse 
serviceclubs te bezoeken. We hadden een mooie opbrengst. Deze 
was ter ondersteuning van onze sociale projecten waaronder De 
Moester, een dagactiviteitencentrum voor mensen met een psychische 
kwetsbaarheid in Sint-Denijs-Westrem.  

Kan Inner Wheel Gent niet naar de concertzaal, dan komt het koor naar 
Inner Wheel Gent.  Tijdens de Statutaire Vergadering van 6 januari 2022 
trakteerden vriendinnen Katie en Lieve ons op een online muzikale 
avond van het Gents Universitair Koor. De studenten gaven het beste van 
zichzelf... Via You Tube filmpjes konden we genieten van ‘Ubi Caritas’, 
over ‘Africa’ tot ‘Benedicto’ en als afsluiter de gospelsong ‘Plenty Good 
Room’ van James Cleveland. We hebben genoten, weliswaar op een 
ongewone manier, maar de gedachte van Plato indachtig: “Muziek en 
ritme vinden hun weg tot in de geheime plaatsen van de ziel”. Sommige 
vriendinnen woonden effectief op 23 of 24 februari 2022 een GUK-
optreden bij. 

Ook in februari was de vergadering, nogmaals, een virtueel 
gebeuren. Gastspreker, laat ons toch nog maar zeggen 
‘gastspreekster’, was Katrien Mestdagh, zaakvoerder en 
hoofdrestaurateur-conservator van het Atelier Mestdagh. 
Op een enthousiaste manier werden we ingewijd in 
de geheimen van het glazeniersambacht. Glas-in-lood 
heeft voor onze clubleden geen geheimen meer … en 
misschien ontdekken enkele vriendinnen wel de inbreng 
van het Gentse atelier op de kunstbiënnale in Venetië. 

Onze agenda in maart was behoorlijk gevuld: op 10 maart 
was er een Statutaire Vergadering, op 13 maart wandelden 
we in Koksijde voor Think Pink en op 16 maart verkochten 
we chocolade in A.Z. Sint-Lucas Gent. 

Jaarlijks organiseert Think Pink, de nationale 
borstkankerorganisatie, de “Think Pink - North C Walk” 
wandeling in Koksijde. Inner Wheel Gent was erbij. Negen 
Gentse dames wandelden op 13 maart tegen borstkanker. 
Dat we vroeg uit de veren moesten, deerde ons niet!  De 

benen waren gesmeerd, het weer was goed, het parcours was prachtig, 
… het wandelen door de duinen kon niet stuk. En uiteraard: het goede 
doel hielden we duidelijk voor ogen: informeren en sensibiliseren, 
wetenschappelijk onderzoek financieren, zorg- en nazorgprojecten 
ondersteunen en patiëntenrechten verdedigen. We genoten dubbel: van 
het samen wandelen, maar ook van het extra fijn gevoel omdat we een 
goed doel steunden! Daarenboven mochten we een pluim op onze hoed 
steken: we waren bij de beste in sponsoring!

Drie dagen later was het terug alle hens aan dek voor de 
chocoladeverkoop in A.Z. Sint-Lucas Gent.  Het mocht weer dit voorjaar, 
weliswaar met mondmasker, maar dit hield de leden van Inner Wheel 
Gent niet tegen! 16 maart 2022 was onze dag! Enthousiast bouwden 
we onze verkoopstand in AZ Sint-Lucas op en van 9u.30 tot 21u.00 
ging de chocolade vlot over onze toonbank. We hielden de succesrijke 
chocoladeverkoop in het najaar, voor ogen. We zouden niet onderdoen! 
Bezoekers en ziekenhuispersoneel konden niet weerstaan aan de zoete 
zonde. Met dank aan alle enthousiaste verkoopsters! De verkoop op 8 
maart 2023 staat met stip genoteerd in de agenda van de vriendinnen 
van Inner Wheel Gent! 

Donderdag 7 april waren we te gast in het Industriemuseum voor de 
tentoonstelling ‘Kassa Kassa. Nostalgie troef!’ Onze voorzitster liet 
ons proeven van het (Gentse) winkelplezier van weleer. We kwamen 
alles te weten over de evolutie van het winkelgedrag, de evolutie van 
winkelinrichtingen en hoe we ons toch zo graag laten leiden door 
reclame. Napraten over dit boeiende verhaal deden we in La Concorde 
bij een natje en een droogje. 

In mei geen traditionele Statutaire Vergadering. We trokken richting 
Deinze voor de jaarlijkse Zonevergadering.  Dank voor de hartelijke 
ontvangst Inner Wheel Deinze!

Op 9 juni 2022 waren we dan weer toe aan de bestuurswissel. Sylvie 
droeg de fakkel over aan Lieve. Dank je wel Sylvie. Je deed dat 
schitterend! 

We klonken op wat was en op wat komen gaat. 

Bernadette De Loose
Editor
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Hasselt  _____________________________________________

High Tea 

Op 6 november 2021 vierden we ons 20 jarig bestaan met een High Tea 
in het jachtpaviljoen van onze vriendin Yolande.

Omdat Covid weeral voor beperkingen zorgde konden we maar van een 
afgeslankte versie genieten.

Onze voorzitter Brigiet had een Spaanse student aan het conservatorium 
van Maastricht weten te engageren .

Zo konden we genieten van een zeer mooi concert met klassieke gitaar.

Met wat hapjes en een glaasje bubbels konden we op d binnenkoer 
toch klinken op onze verjaardag.

Nadien brachten w nog een bezoek aan het atelier van kunstenares 
Coco Meesen, zus van ons medelid Mick.

Niettegenstaande de moeilijke omstandigheden hebben we volop 
genoten van dit exclusieve dagje.

Marleen Dupon
Mediamanager en Secretaris

Geraadsbergen-Oudenberg  _____________________________

Leven is het meervoud van lef - causerie
17/05/2022

Inner Wheel verwelkomde op hun Gents’ night journalist dhr. Manu Adriaens met zijn causerie «Leven is het meervoud van lef». 
Allerlei leuke thema’s van het dagelijkse leven passeerden de revue. Manu Adriaens vertelde wat zijn ontmoetingen met bekende 
figuren hem hebben geleerd over het streven naar geluk. En hij gaf luchtige tips afkomstig van zowel beroemde mannen als 
vrouwen uit binnen- en buitenland. Een sprankelende 
anekdotische causerie.

Er werd ook een cheque geschonken aan het project 
«Lege brooddozen» van mevr. Lindsay Temmerman. 
Het project wil de problematiek van de lege brooddozen 
in Geraardsbergen aanpakken. Naar schatting zit in 
elke klas één kind met honger. Het is geweten dat bij 
leerlingen die met een niet (goed) gevulde maag op de 
schoolbanken zitten, dit onder andere een invloed heeft 
op hun schoolprestaties.
Inner Wheel Geraardsbergen hoopt met deze bijdrage 
het taboe én schaamte rond voedselongelijkheid in de 
scholen toch mee te helpen aanpakken.

Katty Carion
Voorzitter
Editor
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Hasselt helpt OekraÏnse vluchtelingen 

Onze speelgoedbank hielp de Oekraïense vluchtelingen. Om de kin-
deren welkom te heten zorgden we voor 50 knuffels die om hun 
hals een lintje hadden in de Oekraïense kleuren met in hun taal “ 
welkom”.

Voor 63 kinderen maakten we boekentassen klaar met een brood-
doos, een drinkbus, een gevulde pennenbak, een turnzak en een 
zwemzak. Voor de kleuters zorgden we ook voor kleurboeken, 
kleurpotloden en een speelgoedje. De middelbare scholieren 
voorzagen we nog van een passer, een geodriehoek en weten-
schappelijk rekentoestel.

Al dit materiaal werd gebracht naar de Welzijnscampus in Hasselt 
waar een 80-tal vluchtelingen verblijven.

In een ander opvangcentrum in Hasselt, dat nog verder ontwikkeld 
moet worden, zorgden we voor 
speelgoed in de gemeenschappe-
lijke ruimte. 

Filmavond kortfilm ‘Everything will be fine”
4 april 2022

Onze club kiest ervoor om jonge mensen in de kunstensector een podium te bieden. 
Vandaag kiezen we voor film!
Joachim en Pieter zijn jonge filmproducenten, geboren respectievelijk in 1990 en 1991. 
Beiden volgden audiovisuele kunsten, richting film bij Stijn Coninx, aan de Erasmushogeschool 
te Brussel, campus RITCS.
Na hun studies hebben ze samen het audiovisueel productiehuis ‘Imaging’ opgericht.  
Ze zijn gespecialiseerd in het schrijven, de productie en de regie van kortfilms, waarmee 
zij in binnen- en buitenland reeds meerdere prijzen behaalden. In hun films vertalen zij 
maatschappelijk relevante thema’s, waarbij de mens steeds centraal staat.
De film van vandaag, Everything will be Fine, uitgekomen in 2021, wordt gedragen door 
vrouwen en werd bekroond met meerdere awards, o.a. voor beste actrice voor Joke 
Devynck in de hoofdrol, beste kortfilm, beste regie, beste cinematografie, …  .
Het verhaal handelt over een alleenstaande moeder die, terwijl ze de eindjes aan 
elkaar moet knopen, voor een dilemma wordt geplaatst door een wel erg ongewone 
ontslagronde op het werk. 

Na de film volgde nog een fijn gesprek met de jonge filmproducenten waarin enkele 
thema’s aan bod kwamen zoals alleenstaande mama’s, prestatiedruk, een economie die 
steeds meer gericht is op winst…

Sofie Vertommen
Webmaster
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Leesclub 
Januari 2022

Vorig jaar startte Inner Wheel Hasselt met een “ leesclub “ voor de leden. 
Brigiet, Agnes, Ingrid en Mia schreven zich in. Aanvankelijk wisten we 
niet goed wat die leesclub inhield, welke boeken er gelezen werden, 
hoe de bespreking zou verlopen in deze tijden van Covid – 19 enz.
Het eerste boek dat we lazen was “ De jonge bruid “ van Alessandro 
Baricco. Een wat bizar boek.
Onze begeleidster bij de boekbespreking is Jenny Van Hoey, licentiate 
Germaanse filologie. Samen met ons heeft ze dit “ bizarre “ boek 
doorgenomen en ons geleerd te ontdekken wat en hoe en waarom deze 
roman toch beklijvend is. Ook leerde ze ons een boek meer op afstand 
te lezen, niet te zeer in het verhaal te kruipen.
Het volgende boek was weer een boek dat zeker niet op mijn verlanglijst 
zou staan: “Cliënt E. Busken“ van Jeroen Brouwers. En weer was het 
Jenny en de samenspraak met mijn leeskameraden die dit boek de 
moeite waard maakten. Later bleek dat Jeroen Brouwers met o.a. dit 
boek de Libris Literatuurprijs wegkaapte.
Het derde boek was weer erg confronterend: “ Onderwerping “ van 
Michel Houellebecq. In Frankrijk deed dit boek heel wat stof opwaaien 

maar ook nu 
zorgde de bespreking voor een heldere kijk op het probleem dat 
behandeld werd in het boek.
Ook was het heel aangenaam dat de leeskameraden elkaar beter 
leerden kennen. Persoonlijk kende ik twee dames minder goed maar 
het uitwisselen van meningen schiep een band.
Graag wil ik Jenny bedanken voor de ongelooflijk professionele en 
warme begeleiding. Dank zij haar leerden we op een andere manier 
lezen en er meer van te genieten. Zeker een aanrader voor mensen die 
graag lezen! 

Mia Vandeput, lid Inner wheel club Hasselt

Lenteconcert
02/05/22

Het ensemble die het lenteconcert gaat uitvoeren bestaat uit een trio.
Hilde Vanhove neemt de zang voor haar rekening. Ze volgde klassieke 
piano aan de stedelijke academie in Genk en behaalde er een 
regeringsmedaille. Later
studeerde ze vocale jazz aan het Conservatorium te Maastricht. 
Omwille van haar warme, unieke stemgeluid en haar ongecompliceerde 
présence, wordt ze bijzonder
geapprecieerd door haar collega’s en door een trouw publiek.

Arne Vancoillie woont al vele jaren in Hasselt. Hij volgde als kind 
pianolessen en ontdekte via de radio de muziek van Duke Ellington. Hij 
studeerde Germaanse
filologie in Leuven en daarna jazzpiano aan het Lemmensinstituut. 
Vandaag geeft hij les aan het Conservatorium te Hasselt en aan 
Musart, muziekopleiding Kindsheid Jesu. Hij speelt, behalve met zijn 
eigen projecten zowat met alle bekende Belgische jazzmuzikanten. 
Daarnaast is hij componist, arrangeur en de grootste organisator van 
jazz in Hasselt en omstreken. Hij is een kenner van jazzgeschiedenis en 
een groot liefhebber van George Gershwin en Billie Holiday.

Jean Borlée studeerde gitaar en piano als tiener en schakelde na 
zijn twintigste over op elektrische bas en nog later op contrabas. 
Ondertussen is hij een gerenommeerd contrabassist, die regelmatig 
speelt met verscheidene jazzgroepen in de meest uiteenlopende stijlen, 
waarbij hij ook het podium deelde met ongeveer de hele Waalse jazz-
scène. Hij is een veel gevraagde sessiemuzikant omwille van zijn sterke 
ritmiek, volle sound en mooie melodische stijl bij het soleren.

Het lenteconcert staat in het thema van George Gershwin. George 
is geboren in Brookklyn in 1898. Hij was een Amerikaans componist, 
pianist, dirigent en kunstschilder. De vader van Gershwin, Morris, heette 
eigenlijk Gershovitz en was een Joods-Russische immigrant uit Sint-
Petersburg die in 1890 naar New York emigreerde om daar een nieuw 
bestaan op te bouwen. Toen vader Gershwin een piano aanschafte voor 
Ira (broer van George), was het George die niet achter het instrument 

was weg te slaan. 
Op 20 jarige leeftijd was hij 
voltijds componist. Gershwins 
werken omvatten onder meer 
de Rhapsody in Blue (1924) An
American in Paris (1928), 
Second Rhapsody (1931) en 
Porgy and Bess (1935).
Hij is door zijn onmiskenbare 
stijl een bron van inspiratie 
geweest voor
componisten als Stravinsky, 
Ravel en Honegger en een hele 
generatie jonge Amerikaanse 
componisten. Hij heeft 22 musicals 
geschreven. Gershwin overleed o p 
38-jarige leeftijd aan de gevolgen van 
een hersentumor.

Om in de sfeer van de jazz te komen 
wordt gestart met het nummer Porgy 
and
Bess. Het volgend nummer ‘But not 
for me’ wordt in een sneller tempo 
gezongen. George Gershwin schreef 
voor elke Broadway show een nieuw 
nummer met uitzondering van ‘I’ve 
got a crush on you’.
Het nummer ‘’s Wonderful’ is een 
samba die heel wat mooie lyrics 
bevat.
Het volgende nummer ‘Nice work 
if you can get it’ komt niet uit een 
musical. Het zesde nummer komt 
uit de musical ‘Gril Crazy’ van 1930. 
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De pianist, Arno, speelt met de akkoorden op een 
zodanige manier dat het zelfs verrassend is voor
de zangeres, Hilde. Het was één van de mooiste 
nummers van de avond.
Een bekend nummer ‘I got rhythm’ is mooi gebracht 
in duo (Hilde en Jean De aria ‘It ain’t necessarily so’ 
uit de opera Porgy and Bess uit 1935 is een populaire 
jazzstandaard geworden. De opera mocht alleen 
uitgevoerd worden door een Afro-Amerikaanse 
cast. De songs mochten wel door blanken gezongen 
worden. Hilde heeft geen operastem en zingt dit met 
haar mooie jazz-stem.
Het duet piano en zang ‘The man I Love’ van 1927 
was Gershwins favoriet.
De pianist, Arno, heeft tijdens dit nummer het beste van zichzelf gegeven. Als jazzpianist krijg 
je enkel een akkoordenschema. Tweemaal hetzelfde spelen is niet mogelijk. Het is elke keer 
iets anders.
Het nummer ‘A Foggy day in London Town’ startte mooi met de klanken van de Big Ben om in 
de sfeer te komen. ‘Bracebly you’ wordt door het trio in een bossanovajasje gebracht. 
Het nummer ‘Somebody loves me’ is opnieuw een mooie pianosolo onder begeleiding van de 
contrabas.
Het einde nadert en de populaire songs komen aan bod zoals ‘Sumertime’ die ook
uit de opera van Porgy en Bess komt. Van dit nummer zijn verschillende versies vertolkt ook 
door de Rolling Stones. Dit nummer is tijdloos.
Als laatste song wordt het nummer ‘ Our love is here to stay’ gebracht. Dit lied is ook gebruikt in de film ‘An American in Paris’. Met een luid 
handgeklap is het concert beëindigd. De toehoorders waren tevreden en hebben volop nagepraat bij een glas en een hapje.

Voor verslag
Anita Jans

Verslag 3 daagse culturele reis Het Teutoburger Wald 10/5/22 tem 12/5/22

Dag 1: Dinsdag 10/5

Met 19 dames staan we te wachten op 
de bus naar het Teutoburger Wald.
Vier leuke vriendinnen vergezellen de 15 
vriendinnen van Inner Wheel Hasselt.
De bus kan tijdig vertrekken omdat 
iedereen op tijd is.
Helaas hebben we bij de heenrit al 
een file in Maasmechelen omwille van 
werken. De buschauffeur was niet 
helemaal up to date van de laatste nieuwtjes op de 
weg. Dit heeft echter geen impact gehad op de sfeer in de bus. 

Met een uur vertraging arriveren we op onze lunch locatie Alt-Enginger 
Mühle’ in Paderborn waar een fantastische salade met gebakken 
kippenfiletreepjes voor ons klaar staat. Omwille van het mooie weer 
kunnen we hiervan genieten op het buitenterras. 
Na de lunch hebben we energie genoeg om de stadswandeling aan 
te vatten. We bezochten de Dom in Paderborn met de hoogtepunten: 
het aartsbisschoppelijk museum en het praalgraf van Dietrich von 
Fürstenberg. Gelukkig was een terrasje bespreekbaar voor onze gids 
halverwege het stadsbezoek. 

Tegen 19u arriveerden we moe en hongerig aan ons Parkhotel & Spa’ 
in Bad Lippspringe. Na een kattenwasje verscheen iedereen aan tafel 
waar een warm buffet voor ons klaarstond.

Dag 2: Woensdag 11/5

Na een volwaardig ontbijt met alles erop en eraan (zelf wafeltjes 

bakken) vertrokken we 
naar het jachtslotmuseum 
Fürstenberg waar wij 
om 10.00 u een geleid 
bezoek brachten aan de 
prachtige tentoonstelling 
die een overzicht biedt 
van het porselein dat 
in de manufactuur 
werd ontworpen 
en geproduceerd.  
P o r s e l e i n b e d r i j f 
Fürstenberg is - na Meissen- de tweede 
porseleinindustrie in Europa. De toenmalige eigenaar van het slot 
Fürstenberg in de 18de E heeft daar porselein gemaakt. De hoge adel 
was hun cliënteel. Tot op vandaag wordt nog altijd porselein gemaakt. 
Dit handwerk hebben we kunnen bewonderen.

Na dit bezoek is naar Höxter gereden voor de lunch en het bezoek aan 
de Abdij van Corvey. In Höxter zijn heel wat wegenwerken zodat het 
niet evident is voor onze buschauffeur om de dames veilig af te zetten. 
Na de lunch hebben we een bezoek gebracht aan de abdij van 
Corvey. De monniken van deze 
abdij waren heel rijk en van adel. 
Ze woonden in een prachtige 
omgeving. De keizerzaal wordt 
nu gebruikt voor concerten.

Het abdijleven is blijven 
bestaan tot aan de 18de E. De 
hertogen van Ratibor hebben 
de abdij van Corvey gekocht 



73

en werden dan de prinsen van Corvey genoemd. Niet enkel 
de monniken maar ook de hertogen hadden veel boeken. De 
bibliotheek is verspreid over verschillende grote kamers en is 
indrukwekkend. Hofman (Duits volkslied geschreven) is daar 
geweest om een inventarisatie te maken van de boeken. Hij 
is ook begraven op de abdij. Gezien de wegenwerken en 
het inspannend programma heeft de gids de wandeling 
in Höxter zelf geannuleerd en zijn we tijdig naar het hotel 
afgereisd. De dames hebben dan kunnen uitrusten op het 
magnifieke gezellige terras met een drankje. Enkele 
straffe dames hebben nog een korte wandeling 
gemaakt naar de bronnen van de Pader. Tijdens deze 
wandeling hebben we de bouwkundige en historische 
rijkdom van deze prins-bisschoppelijke residentiestad 
kunnen bewonderen. Deze stad bezit ook veel wilde 
kastanjebomen die momenteel allemaal in bloei stonden. 
De witte en paarse bloemen brachten heel wat sfeer in 
de stad. Om 19u werd het diner aan tafel geserveerd en 
om 22u30 werd de avond vredig afgesloten.
Dag 3 : Donderdag 12/5

Met de zon vertrokken we na het ontbijt naar de 
Externsteine. Dit is een Germaanse cultusplaats zonder 
wetenschappelijke bewijzen. In de 12de E is een kapel 
uitgehouwen in de rots en vind je een 12de E kruisafname 
van Christus. Het is een mooi park waar je fantastische 
wandelingen kunt doen. Helaas hadden we hier de tijd niet 
voor. Daarna ging de bus richting het Hermannsdenkmal 
Ernst von Bandel. De Duitsers hebben de veldslag van 
de Romeinse legioenen gewonnen. 
Het monument is opgericht ter ere van 
Hermann. Hij heeft 3 Romeinse legioenen 
verslagen. Hij wordt als het voorbeeld van 
de übermensch genoemd.
Na de lunch zijn we vertrokken naar 
Wewelsburg in Büren.  De Wewelsburg is 
de enige nog intacte driehoekige burcht 
in Duitsland. Hoog boven het dal van de 
Alme tegen de berghelling bouwden de 
prins-bisschoppen van Paderborn tussen 
1603 en 1609 de Wewelsburg als tweede 
verblijf in de stijl van de Weserrenaissance.  
Tijdens het nazibewind (1933-1945) werd het geheel aangewend als 
opleidingscentrum en ontmoetingsplaats voor de SS. Heinrich Hemmler 
heeft deze burcht aangeslagen. Hij heeft de burcht laten ontploffen 
en dat is gedeeltelijk gelukt. In de crypte vinden we de constructie 
waar Himmler en 12 compagnons  in de massieve noordelijke toren 
samenkwamen. 

Dit werd 
vergeleken met de ronde tafel van Koning Arthur. Na dit bezoek werd 
de terugreis aangevat. Rond 21u zijn we veilig en moe aangekomen in 
Hasselt.

Anita Jans

Herve  _____________________________________________

Belle reprise de nos activités !
(20/06/2022)

Cette année statutaire 2021-2022 nous a permis de reprendre le 
rythme presque normal de nos activités. Parmi celles-ci, l’organisation 
de notre désormais traditionnel « Repas Choucroute » qui s’est déroulé 
le dimanche 7 novembre 2021 au Cercle à Thimister. 

Ce dîner fut une réelle réussite et l’on pouvait voir à chaque table les 
mines réjouies des participants venus en masse, soulagés de pouvoir 
renouer enfin avec une manifestation festive après de nombreux mois 
d’isolement. 

Les bénéfices engrangés par 
ce repas nous ont permis 
d’aider à la fois nos jeunes et 
nos aînés.

Une somme de 3000 euros 
a tout d’abord été distribuée 
aux « Galapiats » (un service 
résidentiel situé à Battice qui 
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accueille les jeunes placés par le juge). Cet argent 
leur a permis d’acheter des infrastructures de 
jeux pour l’extérieur. 

Un deuxième chèque de 3000 euros a ensuite été 
remis aux « Amis du Bon Cœur ». Cette association 
apporte un peu de joie et de réconfort aux 140 
pensionnaires de la maison de repos de Herve, 
en leur offrant chaque mois des cadeaux, des 
goûters ou des friandises et en organisant 
un grand barbecue à leur intention au mois 
d’août.

    Enfin, nous avons pu également aider 
financièrement deux autres associations : 
les « CousSeinsCoeur », qui confectionnent 
des coussins thérapeutiques distribués aux 
dames opérées d’un cancer du sein, ainsi que 
« Verviers Ma Ville Solidaire », qui s’occupe des personnes démunies.

Edwige Hensen
Secrétaire 2022-2023

Hesbaye  ___________________________________________

Une année de renouveau
Le 25 juin 2022

Cette année a été marquée par les 
retrouvailles, le renouveau et la reprise 
des activités.

Tout d’abord, après de très longs mois 
de réunions virtuelles, nous avons enfin pu nous retrouver « comme 
avant » autour d’un bon repas et à nouveau échanger et construire 
l’avenir pour notre club.

En septembre 2021, nous avons pu organiser une soirée de gala 
pour la passation de pouvoir et la remise des dons au cours de 
laquelle nous avons accueilli deux nouvelles membres, Vanessa 
Vroninks et Pascale Cosse. Bienvenue à elles !

De septembre à décembre 2021, nous avons vendu les spéculoos 
artisanaux préparés par notre Chantal Fonteyn et emballé par 
nos soins.  Nous avons même pu bénéficier de l’autorisation de 
tenir un stand à l’OTAN.  En novembre nous avons apporté notre 
aide au rotary Hannut Waremme à l’occasion du Salon du Vin de 
Hannut.  Nous nous occupions des vestiaires. 

Puis en 2022, nous avons enchaîné sur trois activités :

Fin avril, une soirée théâtre où la troupe « le Colombier Geerois » 
nous a présenté la pièce de Feydeau « Tailleur pour Dames », une 
comédie vaudeville fort plaisante. Nous y avons proposé des bulles et 
de délicieux sandwichs qui ont eux aussi connu un franc succès.  

Le 1er mai, nous avons organisé la marche dans le cadre de « Special 
Olympics ». Il s’agissait d’une grande première pour nous mais nous 
avons pu compter sur l’aide bienvenue du Rotary Hannut Waremme.  
Nous avons accueilli de nombreux marcheurs...mais pas encore aussi 
nombreux que nous l’aurions souhaité !   

Enfin le 21 mai, nous avons organisé un tournoi de golf à l’Avernas Golf 
Club. Le temps nous a gâtées ! C’est sous le soleil que nous avons pu 
accueillir les sportifs et nous avions préparé un stand à mi-parcours où 
nous leur proposions des produits de bouche. Cette belle journée s’est 
clôturée par la remise des prix et pas un excellent diner au clubhouse. 

Nous clôturons donc cette année sur une note plus que positive .

Stéphanie Vachalec – Jaumain
Webmaster IW Hesbaye
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Ieper  ________________________________________________

Bezoek aan het dagcentrum De Mozaïek
9.05.2022

Nadat de Corona-pandemie 
een aantal keren de afspraak 
in het water had doen vallen, 
kon de damesclub Inner Wheel 
Ieper op maandagavond 9 
mei 2022 dan toch ingaan 
op de uitnodiging van het 
dagcentrum De Mozaïek. 
Een twintigtal clubleden 
bezochten de voorziening 
en kregen uitleg over de 
dagelijkse werking van het 
dagcentrum. Zo werd het 
mogelijk om een beeld te 
krijgen van de werking van 
deze jongeren- en gezinszorg 
in Ieper.

Naast de onderlinge steun en vriendschap, heeft Inner Wheel tot doel 
het realiseren van sociale projecten, bij voorkeur lokale projecten. De 
vereniging werft haar financiële middelen onder meer via haar jaarlijkse 
filmavond. Sinds een aantal jaren ambieert de vereniging om met haar 
financiële middelen steun te verlenen aan organisaties die hulp en zorg 
aan kinderen en jongeren van Ieper en omstreken biedt. Gedurende 
de voorbije jaren heeft de vereniging in De Mozaïek een belangrijke 
partner gevonden in wie zij haar waarden herkent en deze dan ook 
graag financieel steunt.

De Mozaïek is onderdeel van de jeugdzorgvoorziening VZW De 
Walhoeve met zetel in Westvleteren. VZW De Walhoeve begeleidt 
twaalf jongeren in verblijf in Westvleteren en vijftien jongeren in dag 
begeleiding. De jongeren in dag begeleiding worden opgevangen in de 
locaties in Ieper en in Veurne. Zowel aan verblijf als aan dag begeleiding 
is contextbegeleiding gekoppeld. De VZW begeleidt ook één jongere in 
autonoom wonen, evenals zes jongeren en hun gezin in de modules 
positieve heroriëntering binnen het arrondissement Veurne-Diksmuide. 

In het dagcentrum van Ieper krijgen jongeren na schooltijd en tijdens 
de vakanties op een gestructureerde wijze een positieve avond- of 

dag invulling en staan de begeleiders garant voor het bieden van 
rust, een luisterend oor en (huiswerk)begeleiding aan de jongeren. 
Ook de samenwerking met de ouders via dagelijkse contacten en de 
contextbegeleiding is van groot belang.

De directie en de begeleiding van de VZW staat er op om de met de 
ontvangen gelden gerealiseerde projecten voor te stellen aan haar 
sponsors. Deze transparante wijze van samenwerking is voor beide 
partijen, Inner Wheel en de VZW De Walhoeve, van groot belang. 
Concreet konden de leden van de vereniging zien hoe met de steun 
van de vereniging een speel- en leeshoek werd ingericht. De foto’s op 
de muren van de leefruimte herinneren aan de leuke uitstappen en 
kampen die de kinderen konden maken mede dankzij de steun van 
onder meer Inner Wheel Ieper. Met het bezoek aan het dagcentrum 
en de wederzijdse kennismaking tussen de leden van de vereniging 
en de directie en begeleiding van het dagcentrum werden de 
banden aangehaald en kijkt men uit naar een verderzetting van de 
samenwerking in de toekomst.

Véronique Hameeuw
Editor – Media Manager

Jabbeke  ___________________________________________

2021-2022 – Herinneringen aan een clubweekendje Den Haag
15 mei 2022

Na een leuke London-trip in 2018 was er vraag naar een nieuwe 
2-daagse uitstap.  Dit jaar konden we eindelijk de lang verwachte gro-
epsactiviteit inplannen en op 19 april bevonden we ons op de trein naar 
Den Haag!

Om 7u30 ging het eerst richting Antwerpen. Onze voorzitter trakteerde 
– zoals tijdens de treinrit naar de vriendschapsdag te Eupen – opnieuw 
op heerlijke koffiekoeken. Gelukkig hadden we plaats om samen te 

zitten, we waren 
immers met 16 
vrolijke vriend-
innen.  Het im-
posante Centraal 
station is toch 
altijd aangenaam 
aankomen, 43m 
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hoog aan het kopstation, alleen al om in de tijd de stoom van de locomotieven op te vangen.  
Nu maakt de stoom plaats voor een spel van zonnestralen in de stalen reuzeserre.

Na een koffiepauze daalden we af in dit bouwtechnisch wonder - met perrons op maar liefst 
3 verdiepingen - naar de donkere Noord-Zuid verbinding, de tunnel onder Antwerpen naar 
Nederland.  

Wist je trouwens dat in Nederland het mondmaskers niet verplicht was op het openbaar 
vervoer?  

Rond de middag kwamen we aan in het eindstation en daar stond onze gids ons al op te 
wachten. Zij vergezelde ons naar ons hotel ‘The collector’ waar we onze bagage achter-
lieten. Tijd om te gaan genieten van de eerste zomerse temperaturen op het dakterras 
van de ‘Haagse Bluf’ voor de lunch. Prachtig weer en zonnig gezelschap, of was het nu 
omgekeerd ?

De tweede gids vergezelde ons kort hierna, waarop we 2 groepen maakten om een eerste 
rondje in Den Haag te wandelen.  Ik weet niet wat de andere groep bezocht heeft, maar 
onze kleurrijke gids – ‘de zelf-uitgesproken persoonlijke vriendin van Mark Rutte’ – liet 
ons alle hoeken van de stad zien.  Haar voorliefde voor de ‘hofjes’ kwam goed naar boven, 
één hofje kon tippen aan onze Brugse Godshuisjes.  Leuk eens een meer alternatieve route 
te wandelen.  

Na de rondleiding kwamen de groepen terug samen en konden we profiteren van wat 
shopping of van een zonnig terras. Daarna wandelden we terug naar het hotel om de 
check-in af te ronden en ons op te maken voor een Indonesisch rijsttafelavontuur in de “ 
Poentjak”.   In een ietwat gedateerd interieur vulden de vriendelijke obers onze tafel met 
allerlei exotische gerechten.  Telkens deelden ze de exotische naam van elk gerecht mee, 
maar toch een beetje moeilijk dit te herhalen…

Terug in het hotel dronken we nog een ‘slaapmutsje’ in de bar van het hotel, niet veel later 
lagen we allen in dromenland.

De volgende morgen werden we om 7u50 aan het ontbijt verwacht. Iedereen was goed 
uitgeslapen. Er was een jarige onder ons en zij werd onthaald op een serenade 
van iedereen aan het ontbijtbuffet, met zelfs felicitaties van onze Amerikaanse 
‘journaliste-zonder-bagage’ en bubbels.

Na het ontbijt was de gids er opnieuw  om ons te vergezellen naar het rijkelijk 
met bloemen versierde Mauritshuis.  Tijd voor mooie groepsfoto’s!!
Er hangen ontelbaar veel mooie schilderijen, twee ervan kregen onze speciale 
aandacht.
“Het meisje met de parel“ is natuurlijk een echt bekend werk van Johannes 
Vermeer.
“De anatomische les van dokter Nicolaes Tulp” van Rembrandt van Rijn werd 
ooit live uitgebeeld door de dochter van een lid, met de hulp van haar papa en 
zijn collega’s in het OK. Het was de perfecte hedendaagse versie, blijkbaar kreeg 
ze hiervoor dan ook de perfecte score!

Na dit bezoek werden we verwacht in Hotel des Indes voor een ‘High Tea’. Dit 
was mogelijk doordat onze gids tijdens de voorbereidingen van de trip meermaals 
was gaan aandringen want normaal laten zij geen groep toe. Het was fantastisch!

Aan alle mooie liedjes komen een einde, de tijd was gekomen om ons naar het 
station te begeven voor de terugreis.  Deze kreeg een onverwachte wending.  Door 
een ongeval reden geen treinen tussen Antwerpen en Gent. Gelukkig was onze 
penningmeester zeer alert en konden we snel via Brussel reizen waardoor we maar 
met zes minuten vertraging in Brugge aankwamen.

Iedereen is het erover eens dat deze uitstap een succes is geworden.  Daarvoor 
speciale dank aan onze penningmeester , onze internationale verantwoordelijke, onze 
voorzitter en de fantastische gids.
In de toekomst volgt er zeker nog een uitstap.

Sarah Verbeke
Editor & Webmaster van Inner Wheel Jabbeke 2021-2022
In samenwerking met Caroline Sanders
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Opnieuw in de startblokken

“Veilig uit ons kot” 
Het nieuw Inner Wheel jaar start met de machtsoverdracht in onze 
vertrouwde stek Lagaar. 
Het optimisme van onze leden en de wil om onze club een nieuw elan 
te geven was alvast aanwezig. En we hadden nog meer goesting om 
mooie sociale projecten te kunnen ondersteunen. 

Noodgedwongen een andere fundraisingactiviteit
Jaarlijks houdt Inner Wheel Knokke-Heist Oostkust een fundraisingsactie 
in de vorm van een avond met gastspreker. De veiligheid en gezondheid 
van iedereen was opnieuw de prioriteit. We kozen ervoor om geen 
risico’s te nemen en onze lezing voor een tweede jaar op rij op “on 
hold” te zetten. 
Maar we zijn niet bij de pakken blijven zitten. Onze Voorzitster Martine 
Leys had een zeer mooi alternatief om onze sociale kas opnieuw te 
kunnen aanvullen: de verkoop van “Vaderdag-pakketten” voor een 
schappelijke prijs. En dit was een groot succes. 

Focus op 4 sociale 
projecten
We startten onze sociale acties 
met de deelname aan het 
project “Walking for Special 
Olympics”. Met zo’n mooi 
natuurreservaat kon het niet 
anders dan onze wandeling te 
laten doorgaan in het Zwin. Met 
een Inner Wheel goodie bag op 
de rug genoten de wandelaars 
van de prachtige natuur, de 
frisse lucht en van het gezellig 
samenzijn.

Wij hadden de smaak opnieuw 
te pakken. Zo konden wij verder 
gaan met ons volgend sociaal project: het nieuw huis van TeJo 
in Knokke kreeg ons volledig aandacht.

Inner Wheel Knokke-Heist Oostkust weet al langer dat preventieve 
zorg heel wat ellende kan voorkomen. Zo kon TeJo (Therapeuten voor 
Jongeren) vanuit onze hoek op extra steun rekenen.

TeJo Knokke-Heist startte op 24 januari 2022 en telt momenteel 
meer dan 30 actieve vrijwilligers waaronder therapeuten en 
onthaalmedewerkers. Het TEJO-huis is open voor jongeren tussen 10 en 
20 jaar die het even niet meer zien zitten en nood hebben aan therapie: 
gratis, anoniem en kortdurend. Meerdere jongeren uit de regio hebben 
hun weg al gevonden naar het TEJO-huis. Inner Wheel Knokke-Heist 
Oostkust schonk maar liefst 3000 euro om TeJo lokaal te ondersteunen 
en die besteed zullen worden voor de aankoop van therapeutisch 
materiaal, drukwerk, kantoormateriaal, 

enz.

Ons aandacht ging verder ook naar de kankerpatiënten 
die verzorgd zijn in het AZ Zeno-ziekenhuis in 
Knokke. Hun een well-being gevoel geven was onze 
focus. In samenwerking met de dienst Oncologie van het ziekenhuis 
hebben wij verzorgingspakketten samengesteld om mee te geven aan 
de kankerpatiënten die het ziekenhuis verlaten. 

De bedoeling van deze actie is om elk patiënt, bij het verlaten van het 
ziekenhuis, een “Well-being”-pakket mee te geven. Op die manier wil-
len wij hen een “goed gevoel” geven en hen zo een hart onder de riem 
steken.

Tenslotte kreeg dit jaar ook de BuSO-school Ravelijn opnieuw onze 
aandacht. Met onze steun dragen wij ons steentje bij om die leerlingen 
verder te kunnen stimuleren in het ontwikkelen van zelfredzaamheid, 
communicatiemogelijkheden, senso-motoriek en sociale vorming.

We are very happy to see others 
with a sparkle of happiness on their faces

We sluiten dit Inner Wheel jaar af met een zeer goed gevoel en dit 
maakt ons ook zo gelukkig. 

Catherine Vallaeys
Past-Voorzitter

Knokke-Heist Oostkust  _______________________________
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Kortrijk Gulden Sporen  _______________________________

Menstruatie armoede

Op zaterdag 28 mei 2022 was het 
wereldmenstruatiedag. 
Op deze dag wordt wereldwijd actie gevoerd om het 
taboe rond menstruatie en menstruatiearmoede 
te doorbreken. Want hoewel het op het eerste 
zicht misschien een ‘ver-van-ons-bed’ -verhaal 
lijkt, blijft menstruatie-armoede ook in Vlaanderen 
een probleem. Inner Wheel Kortrijk Gulden 
Sporen leverde nav deze dag een mooi pakket 
beschermingsproducten aan De Lage Kouter te 
Kortrijk.»

Decoene Katrien
Editor & Media Manager

La Louvière __________________________________________

Bruzelle … Ma Belle
Le 31 mai 2022

Fin août 2020 le journal féminin FEMMES 
D’AUJOURD’HUI fait paraître un article sur la 
précarité menstruelle !

Cet article nous fait prendre conscience de 
l’hallucinant manque de considération des 
services publiques pour cette problématique 
et immédiatement nous prenons contact avec 
Veronika, l’initiatrice du projet BRUZELLE. 
Rendez-vous est pris mais le COVID s’invite à 
nouveau et il nous faut patienter.

Mai 2021 nous rencontrons enfin Veronika.

Dans le métro bruxellois, elle rencontre un jour 
une dame qui semblait aller mal.  En parlant avec elle, elle comprend 
que la raison de son mal être est qu’elle était en période de règles et 
qu’elle n’avait pas de protection.

Veronika réalise alors que rien n’est fait pour aider ces femmes, que 
le sujet reste encore tabou et que les femmes précaires doivent se 
débrouiller avec un mouchoir ou un morceau de papier toilette ! Des 

étudiantes sont également confrontées à 
cette situation.

Elle appelle une amie et ensemble elles 
décident de créer Bruzelle.  Plusieurs 
femmes sensibles à la problématique 
les rejoignent et les collectes de 
protections hygiéniques s’organisent 
à Bruxelles.  Ainsi que des ateliers de 
couture pour confection de sacs.  Des 
séances de remplissage des sacs ont 
lieu et la distribution s’organise sur les 
campus, dans la rue, dans les colis 
alimentaires ….

Le projet nous emballe et nous 
décidons de collaborer.  Nous 

rencontrons Veronika à 
Bruxelles en mai 2021et 
nous nous lançons dans 
l’action.  Veronika viendra 
lors de notre réunion 
statutaire en décembre 
2021 pour présenter 
Bruzelle.  Plusieurs amies 
des clubs de la zone 1 y 
participent puisque notre 
gouverneur Francine Coghe 
veut en faire une action 
commune.

Au club de La Louvière, les couturières se mettent au travail pour réaliser 
les sacs à l’aide de tissus de récupération.  Des amies extérieures au 
club nous prêtent main forte.  Une collecte s’organise et le 22 mars 
2022 nous livrons notre récolte à Bruzelle. Cette livraison a permis la 
fourniture de trousses à la Croix rouge de Jette, à Médecin du monde 
et au CPAS d’Evere.

 Dans le cadre de l’action de zone, une nouvelle livraison de protections 
et de sacs s’organise le 7 juin 2022 ainsi qu’un atelier de remplissage 
avec le club IW de La Louvière.

Depuis quelques temps, les choses bougent un peu : la région wallonne 
a débloqué un budget pour l’installation de distributeurs de protections ; 
à La Louvière, le CPAS a instauré la « carte jeanne » qui qui permet aux 
bénéficiaires de recevoir chaque mois des protections hygiéniques. 
Mais il reste du travail et Bruzelle envisage des antennes à Liège et 
à Tournai.

Quant à nous, nous resterons attentives à la situation.

Josselyne Bassetto
Vice-présidente
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#STAND WITH UKRAINE
Le 31 mai 2022

24 février 2022, l’armée russe envahit 
l’Ukraine et des milliers d’Ukrainiens 
se retrouvent sur la route fuyant les 
bombes.

Nombreux d’entre eux arrivent en Pologne et leur accueil s’organise 
tant bien que mal par des bénévoles polonais qui se trouvent bien vite 
dépassés.  En effet, les réfugiés sont arrivés en Podlasie, une région de 
Pologne assez pauvre.

Notre amie Dominika, épouse du consul honoraire de Pologne en 
Wallonie et Polonaise, est en contact avec les bénévoles sur place et 
nous appelle à l’aide.

Bénévolement, un propriétaire d’une camionnette propose d’aller porter 
en Pologne les produits de premières nécessités.  Un voyage s’organise 
chaque semaine.  Nous récoltons alors couvertures, couettes, oreillers 
(l’hiver sévit encore en Pologne), produits de soins, jouets pour les 
enfants, couches, produits pour bébé, etc.

A présent, certains réfugiés (principalement des femmes et des 
enfants) ont continué leur route vers d’autres pays où ils avaient 
de la famille ou des amis, d’autres se trouvent répartis en Pologne, 
notamment à Wysokie Mazowieckie, petite ville près de Varsovie. 60 
femmes et enfants sont hébergés dans des habitations appartenant 
à des Polonais. Le consulat de Pologne en Wallonie est en contact sur 
place avec le maire et la responsable des services sociaux de la ville.

Les livraisons hebdomadaires s’organisent au départ du consulat 
de Pologne. Les demandes émanant des bénévoles sont précises et 
répondent aux besoins du moment.  Notre dernière collaboration 
a consisté à la fourniture de produits alimentaires : café, thé, sucre, 
conserves de viande et de légumes, soupes, couches bébés.

Pendant ce temps, en Belgique, l’accueil des réfugiés Ukrainiens 
s’organise.  De nombreux réfugiés sont accueillis dans les entités 

d’Ottignies, Bousval, Genappe. 
Notre amie Chantal Lesent 
s’est proposée pour 
apprendre le français.  Elle 
s’occupe actuellement d’une 
jeune maman ukrainienne. 
Chantal lui donne les 
bases de la langue pour lui 
permettre de se débrouiller 
dans la vie quotidienne. Elle 
a participé pour une première 
fois ce jeudi 19 mai à une 
table de conversation avec 
des Ukrainiens.  La tâche ne semble 
pas facile, ils ne connaissent rien du 
français et juste un peu d’anglais et 
il semble que leur souhait est de 
s’établir définitivement chez nous.

Dans tous les cas, la 
situation n’est pas brillante.

Il nous appartient à nous 
Inner Wheel de rester 
attentives aux besoins de 
ces malheureux réfugiés 
(principalement des 
femmes et des enfants) 
et de les aider autant que 
nous pouvons.

Josselyne Bassetto
Vice-présidente 

Cabinet du Bourgmestre de la Ville de Wysokie Mazowieckie

Wysokie Mazowieckie 17.05.2022

En mon nom propre, mais également 
celui des habitants de la ville Wysokie 
Mazowieckie ainsi qu’en nom des citoy-
ens ukrainiens, je voudrais vous remercier 
très chaleureusement pour votre générosité, le grand cœur et le noble 
geste témoignés sous

forme d’aide matérielle pour 197 réfugiés de l’Ukraine présents sur le 
territoire de notre ville.

Le transport de produits alimentaires et d’hygiène pour les enfants et 
adultes, de draps, de couvertures, de Pampers, d’autres produits pour 
les enfants que nous avons reçus de votre part, ont permis de garan-
tir les conditions d’hébergement et une vie quotidienne convenables 
aux réfugiés. Pendant cette période tant difficile pour l’Ukraine chaque 
geste d’aide ainsi que les signes d’empathie comptent énormément. 
La situation liée à la guerre en Ukraine est actuellement une période de 
preuve sans mesure pour le peuple polonais qui apporte de l’aide aux 
nécessiteux de l’Ukraine.

Je voudrais donc une fois encore vous présenter nos sincères remer-
ciements pour le soutien auprès des citoyens ukrainien qui habitent sur 
le territoire de la ville de Wysokie Mazowieckie. En annexe vous trou-
verez également les remerciements de la part des enfants ukrainiens.

Avec mes sentiments respectueux

Bourgmestre 

Jaroslaw Siekierko Waleria

Merci 
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NOS ACTIVITES 2021-2022

10ème balade gourmande sur les hauteurs de Malmedy, dans le beau 
village de Chôdes.

Le dimanche 10 octobre 2021 s’est déroulée notre activité phare de 
l’année, elle se tenait sous la présidence de Danièle Leroy.

Ce fut un énorme succès, au rendez-vous, plus de 200 marcheurs, 
météo radieuse, et nourriture succulente. Ce fut une journée riche en 
partage et amitié pour les participants qui ont pu vivre une 
expérience unique.

Le bénéfice de cette balade (6000 €) a été reversé à l’ASBL 
LE TOURNESOL de Malmedy

26 novembre 2021 : Visite de l’exposition David Hockney à 
Bruxelles

26 janvier 2022 : Visite de La Chapelle Reine Elisabeth, endroit 
magique au cœur de la Forêt de Soignes où sont formés les 
futurs participants au concours Reine Elisabeth.

Soutien à l’ASBL LA ROUETTE de Stavelot (qui lutte contre 
les phénomènes d’exclusion touchant les familles) don d’un 
ordinateur.

Pâques 2022, pour la 3ème année consécutive, notre action vente 
d’œufs de Pâques rencontre un vif succès et les bénéfices sont 
reversés intégralement à l’ASBL LADIES AGAINST CANCER

Brigitte Sovet-Meys 
Editrice

Les Fagnes  _____________________
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Voyage au Lac Majeur
26-29 avril 2022

Une fois encore, Josiane Evrard nous a préparé un voyage inoubliable. Nous étions 22 membres du 
club dont quelques maris à avoir répondu présent.e.s. 

Rendez-vous au petit matin pour un trajet en autocar vers Zaventem. Accueil souriant de Mathilde, 
toute jeune accompagnatrice, à Milan quelques heures plus tard et nous étions déjà à l’hôtel à 
Stresa pour le repas de midi. Visite du parc de la villa Pallavicino par des chemins escarpés entre 
les séquoias, lauriers, rhododendrons, hortensias et camélias centenaires offrant une vue superbe 
sur le golfe Borromée et les sommets enneigés.

Le lendemain, traversée en bateau vers les îles Borromées : Isola Bella, son palais baroque et 
son jardin en terrasses idyllique, Isola Dei Pescatori et son village pittoresque et Isola Madre, sa 
belle demeure aristocratique et son parc aux espèces exotiques entretenu par une équipe de 
jardiniers talentueux, un paradis botanique !

Le troisième jour, départ en car vers le lac d’Orta, son village touristique et l’île de San Giulio 
occupée dès le XIe siècle. Dans l’église, superbes fresques ainsi qu’une chaire de vérité en 
serpentine et le chemin de ronde parcouru de phrases à méditer. Au retour, arrêt à l’usine Alessi 
où beaucoup se sont laissés tenter.

Nous avons encore pu visiter le dernier jour le parc vallonné de 16 ha de la villa Taranto à 
Verbania, comptant 20 000 arbres et plantes d’une valeur botanique remarquable et 80 000 
bulbes ; il est reconnu comme un des plus beaux parcs du monde !

Les dates du séjour n’auraient pas pu être mieux choisies : arbres et arbustes fleuris centenaires, 
roses, tulipes et autres variétés de fleurs garnissaient des parterres multicolores. Partout, 
nous étions attendus par des paons dont des blancs 
flamboyants, qui nous montraient fièrement leur roue.
Les repas étaient très animés et nous jouissions du 
plaisir d’être ensemble.

Merci Josiane pour ce magnifique voyage et pour l’album 
souvenir de nos meilleures photos !

Françoise Lamalle
Membre invité au comité

Liège-Bierset-Hesbaye  _______________________________

Week-end expo de nos artistes     

21 & 22 mai 2022

Les aquarellistes indiens, Abel Antonysamy et Ejoumale Djeramine, 
viennent depuis de nombreuses années en France et en Belgique 
exposer et donner des stages. Ils nous ont fait l’immense honneur de 
donner un stage de trois jours d’initiation à l’aquarelle aux membres de 
notre club Inner Wheel en juillet 2011. Toutes en ont gardé un souvenir 
éblouissant.

La crise sanitaire leur a donné l’idée de prodiguer leurs cours par zoom 
depuis novembre 2020 en attendant patiemment l’autorisation de 
revenir dans nos contrées. Françoise Lamalle, membre de notre club, 
a déjà suivi plusieurs stages avec eux en France et en Belgique. Elle 
a été une élève assidue des cours zoom pendant ces deux années de 
pandémie. 

Elle a réalisé 
plus d’une 
c e n t a i n e 
d’aquarelles 
et a proposé 
au comité, 
après avoir 
o b t e n u 
l’accord de 
ses professeurs, d’organiser une 
exposition dont les bénéfices iraient aux œuvres soutenues par le club. 
Elle en a encadré 40 d’une grande finesse et de différents styles et 
présenté 60 non-encadrées. D’autres artistes membres de notre club 
ont offert également quelques réalisations : des huiles, acryliques, 
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encres de Chine, collages de galets sous cadre et étuis de lunettes en tissu.

L’exposition a eu lieu le week-end des 21 et 22 mai 2022. Un bar était ouvert et des pâtisseries 
« maison » proposées à la vente. L’activité s’est déroulée dans une ambiance chaleureuse 
faite de retrouvailles parfois inattendues. Elle s’est soldée par un succès exceptionnel puisque 
3.400 € vont pouvoir être distribués aux œuvres que notre club soutient. 

Merci à notre amie Françoise Lamalle et à ses professeurs aquarellistes indiens de Pondichéry.

Cette exposition clôture une année riche en amitié et 
activités variées malgré la pandémie de covid. Ne pouvant 
confectionner nos croquettes légendaires, nous avons 
néanmoins pu vendre, pour la période des fêtes, des 
plats de qualité cuisinés par le traiteur Patrice Oskera. Et 
nous avons pu organiser dans l’église du Mont Carmel 
à Visé un concert remarquable grâce à la collaboration 
gracieuse de Philippe Lehaen, directeur de l’Académie 
Royale de Visé et de ses professeurs.

Christine de Brogniez                      
Présidente

Mandel-Leie  ________________________________________

ROTTERDAM
Woensdg 20 tot vrijdag 22 april 2022
 
Daar gaan we!  Eindelijk!  

Triple-gevaccineerd en goedgemutst.  

Zonder muts.  

De zon staat er, geeft warmte, laat bij noordoostenwind niet los. 

We rijden noordwaarts.  

Een jonge, diepbruingebrande chauffeur, die dat ene water naar een 
beter bestaan heeft doorzwommen en voor geen kleintje is vervaard, 
voert ons als een gladde paling zonder accordeonfiles naar Rotterdam. 
Puik wegwerk.

Niks verveling onderweg.  Een goed door quizmaster Inge doordachte 
quiz, met een onderliggende te zoeken rode draad, test ieders feiten-
kennis, logisch en lateraal denken. Gewapend ook die quiz tegen de 
wijsheid die op de i-phone of android, die elk van ons in de aanslag 
houdt, verschijnt. Antwoorden als water, delta, nieuw, de Maes-mak-
kers-maten-slogan, New York, 1953, Maas, zijn leidraden naar de rode 
draad ‘de Nieuwe Maas’, een mondingsarm van de Rijndelta in Rotter-
dam door de Erasmusbrug overspannen.

Niks dorst of hongertje onderweg.  Apero-time!  Waterke, puur sapje, 
wit wijntje, wraphapjes… aan alles is gedacht. Als het ware een 
foodtruckreis. Toporganisatiecomité! Thx.

Voet aan wal. Hotel Bilderberg Parkhotel Rotterdam.  Wat een locatie!!! 
Verkeersluw langs de Beeldenroute Westersingel op de Rotterdamse 
Culturele As met om de hoek: Museum Woning Huis Sonneveld, Cha-
botmuseum, het Nieuwe Instituut, het Depot Boijmans van Beuningen, 
het Museum Boijmans van Beuningen voor zeven jaar in de steigers en 
het Museumpark.  Wow! 

 

Donderdag

Room with a ‘zonovergoten’ view on the Depot. 

Stad, torens, groen, Rotterdammers en toeristen met een lichte bui-
ging-révérence erin weerspiegeld. Chapeau!

Zalig, zonnig, heerlijk ontbijt.  Ondergelopen koffiezetmachine.  Geen 
nood, in Zuid-Holland loopt het wel eens meer onder.

NOU!  Daar gaan we met Nadiaana en MarieLien op de fiets langs de 
architecturale toppers in de binnenstad en op Kop van Zuid.  Lekkerrrr 
gezwind! Op eigen kracht. Rechts houden op de fietsSNELweg en 
dwars over tramsporen is de boodschap. Met volgeladen batterij zoeft 
en crosst Christiane als volleerde motard in het kielzog van de gids.  
Overal in de stad verlaagde stoepranden, wat een luxe. 

Tegenover het hotel, langs het water, op het gazon liggen de kleurrijke 
zitrollen ‘Qwertz’ van Duits kunstenaar Franz West.  Op de beeldenroute 
ontmoeten we stevig stappend ‘L’Homme qui marche’ van Rodin  en de 
kokette ‘Sylvette’ van Pablo Picasso, staat met het water aan de lippen 
te lezen ‘No matter try again, fail again, fail  better’, de Formule B vol 
levenswijsheid van Job Koelewijn.  

Het Centraal Station kreeg een totale metamorfose en is nu sedert 2014 
één van de architectuuriconen van Rotterdam. De punt van het dak 
wijst naar het centrum van de stad. 

Lekker op de fiets flaneren we langs de Veerhaven, een van de meest 
romantische plekjes van Rotterdam, waar historische zeilschepen 
zachtjes op het water dobberen. De Veerhaven ligt in het Scheep-
vaartkwartier. Statige herenhuizen aan klassieke lanen herinneren aan 
het rijke scheepvaartverleden. Vijf bronzen bustes van prominente Rot-
terdammers turen over de haven, staan symbool voor de Rotterdamse 
doorzetters die welvaart en bloei aan de Maas hebben gebracht. 

Nou!  Zet je schrap! De Erasmusbrug komt eraan. 
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Met in de rug de kracht van het Witte 
Huis,  de eerste wolkenkrabber op 
het Europese vasteland die in 1940 
de bombardementen doorstond, 
bedwingen we trappend de Eras-
musbrug (1996) en bollen we lek-
ker uit tot aan de voet van de brug 
op de rechteroever van de Nieuwe 
Maas.  Het uitzicht op De Rotter-
dammer aan de Wilhelminapier en 
de Cruise Terminal is groots.     ‘Je 
kunt het niet op één manier lezen.  
Het is gemaakt met een aarzeling’.  
‘Vanaf elk perspectief ziet De Rotter-
dammer er anders uit’ – dixit archi-
tect Rem Koolhaas die zich duidelijk 
niet geREMd voelde en het grootste 

gebouw in Nederland neerpootte.  

Kop van Zuid.  Een reuzegroot cruiseschip 
steekt de torens de loef af. 

In het toenmalige directiegebouw van de Hol-
land-Amerika Lijn waarlangs landverhuizers 
en gelukszoekers naar New York reisden, 
huist nu Hotel New York, met de jaren tot 

dwerg gereduceerd tussen de wol-
kenkrabbers, waaronder de woonto-
ren New Orleans.    Op de pier, met 
de rug naar de Maas, snuif je visueel 
een vleugje New York. Nou! 

Via de Rijnhavenbrug, Hoerenlo-
per in de volksmond, Nou!, komen 
we figuurlijk aan lagerwal op het 
schiereiland Katendrecht. Vroe-
ger een roemruchte zeemanswijk 
bekend om vertier voor zeemans-
bonken en meisjes van lichte zeden, 
tegenwoordig home of the hip. In 
een paar jaar tijd ontpopt tot een 
van de meest bruisende zones van 
de stad, een smeltkroes van leuke 
restaurants, ijssalons en barretjes, 
Katendrecht een droombestemming 

voor foodies. 

Thuishaven ook, sedert 2008, na 
grondige renovatie, van het cruise-
schip SS Rotterdam. Vlaggenschip 
van de Holland-Amerika Lijn dat 
tussen 1959 en 2000 werd inge-
zet voor de trans-Atlantische route 
Rotterdam-New York.    Grootste 
oceaanstomer ooit in Nederland 
gebouwd.  

Nou!  Nu ben ik lekker de route bijs-
ter en is de weg uitvissen mij een 
brug te ver.  Doemt ineens in het w(k)
ielzog van de gids naast de Kubuswo-
ningen de Markthal op.  Op het plein 
laadt een man onze negentien fietsen 

lekker in zijn eentje in zijn bestelwagentje.  Nou, hoe doet ie het? 

De Markthal van MVRDV (2014), een boogvorm als een hoefijzer, is een 

woon- en winkelgebouw met inpandige markthal met een glazen gevel 
op de kopse kanten.  Wie tussen de marktkramen door loopt en omhoog 
kijkt, ziet het kunstwerk ‘Horn of plenty’ (Hoorn des Overvloeds) van 
Arno Coenen en Iris Roskam.  De gedroomde plek om te lunchen.

Een andere gedroomde plek is de Sint-Laurenskerk waar erediensten 
en een multifunctionele exploitatie hand in hand gaan.  De kerkruimte 
is te huur en in 2015 werd in een van de kapellen van de noorderzij-
beuk restaurant De Swarte Leeuw geopend.  Gaat het er te luid aan toe 
tijdens een dienst, gaat de deur gewoon dicht. That’s it. Nou!

Op nu, te voet, via Wijnstraat, Wijnkade naar Wijnhaven, een van de 
oudste havens.  De rode charmante Vessel 11    ligt er aangemeerd.  
Een voetgangersbrug over de wijn-, bier- en andere drankhavens, Nou!, 
brengt ons via het Maritiemmuseum en industrieel kade-erfgoed naar 
de Witte de Withstraat, genoemd naar een draak van een man, Nou!.  De 
With was een moeilijk man, «gehaat en gevreesd door zijn minderen, 
gemeden door zijn gelijken en in voortdurend conflict met zijn meer-
deren». Vroeger een louche buurt, nu een hippe straat, the place to be!

Op de hoek met de Boomgaardstraat een merkwaardig kunstwerk!    
Een ekster met doodleuk een diamanten ring in zijn bek. Nou! Het 
kunstwerk heet ‘Love Birds’, en is gemaakt door kunstenaars Tymon de 
Laat en Robert Rost. Naast de prachtige vliegende vogels in zwart-wit is 
een ekster te zien. En boven de ekster lekker belust op alles wat blinkt, 
staat de tekst: ‘Sam will you marry me?‘

We kruisen ‘L’Homme qui marche’ en de kokette ‘Sylvette’.  Derde keer 
trakteren!  Nou!, zegt de zuinige Hollander… met de hand op de knip.

Het Depot Boijmans Van Beuningen blinkt in de zon. Spiegelt elke be-
nieuwde bezoeker in aantocht.

Weerspiegelt grillig en glinsterend de stad.  Een blikvanger. Met op het 
dak een dakbos. Een gloednieuw bol spiegelgebouw met meer dan 
150.000 kunstvoorwerpen gerangschikt in depotruimtes met vijf klima-
ten. Een wereldprimeur waar bezoekers in de ‘machinekamer’ kunnen 
kijken, achter de schermen kunnen gluren, in alle opslagplaatsen en 
restauratieateliers kunnen neuzen. Het kunstdepot herbergt en toont 
de volledige collectie van het ernaast gelegen Museum Boijmans Van 
Beuningen dat aan een grondige en jarenlange renovatie toe is. Rotter-
dammers noemen het «de Pot».

Klimaat zes buiten is warm. Lekker warm. Afterwork-terrassen lopen 
vol.  Hippe, jonge mensen overal.  We schuiven ongegeneerd jong van 
hart aan en doen ons te goed aan een verfrissende apero in de zon, 
weerspiegeld in De Bolle Pot.  

We komen lekker op adem in het hotel en genieten van een lekker 
gezellige avond in restaurant Huson.

Vrijdag

Zalig, zonnig ontbijt.  Het koffiezetapparaat staat onder… geen dijk 
tegen opgewassen.

Hij staat er al.  Languit op het trottoir.  Laadkoffer, deur voor en achter 
en liftklep open.  Een man van zijn woord. Liftend tilt hij Christiane in 
de bus.  Je zou denken dat ze klaar is voor een reis naar Afrika. Asje-
menou!    

Neen, we reizen naar de Van Nellefabriek, honderd jaar terug in de tijd 
(gebouwd tussen 1927-1930). Unesco-werelderfgoed (2014). Top-in-
dustrieel-erfgoed-monument!  Wit bouwwerk in beton, glas en staal. 
De allereerste daglichtfabriek. Ontworpen om energie te geven. Geen 
bakstenen, maar beton. Geen draagmuren, maar kolommen. Een gevel 
van staal en glas. Een zee aan daglicht op de werkvloer. Licht, ruimte en 
lucht creëren. Openheid naar de buitenwereld. Scheve luchtbruggen.  
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Streng voor mannen en vrouwen 
gescheiden trappenhuizen. Nou! 
Aandacht voor het welzijn van de 
arbeiders. Aandacht voor hygiëne – 
van wasteil naar dagelijks douchen.

Toen koffie-, thee- en tabaksfabriek. 
Invoer, verwerken en verhandelen 
van tropische producten.

Nu eventlocatie, kantorencomplex, 
inspirerende ontmoetingsplek. Van 
tabak, koffie, thee naar cultuur. 
Duurzaam tot in detail: grijs water, 
groene stroom, afvalscheiding, LED-
verlichting. Volledig behoud van de 
authenticiteit. TOP!

We reizen door naar Kop van Zuid.  
Met de lift wordt Christiane uit de bus getild.  Op de achtergrond New 
York.  Zou Christiane Afrika voor Amerika ruilen?  Alhoewel, hij is er nog, 
onze chauffeur…  

De stemming zit er dik in, in the MOOD zijn we… om te lunchen.  Maar 
wat een lunch!  Overheerlijk fijn bereide sushi. Lekkerrr! En wat een 
heerlijke plek!  

Over water hier, langs water daar, de ene brug op, de andere af… Nu 
het water op.  

Een River Cruise door de Rotterdamse stadshavens.  Zalig!  Haren in 
de wind.  Een visuele recapitulatie van wat we tot hiertoe aan moois 
hebben ontdekt.  Een wereldstad aan het water.  Een wereldhaven. Ar-
chitectuurstad. Hoogbouw. Architectuuriconen. Stad met internationale 
uitstraling. De Erasmusbrug, de Willemsbrug, de Hefbrug. De Rotter-
damse skyline vanaf de Nieuwe Maas. Nou! Moet je gezien hebben!

Komt Christiane nu wel niet als voorlaatste aan wal!  Zou ze gedacht 
hebben lekker voor een Cruise te gaan?

Foodtruck gevuld. We rijden de stad uit.  Avonddrukte op de weg.  Onze 
buschauffeur heeft een neus om die te ontwijken. Het is genieten op de 
bus.  Nagenieten!  Foto’s kijken en droppen.  De reis loopt op zijn einde.  
Foodtruck en bus leeg.  

Het was geweldig!  Nou, ja, … lekker geweldig! THX!!! 

Lut Delobelle
Lid IWC Mandel-Leie

Meetjesland  _________________________________________
“Fundraising” 
April 2022 

Zoals ieder lid van Inner Wheel 
weet, draait de organisatie 
rond “FUNDRAISING”, wat 
wel eens wordt verward met 
“FUNraising”. De FUN komt 
er sowieso wel bij wanneer 
je er de FUN van inziet. 

Wij, Het Bestuur, hebben 
het voorbije jaar ingezet 
op de volgende begrippen, 
die ik gemakkelijks halve dezelfde beginletter 
meegeef als Inner Wheel : INNERWHEEL betekent 
INSPRAAK, INSPRAAK leidt naar INPUT, INPUT 

gevolgd door INZET geeft INKOMSTEN als 
resultaat. 

Het moet gezegd dat het Annemie en Claudine 
waren die elk met een nieuw, fris idee op de 
proppen kwamen om aan fundraising te doen. 
Het Bestuur schaarde zich onmiddellijke vol 
goesting achter deze projecten. 

In september 2021 verdeelden we de 
eerder bestelde narcisbloembollen in onze 

eigenhandig gestikte linnen zakjes. 
Nu (in april 2022) zien we daar her en 
der het prachtige resultaat van. (Actie 
ten voordele van de neuromusculaire 
afdeling van het UZ GENT, o.l.v. Prof. 
De Bleeckere ). 

In februari 2022 startten we de 
Paaseieren-verkoop op, ten voordele 

van de Eye hope-Foundation, 
dat onderzoek doet naar de 
behandeling van kinderen met de ziekte van 
Wolfram. 

We mochten de paaseitjes en paashazen verpakken 
in de veranda van Adrienne, de mama van Claudine. 
Daarna werd de chocolade in haar koele garage 
gestockeerd. De 80+ -er Adrienne trakteerde met 
koffie en taart, hielp gretig mee inpakken en …
zorgde zelfs nu en dan voor de vrolijke noot, de 

stimulans die we nodig hadden toen we wat moe werden. Dit alles 4 
weken lang, 2x/week!!

Een groot negatief element, het voorbije jaar, was weerom het corona-
virus. Statutaire vergaderingen werden noodgedwongen uitgesteld en 
de kalender met voorziene activiteiten klopte aan geen kanten meer. 
Daardoor ging het directe contact met de leden ietwat verloren. Veel 
kracht van de leden ging naar “gezond blijven en afstand houden “. 
Met alle begrip, maar weerom moest het Bestuur al haar creativiteit 
gebruiken om de volle aandacht te houden voor Inner Wheel. 

Daarom, als Voorzitter (in duobaan met Claudine), apprecieer ik enorm 
de waarde van ons Bestuur dat zich niet voor 100 procent, maar voor 
200 procent heeft ingezet om er terug een mooi en vruchtbaar IW-jaar 
van te maken, niettegenstaande corona.

DANK U CLAUDINE, ANNEMIE, CHRIST’L, DEBORAH, CARINE, TRUUD, 
MARIYA, ERIKA en ALLEN DIE GEHOLPEN HEBBEN OM ONZE ACTIES TE 
DOEN SLAGEN. 

An Vermeulen en Claudine Verstuyft
Voorzitters
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“Hoe jongeren motiveren in deze tijd?” dhr Koen Ringoot motivatiepsycholoog en 
gekend als oprichter van “De leerwijzer” in Oostduinkerke
07/10/2021

Op deze vergadering staan ontmoeting en netwerking centraal, een 
uitgelezen moment om met een glaasje Cava en aperitiefhapjes, 
vriendinnen of familie te ontmoeten en beter te laten kennis maken met 
Inner Wheel. Ieder lid mocht 1 vriendin of familielid meebrengen.  De 
aperitief was dan ook een gezellige start van onze interessante avond. 
Het woord aan onze voorzitter Brigitte. 

Welkom aan Dhr. Koen Ringoot, U bent oprichter, directeur en bezieler 
van de privé school “ de leerwijzer” in Oostduinkerke. Hartelijk dank 
om hier te zijn. 

Om u te typeren citeer ik graag een stukje uit het tijdschrift ”Rotary 
Contact” van vorig jaar :

Het was de liefde voor zijn West-Vlaamse vrouw Ann De Brabander die 
Koen Ringoot (afkomstig uit Merchtem) voorbestemde voor een leven 
aan onze kust. Daar stampten ze samen Leerwijzer uit de grond, een 
erkende privéschool voor kinderen met leer- en motivatieproblemen. 
Ze startten met vijf à zes leerlingen, nu zijn het er meer dan honderd. 
‘Ik begon mijn loopbaan bij het PMS, de voorloper van het huidige CLB 
( centrum voor leerlingenbegeleiding, nvdr). 
Dat leverde helaas veel frustratie op. Ik moest aan de lopende band 
klassenraden bijwonen. Die verliepen steeds volgens hetzelfde 
stramien: De leerlingen werden vooral beoordeeld op wat ze niet goed 
konden. Terwijl ik er steeds voor pleitte vooral rekening te houden met 
hun kwaliteiten. 
Wie niet slaagt is meestal niet gemotiveerd, maar daar was geen oog 
voor. Na een tijd moest ik mij zelfs bij mijn directeur verantwoorden 
voor mijn tussenkomsten. “Als je beter kunt, doe het dan zelf”, beet hij 
met toe. Mijn vrouw vond dat nog niet zo’n slecht idee. Niet veel later 

hebben we de Leerwijzer opgericht. 

Dhr. Koen Ringoot neemt het woord: 
Ik heb veel ervaring op het domein van 
gebrek aan motivatie bij Pubers. Moeilijk 
onderwerp. Gebrek aan motivatie is een 
grote reden van uitval. Daar is geen echte 
definitie voor, geen therapie. Er is veel 
straatpsychologie, klaps achter de rug… 
allemaal door gebrek aan motivatie. 
Het is moeilijk om toe te geven dat uw 
kind niet gemotiveerd is en er is geen 
meetinstrument. 
6 factoren zien we bij  gebrek aan 
motivatie bij jongeren ts 10 en 20 jaar 

maar ook bij medewerkers in bedrijven.  
1. Waarde van het doel, ligt voor iedereen anders. Wat wil je worden. 
2. Succesverwachting. Tè hoge positionering. Invloed van verwacht-

ingen!!!
3. Is de taak of persoon boeiend?
4. Autonomie in uw keuze.
5. Heeft men respect voor mijn competenties. Dat kan jij goed, juiste 

feedback.
6. Motivatie, liefde, betrokkenheid, verbondenheid. Een milieu waar je 

graag gezien wordt. 

Studeren Is een lange tijd 
van onprettige activiteit 
met uitgestelde beloning. 
Dit kan een factor zijn van 
demotivatie en uitstelgedrag. 
Je hebt Positieve uitstellers 
en negatieve uitstellers. Kan 
leiden tot zelfdepreciatie 
(zichzelf minder belangrijk 
achten, het gevoel hebben niets waard te zijn.) Ook tot attributie (hoe 
komt het dat je slechte punten hebt, de oorzaak aan iets toeschrijven,)

Wie zijn de probleemgevallen: 
1. Over verwende kinderen (materieel). Zelf nooit doelen laten 

maken….
2. Carpe Diem kinderen. Glas altijd halfvol. Ze zoeken het permanent 

genot. Moeilijk om in  beweging te brengen. Nooit depressief. 
3. Verschil jongens en meisjes. Jongens later rijp. 
4. Kinderen met leerstoornis waar geen aandacht aan gegeven wordt. 

Heel hun leven faalangst en minderwaardigheidscomplex. Hebben 
bv Dyslectie, ADHD. 

5. Probleem met hoogbegaafden. Meestal jongens, gaan naar inzicht 
niet naar kennis. Van inzicht naar kennis door te herhalen maar 
kunnen dit niet. Heel sterk korte termijngeheugen. Studeert nooit. 
Meisjes types soms eetstoornissen aan gekoppeld.

6. Invloed van Social Media. 
7. Ouderschapsstijl: Dominante moeders, omgekeerd effect. Bekom-

merde en betrokken vader en moeder hoge positieve correlatie. 
Huiswerk niet goed om bij te zitten, alleen goed voor de punten…

8. Gameverslaving. Game haalt het altijd van de studies….Game re-
sultaat op korte termijn… alle factoren buiten verbondenheid… 
gameverslaving ongelooflijk groot!! 
Hou dit in de gaten!!!

“Steun de competenties, 
steun de doelen!“

Tot slot , de waarde van mijn 
doel was om jullie niet te 
vervelen.
Brigitte dankt Mr. Ringoot 
voor de zeer interessante 
voordracht, zo herkenbaar.

Mr. Ringoot wil geen vergoeding voor zijn voordracht maar geeft de 
som aan goed doel De Kier en 16+ werking. Héél mooi gebaar!
Maar om niet met lege handen naar huis te gaan wordt nog een fles 
aangeboden. 
Met lieve groetjes 

Véronique Breemersch-Pouille 
Editor

Midden-West  _______________________________________
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Activités du Club 2021-2022
26 mai 2022

Cette année 
fut une année 
p r e s q u e 
« ordinaire » 
malgré les 
c o n d i t i o n s 
s a n i t a i r e s 
encore en 
vigueur. Nous 
avons néanmoins 
pu nous réunir en 
présentiel lors 
de nos réunions 
s t a t u t a i r e s mensuelles à Mouscron et à Comines.

Le dimanche 17 octobre 2021, nous avons eu le plaisir d’organiser une 
« balade gourmande » au profit des « Special Olympics Belgium » suivi 
d’une formule « Food truck » pour plus d’une centaine de participants, 
sous un soleil radieux.

En novembre, notre Concert de Noël a eu lieu dans une église où nous 
avons pu apprécier la prestation d’une harpiste de talent accompagnée 
d’une chanteuse. A l’issue de la représentation, chaque participant est 
reparti avec un colis « restauration » préparé avec soin par certaines 
de nos membres.

La deuxième édition 
de notre « opération 
raclette - Take 
away » a rencontré 
un très grand 
succès au mois de 
mars… toujours en 
remplacement de 

notre traditionnel Repas Moules.

Le 17 juin, lors de la remise de chèques, 4 associations locales ( Mots 
à Maux, Auti Bol d’Air, Association Parkinson et Arc-en-ciel) se sont vu 
remettre une aide financière en plus de notre contribution aux sinistrés 
des inondations de juillet dernier.

Une belle année de partage et d’amitié vient de s’achever !
Nous formulons le vœu que la prochaine soit… une année « ordinaire »

Nathalie Pollin
Editrice et Media Manager

Mouscron - Comines  _________________________________

Namur Citadelle  ____

NOS 40 ANS

24 avril 1982 – 24 avril 2022, notre club a 
40 ans !

Nous l’avons fêté à Namur. Nos amies de 
l’IWC Brussel Zavel, notre club contact du 
District et nos amies allemandes de notre IWC 
contact de  Herne nous ont rejointes à la Brasserie de la Confluence, 
installée au cœur de Namur, au confluent de la Meuse et de la Sambre.

Après le dîner, notre guide nous attendait pour faire un tour de Namur 
« insolite ». Premier arrêt : la tortue monumentale de Favre. Puis la 
place d’Armes et les statues de nos deux héros locaux : d’Joseph 
et Francwès, personnages du patrimoine folklorique namurois avec 
l’escargot, symbole et mascotte de Namur. Après le Beffroi, nous avons 
pris la venelle des Capucins pour arriver au jardin du Maïeur, espace 
vert ouvert au public. Il abrite la fameuse « Fresque 

des Wallons », 330 m2 qui 
sont recouverts d’une fresque 
monumentale rassemblant 
près de 250 personnages 
ou références typiques de 
l’histoire ancienne et récente 
de la Wallonie. C’est un 
véritable livre à ciel ouvert 
qui raconte des histoires à 
travers des personnages 

c o n n u s , 
h i s t o r i q u e s , 
scientifiques, industriels, sportifs, 
artistes ou anonymes. Enfin nous avons 
été admirer la vue du haut de la citadelle 
en prenant le téléphérique.

Pour terminer la journée, 
nous nous sommes 
retrouvées à « La Maison 
des Desserts » autour d’un 
goûter bien mérité ! Et nous 
nous sommes promises de 
nous revoir l’an prochain 
en Allemagne, à Monschau 
avec nos amies de Herne !

Renée van Lede
Media Manager et Éditrice 
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Nivelles  ____________________________________________

Rallye Oldtimers

Un ciel bleu, un doux soleil printanier et une légère brise en ce matin du 
10 avril 2022 pour le départ du 7eme Rallye Oldtimers du Rotary Club 
et de l’Inner Wheel Club de Nivelles !
En effet, depuis 2015, notre Club Inner Wheel s’est associé au Rotary 
Club pour organiser un Rallye de voitures anciennes et d’exception à la 
découverte du magnifique Brabant Wallon.

Ce rallye se déroule, pour la bonne cause, dans la bonne humeur et une 
ambiance très sympathique. Cette année les œuvres choisies étaient 
Sun Child et End Polio Now.
Ce fut un réel plaisir après deux ans d’interruption causée par le 
« Covid » de revoir beaucoup de connaissances avec qui de réels liens 
d’amitié se sont tissés.
Les voitures étaient rassemblées au Parc de la Dodaine où, dès 8h00, 
notre Club servait les copieux petits déjeuners : croissants, couques au 
beurre ou au chocolat, cramique, café, thé et jus de fruits.

A 9h00, en pleine forme, les 65 « Fangios » pouvaient 
prendre le départ !
Vers 12-13 h un apéro et de 
la Tarte Al Djote furent 
servis à l’aérodrome de 
Temploux.
Vers 14 h le Rallye se 
termina par un repas à 
l’Hôtel Nivelles Sud.

Nous nous réjouissons de 
la réussite de cette belle 
journée qui se clôtura sur 
un bénéfice de 8.000 € !
Le rendez-vous est déjà pris 
pour l’an prochain.

Nicole Bath,
Protocole

Oostende  __________________________________________

Succesvolle fundraising ondanks afgelaste Kersthappening
25 januari 2021

Inner Wheel Club Oostende telt 46 leden. De jaarlijkse fundraising vindt plaats de laatste zondag van 
november met een grootse ‘Kersthappening’ in het Thermae Palace hotel in Oostende. 

Al meer dan 35 jaar is deze activiteit een voltreffer: er zijn standen met allerlei koopwaar, bloemstukken, 
boekenverkoop en een gezellige bistro met kinderanimatie. Het event wordt gesponsord door 
verschillende lokale handelaars, zaakvoerders en eigen leden. In 2021 werd het event net op de 
valreep afgelast door een onverwachte coronagolf. 

De talrijke sponsors waren echter bereid het betaalde sponsorgeld te schenken. De club organiseerde 
bijkomend, met de steun van visbedrijf MOWI uit Oostende, een gerookte zalm-actieverkoop. 

Er werden meer dan 250 zalmen verkocht. De integrale opbrengst van deze zalmactie, aangevuld 
met het bedrag aan sponsoring, bedroeg maar liefst 17.000 euro! 

Voorzitster Veerle De bruyn en fundraising coördinator Siska De Bruycker-Vanderhaeghe van Inner 
Wheel Oostende waren bijzonder verheugd om samen met de hele club op de statutaire vergadering 
van januari dit mooie bedrag integraal te kunnen schenken aan verschillende sociale projecten in de regio.

Comité Inner Wheel Oostende
Inner Wheel Oostende 2021-2022
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Marche organisée au profit  de  La Roseraie
7 MAI 2022

Ce 7 mai 2022, notre club organisait une marche au profit  de  La 
Roseraie à Yves-Gomezée qui est un centre d’accueil de jour pour 
adultes handicapés (déficients mentaux), une seconde maison pour 
eux. 
Notre présidente nous avait préparé et bien indiqué un magnifique 
parcours dans la région de Jamiolle, en pleine campagne, avec un 
soleil bien présent  en plus. Deux parcours au choix nous étaient 
proposés, l’un de 5 km et l’autre de 10 km (il était possible de faire 
les deux), et les résidents de la Roseraie ont même marché dans le 
village.
Lors de notre retour de promenade, à la maison de Village de Jamiolle, 
un bar et des sandwiches étaient proposés aux participants ,ainsi 
qu’une tombola. Ce fut l’occasion d’échanger avec les marcheurs 
bien sympathiques ainsi qu’avec les résidents de la Roseraie très 
souriants.
Pour les membres du club, ce fut aussi l’occasion de nous retrouver, 
de bavarder et préparer ensemble les sandwiches. Les mois Covid nous 
avaient fait oublié ces moments d’amitiés …
Un tout grand merci à Véronique, notre présidente qui s’est beaucoup 
investie pour offrir à tous cette belle journée   

Marie-Paule BONNIER
Editrice

47 leden genieten van een zonovergoten Zonedag aan zee
19 april 2022

Zone 5 van District 62 bestaat uit 6 Inner Wheel clubs: Oostende, 
Midden-West (Lichtervelde), Westkust (Veurne- De Panne), Ieper, 
Mandel-Leie (Roeselare) en Guldensporen (Kortrijk). 
Op dinsdag 19 april organiseerde Inner Wheel club Oostende de 
Zonedag. Deze was al 2 jaar na elkaar uitgesteld door corona. 47 leden 
schreven zich in: een succes! 
Er was een bezoek aan de nieuwe trendy stadswijk Oosteroever in 
Oostende voorzien, begeleid door stadsgidsen van de gidsenkring 
Lange Nelle. Aan zee moet er ook kunnen gevaren worden en dus 
was er een oversteek met de veerboot Roger Raveel voorzien van het 
centrum van de stad naar Oesteroever. 
Na de wandeling kon iedereen bijpraten bij een sfeervol diner in de 
Royal North Sea Yacht Club met zicht op het water. 
Om te bewijzen dat er meer aan zee is dan vis alleen kreeg iedereen nog 
een chocolade attentie mee van Olivier Willems, de door Gault&Millau in 
2021 uitgeroepen chocolatier van jaar.

Comité Inner Wheel
Inner Wheel Oostende 2021-2022

Philippeville  ________________________________________
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Reinaert-Scheldeland  ________________________________

“After Booster Party”
22 april 2022

Wij, Inner Wheel Reinaert Scheldeland, organiseerden dit jaar de eerste 
editie van onze “After Booster Party”! Ons feestje ging door op 22 april 
en werd een groot succes. Op naar de tweede editie in 2023!

Nauwelijks enkele weken later nodigden we seksuologe Rika Ponnet 
uit voor een uiteenzetting op onze vertrouwde locatie De Kollebloem in 
Heusden. Dankzij de grote interesse van vrienden en vooral vriendinnen 
was ook deze organisatie een schot in de roos. 

Op deze manier waren we in staat om ons goede 
doel “Luein” te steunen. Luein is een onthaal - 
oriëntatie - en observatiecentrum voor meisjes in 
Lochristi, in de buurt van Gent. Een heel grote “dank 
u wel” aan iedereen die zijn steentje bijdroeg om 
dit te kunnen realiseren. We streven ernaar volgend 
werkingsjaar minstens even goed te doen!

Wendy Van Mechelen

Editor & Media Manager

Seraing  ____________________________________________

Solidarité avec l’Ukraine 
avril 2022

Les inondations de 2021 sont encore dans toutes les mémoires que 
voilà une guerre se profiler à nos portes ! Comment ne pas réagir à la 
détresse des Ukrainiens, comment rester insensibles à un chaos tel que 
celui qu’ils vivent ? 

Après avoir soutenu les sinistrés locaux, nous nous sommes donc 
mobilisées pour venir en aide à l’Ukraine. Conjointement avec le Lions 
Club Modave Condroz, notre service club a rassemblé vivres, produits 
d’hygiène, médicaments et autres matériels utiles puis remué ciel et 
terre pour disposer d’une camionnette. 
Grâce à la mobilisation des membres des 2 clubs, celle-ci fut pleine en 
quelques jours à peine.

Sous la houlette et le logo de Solidarité Ukraine-Liège, deux de nos maris, 
Rhoderick Grant (par ailleurs Président de son Lions Club) et Pierre Viatour 
(mari de notre Présidente) ont courageusement pris le volant le 31 mars.  
Vers 19h, après 650 km, la neige a commencé à tomber mais il en 
fallait plus pour les arrêter ! 
Après une courte pose sommeil de 3h (dans la voiture et par -2°C) et 
1500 km, ils sont arrivés à Przemysl, ville polonaise frontalière avec 
l’Ukraine. 

Là déferlent des dizaines de milliers de civils qui fuient le conflit. Des 
centaines de bénévoles s’y mobilisent pour récolter et trier les dons qui 
affluent de toute l’Europe, leur offrir un repas et des couvertures, les 

diriger vers les moyens de transport mis 
à leur disposition 
pour poursuivre 
leur périple. 
C’est dense, 
c’est difficile à 
supporter mais c’est 
aussi magnifique 
de voir toute 
cette solidarité ! 
N’étant pas de ceux 
qui devaient charger 
des réfugiés, nos 
maris ont repris la 
route.
 
Cette fois, un arrêt 
bien mérité à Weimar (Allemagne) leur a permis de passer 
une bonne nuit. Le 2 avril vers 14h, ils étaient de retour.
Une fois de plus, nos membres ont appliqué notre devise : encourager 
l›idéal de service et stimuler l›entente internationale. 

Geneviève Beguin 
Webmaster et Editrice 
Vice-Présidente
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La plus ancienne ville de Belgique : Tongres
6 avril 2022

C’est au pied de la statue d’Ambiorix, sur la Grand-Place, que débuta la visite du 
centre historique de Tongres en compagnie de notre guide bien sympathique.

A l’intérieur de la basilique Notre-Dame, splendide édifice gothique, nous admirons 
une quantité d’œuvres d’art anciennes : de magnifiques vitraux, un retable anversois 
du début du XVIème s., de grandes orgues du XVIIIème s., une belle porte en cuivre 
(1711) sous le jubé, la statue miraculeuse de Notre-Dame de Tongres (1476) … et 
un charmant cloître roman.

La promenade se poursuit dans les alentours : le Béguinage et ses maisonnettes des 
16ème et 17ème s., des ruelles et des placettes agréables, la Moerenpoort, seule 
rescapée des six portes qui défendaient  l’entrée de la ville au Moyen-Age, des restes 
des murs d’enceinte dressés par les Romains…
Après avoir dégusté de bonnes boulettes à la liégeoise, nous nous sommes rendus 
au Teseum.

Nous y avons d’abord visité le site archéologique qui nous plonge deux mille ans 
en arrière : on y découvre les vestiges des fondations et des remparts tout au long 
d’un parcours fascinant. Ces aménagements ont nécessité récemment des travaux 
colossaux sous la basilique.

Nous pénétrons ensuite dans la Salle du Trésor, le plus riche de Belgique. Elle héberge 
une multitude de trésors d’église : ornements liturgiques, châsses enrichies d’émaux, 
reliquaires, ostensoirs, agrafes mérovingiennes et de nombreux chefs-d’œuvre 
exceptionnels.
Une petite pause dans un café de la Grand-Place terminait notre journée et reposait nos jambes. Nous 
avons ensuite pris la route de retour, émerveillés par cette jolie ville si peu connue, au passé très riche, 
dont nous conseillons vivement la visite.

Chantal Naveau-Caron
Webmaster et Editrice

Le vin n’est jamais si bon que quand on le boit avec un ami ( Proverbe mandchou)  
mai 2022
 
L’opération « Plaisirs divins » édition 2022 a, à nouveau, remporté un franc succès. 
Coordonnée par Yolande Wielandts qui connait le viticulteur de longue date, nous avons pu bénéficier d’un tarif préférentiel. Et grâce à 
l’implication de nos membres, nous avons engrangé près de 3000€ de bénéfices ! 
 
Avec un printemps propice aux barbecues et à l’approche de l’été, les vins du domaine Schisterelle (Languedoc) vont égayer les longues tablées 
avec des amis enfin retrouvés (sans masque ni distance de sécurité…). 
Allier amitié retrouvée et solidarité avec nos œuvres sociales…quelle belle finalité !

Geneviève Beguin 
Webmaster et Editrice 
Vice-Présidente

Thuin-Fontaine  ______________________________________
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Réunion de la Zone 1 à l’Abbaye d’Aulne
31 mars 2022

Après deux reports consécutifs dus à la pandémie, nous avons enfin pu organiser la réunion de 
la Zone 1 qui regroupe six clubs : Beaumont, Charleroi, Charleroi 2000, Charleroi Le Tilleul, La 
Louvière et Thuin.

Notre gouverneur, Francine Coghe, et plusieurs membres de chaque club ont répondu 
favorablement à notre invitation.
La journée débute par la visite guidée des ruines imposantes de l’Abbaye d’Aulne, classée au 
Patrimoine majeur de Wallonie et située dans la vallée verdoyante de la Haute Sambre.

Fondée au VIIème s. et initialement bénédictine, elle devint cistercienne en 1147 et fut très 
puissante au XIIIème siècle. Aux XIVème et XVème s., elle doit faire face aux épidémies et 
aux guerres . Elle subit des dégâts considérables mais se reconstruit chaque fois et connaît 
son apogée au XVIIIème s. En 1794, elle fut saccagée, pillée et incendiée par les troupes 
républicaines et les révolutionnaires locaux.

Malgré le temps froid et humide, nous avons bien écouté les explications intéressantes de 
la guide lors du parcours dans ce site exceptionnel : la cour d’honneur, l’église abbatiale, 
la salle capitulaire, le cloître, l’infirmerie, le réfectoire, les jardins, le réseau hydraulique…
Par la suite, un apéritif accompagné de délicieuses mises en bouche et un repas tout 
aussi savoureux, dans la magnifique salle de La Carrosserie, nous donnent le plaisir de 
rencontrer les membres des autres clubs et de partager de bons moments d’amitié.
Nelly, notre présidente, prononce une allocution de bienvenue…, bienvenue en particulier 
au club de La Louvière qui a rejoint notre Zone 1 récemment. Elle évoque les temps 
difficiles qui nous tourmentent  -  le Covid, les inondations dues au réchauffement 
climatique, la guerre en Ukraine, les chauffards tueurs... - et nous encourage à garder 
notre esprit d’entraide et à persévérer dans nos actions au profit des plus démunis…

 Avant le dessert, un petit quiz portant sur les régions dont font partie nos six clubs est 
proposé à chaque table. Il se déroule dans une ambiance sympathique et très animée.
Nous nous quittons dans la perspective de belles retrouvailles.

Chantal Naveau-Caron
Editrice et Media-Manager

Waasland __________________________________________

Uitwisseling Inner Wheel Club Almere ’t Gooi en Inner Wheel Club Waasland
18 mei 2022

Onze uitstap met onze contactclub ging deze keer naar Almere ter 
gelegenheid van de 10-jaarlijkse Floriade.
Na een hartelijke verwelkoming met koffie en thee door onze 
Nederlandse vriendinnen mochten we genieten van een “sharing-
lunch”.
Met gids ging het dan naar het Floriade-park.
Zij leerde ons heel wat over de architectuur en innovatie op de 
Expo, de vele tuinen en de tuinbouw. Het is ook een reis langs de 
landenpaviljoens waarvan België er één is. Het Expo thema is “ 
Growing Green Cities “.
Met de kabelbaan  konden we nog genieten van een uniek uitzicht 
over de Expo vanaf 35 m hoogte.
Tenslotte werden we nog getrakteerd  op een uitgebreide borrel.

Lieve Malfliet
Media-manager
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Uitstap Rijsel 23 en 24 april 2022

Ter gelegenheid van ons 20-jarig bestaan maakten we een uitstap 
naar Rijsel. Hotel Crowne Plaza was op zaterdag onze afspraakplaats, 
waar ook de lunch werd genomen. In de namiddag begeleidde een 
Nederlandstalige gids ons in  “ Le vieux Lille”. In Rijsel is er een ruime 
keuze van restaurants; wij kozen voor de “ Brasserie de la Paix”. 

Op zondagmorgen was ook een Nederlandstalige gids voorzien in het 
“ Palais des Beaux  Arts “ , waarna we eindigden in “ Les Moules de 
Lille”.
Het was een aangenaam, leerrijk en gezellig weekend, geheel verzorgd 
door ons bestuurslid en inkomend voorzitster Pommy.

Lieve Malfliet
Media Manager

Westkust  __________________________________________

Jaar van Theodora ! Voorzitter IW Westkust 2021-2022
10 mei 2022

Niettegenstaande covid is 
Theodora er toch in geslaagd 
om er een fantastisch 
werkjaar van te maken.

In november moesten 
reeds voor het 2e jaar op rij, 
met spijt in het hart, onze 
fundraising activiteit “Winter 
aan zee “ die reeds volledig 
georganiseerd  en ook 
reeds volledig  uitverkocht 
was afgelasten  wegens 
…. Ja !!Dat verdomde 
covidvirusje…

Maar geen nood , De maand februari gaf ons terug perspectief …we 
lieten ons hoofd niet hangen en vlogen er weer in !!

           Ann, één van onze leden , die een prachtige restaurant-hoeve 
bezit, net over de grens in Noord Frankrijk,  organiseert jaarlijks een 
“Champagne weekend”, waarbij 5 verschillende champagne boeren 
aanwezig zijn met hun delicatessen, waar er kan geproefd en gekocht 
worden  en waar er heel veel volk op af komt. We kregen  de kans om 
er ter plaatse een tombola te organiseren ten voordele van onze sociale 
doelen. Voor ons een buitenkans om onze kas te spijzen,  en ook een 
mooie gelegenheid om in clubverband weer iets samen te ondernemen.

We zijn er in geslaagd een 400-tal prijzen te verzamelen, waaronder  
heel wat super mooie en superlekkere prijzen ! De omslagen vlogen 
de deuren uit  en binnen de kortste keren waren we uitverkocht !!  Het 
hoeft niet gezegd : het eigenhandig maken  van enkele prijzen in klei, de 
samenstelling van  de tombolabonnen, het verzamelen van de prijzen, 
het vele malen afspreken om alles tot een goed einde te brengen , dit 
alles leidde tot heel wat nieuwe vriendschappen en gezellige uurtjes !!

            Kort daarna trokken we met een delegatie naar de Zonedag in 
Oostende.  Theodora deed herhaaldelijk  een warme oproep bij haar 

leden om deel te nemen, en met  succes 
: we waren met 12 !! Het moet gezegd, 
de dames van Oostende hebben er een 
bijzondere prettige dag van gemaakt, met 
een prachtige gegidste wandeling langs de 
Oosterkaai, zeer interessant. Het zonnetje 
was  van de partij en de verse , frisse 
zeelucht deed ons deugd!! Daarna, samen 
met alle dames, genoten van  een lekker 
glaasje bubbels en  aansluitend een lekker 
diner, heel lekkere asperges met garnaaltjes 
en een bijzonder lekker zeewolffilet !! We 
hebben er ook heel wat bijgeleerd over hun 
werking tijdens covid, en dat was niet niks 

!! Bravo Oostende !!

                Een week later gingen we wandelen in ons eigen “Hallerbos” 
in Adinkerke, met een zee aan blauwe hyacinten, een ware streling 
voor het oog.  We zijn zo dankbaar dat we hier in dat super mooi 
natuurgebied mogen wonen ! De maandelijkse wandelingen zorgen 
voor  een groeiend clubgevoel. Een activiteit die we graag verder zullen 
organiseren 

                 Tenslotte eindigden we met een 3-daagse naar Durbuy, 
waar Niesje,  één van onze leden er twee kinderen heeft die er leven en 
werken!   We verbleven 
er  in “La Passerelle” 
een hotel op 4 km 
van Durbuy, uitgebaat 
door de dochter en 
schoonzoon van 
Niesje…, we werden 
er super verwend , 
een prachtige kamer 
met alle comfort, 
een uitgebreid ontbijt 
buffet en ’s avonds 
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een  heerlijke 
3-gangen diner ! 
ik kan je zeggen 
: ambiance 
v e r z e k e r d 
met  heel 
wilde verhalen 
erbij….. zelfs 
Honoré de 
Balzac kwam 
ter sprake ; 
je moet niet 
vragen ….’t 

Was super gezellig! En 
ook de 13 – druppel theorie van een lege fles wijn was hilarisch. Maar 
ook veel ontroerende verhalen,  de kans mekaar beter te leren kennen, 
zo weten we nu dat we een lid hebben die sopraan is en al meer dan 
20 jaar in een koor zingt, dat moeten we zeker eens gaan beluisteren. 
Tijdens een rondrit met het treintje in Durbuy, met de zoon van Niesje als 
privé-gids, kwamen we heel wat te weten over de vele veranderingen 
die Durbuy de laatste jaren heeft meegemaakt ! We kregen er de 

kans om het super mooie 
vernieuwde hotel Sanglier 
des Ardennes te bezoeken,  
van de wijnkelder, over 
de restaurants, naar de 
kamers,  te mooi om te 
omschrijven . Maar ook de 
glamping is zeer attractief, 
want Durbuy wil er zijn 
voor ieders portemonnee 
! Tenslotte konden wij 
ook kennismaken met 
het avonturenpark, 
zowel indoor als outdoor, 
de tofste avonturen het 
ganse jaar door, teveel om op te noemen !!

We zijn zo dankbaar dat zoveel leden zich echt hebben ingezet om 
van dit jaar toch nog een waar succes te maken! BEDANKT VOOR DE 
VRIENDSCHAP !

Josy Ryckman 

Zottegem  __________________________________________

Pink First: trappen tegen kanker!
7 mei 2022

Fietsen voor Kom Op Tegen Kanker, zoals Marijke het gewild had.
 
Zaterdag 7 mei, kort na de middag: iedereen in de startblokken onder een stralende zon!
De dames van Inner Wheel Zottegem trotseerden de heuvels van de Vlaamse Ardennen, 
als echte Flandriens, ten voordele van Kom op tegen Kanker. 
Een rit van 25 km met enkele versierde fietsen en heuse challenges zoals al rijdend een bidon aannemen, 
leverden die dag een bedrag op van € 7.000 euro. De actie werd een paar weken later afgesloten met een 
totale opbrengst van € 9.931,00.

Hiermee wilden we als hechte club onze eer betonen aan Marijke Van De Velde, stichtend lid van Inner Wheel 
Zottegem, die vorig jaar de strijd tegen de ziekte verloor. Reeds enkele jaren was het haar wens om mee te 
fietsen en zo ‘Kom op Tegen Kanker’ te steunen. Met dit initiatief ging haar wens in vervulling en met een korte 
plensbui merkten we dat ze het goed vond!

Sandra De Backer
Editor
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Wij bewaren de mooiste herinnering aan zij die ons verlaten hebben en bieden onze oprechte blijken van deelneming aan.
Nous n’oublions pas celles qui nous ont quittées et vous envoyons le témoignage de notre sincère affection.

In Memoriam

D62 Thuin-Fontaine

Nicole Thermol-Blésin

D62 Zottegem

In memoriam Marijke Van De Velde
°9 september 1965 te Zottegem  

†3 juli 2021 te Zottegem 

Marijke was stichtend lid van IW Zottegem en 
ook enkele jaren penningmeester. 

Vier jaar lang heeft ze zeer moedig gestreden 
en wanneer mogelijk kwam ze ons vol 
enthousiasme vervoegen op de maandelijkse 
bijeenkomst.

De fietsactie voor Kom Op Tegen Kanker op 7 
mei werd aan Marijke opgedragen.

D217 Namur Citadelle

In Memoriam 

Anne Lebeau

Anne s’en est allée le 13 janvier 2022.

Une vie où l’Innerwheel a tenu une grande 
place ! D’abord membre du premier club 
de Belgique, IWC Namur, Anne y a rempli 
différentes fonctions et rapidement celle 
de Présidente. Très vite, elle est attirée vers 
l’International IW et devient International Inner 
Wheel Representative en 1976, Gouverneur 
du grand district 62 Belgique-Luxembourg 
en 1978. Et enfin, elle fut Présidente 
Internationale Inner Wheel en 1980 ! Son 
thème était : « Open your Haert ».
Et elle fut à l’origine de notre club IW, Namur 
Citadelle, avec Anne Baiwir. La remise de 
Charte eu lieu le 24 avril 1982. Anne, toujours 
dynamique, accepta même la présidence de 
notre club en 2002 !
Anne a aussi imaginé le Rallye Charlemagne 
qui rassemble tous les 3 ans les IWC de 
l’ancien empire de Charlemagne. La Belgique 
l’a organisé pour la première fois en 1980. 
Aujourd’hui il est devenu l’European Rally.
Anne vivait les buts de l’IW : l’amitié 
sincère, le service personnel et l’entente 
internationale.

Merci, chère Anne, pour ton exemple et ton 
dévouement à l’International Inner Wheel. 

Renée van Lede
media manager et éditrice 

D217 Bruxelles

In memoriam 

Mme Nicole BOSTEELS-MOYERSON 

Nicole a été membre de l’IW Club d’Alost-Aalst 
pendant de nombreuses années. En raison de 
son déménagement elle à rejoint notre club en 
2008. 

Malgré son incapacité de se déplacer, elle a 
gardé son intérêt pour le club et pour Inner 
Wheel en général, et fidèle jusqu’à son décès.

Marie-Thérèse LABOULAIS

Secrétaire par intérim

Chère Nicole,

T’apprécier… c’était tout naturel!!!
Notre Club Inner Wheel Thuin-Fontaine se sent 
orphelin.
Membre fondateur en 2004, ensuite Présidente 
en 2012, tu représentais la réflexion, la 
mesure…, le juste milieu des choses.
Nous retiendrons aussi ta grande discrétion. 
Lorsqu’une personne était dans la peine, 
tu la soutenais en lui offrant une lecture 
appropriée, un appel téléphonique, tout cela 
avec beaucoup d’empathie.
Fidèle organisatrice sans faille, tu programmais 
les tâches et rien ne t’échappait… même 
Pierre que tu embrigadais avec amour lors de 
nos activités.
Ton sourire, ta gentillesse, ta générosité, ta 
fidélité étaient tes atouts ainsi que ton courage.
Que tu vas nous manquer !
Au revoir, chère Nicole, tu resteras à jamais 
dans nos cœurs.



95

In Memoriam

D163 Diest

Claire Valvekens

D163 Liège

Marie Louise Pourigneaux-Goulem

D163 Tienen-Tirlemont

Loulette Delacroix

Frieda,

Au nom de tous les membres de l’Inner Wheel de 
Herve, ton service club, je voudrais t’adresser ces 
quelques mots, car je sais que tu es là avec nous.

L’Inner Wheel, un service club féminin rassem-
blant des gens dévoués qui partagent une pas-
sion pour le service communautaire et l’amitié. 
Cette description te correspond tout à fait, une 
amie  dévouée, au service de la communauté.

À côté de ta famille, tes filles Guillaumine et Marie, 
notre service club faisait partie intégrante de ta 
vie.  Membre de notre club depuis 2009 tu as 
dès le départ montré ton dévouement sans faille 
pour venir en aide aux personnes dans le besoin. 

Récemment encore, lors des inondations qui ont frappé notre région, tu étais sur le pont.

Tu as rapidement exercé différents rôles au sein de l’Inner Wheel tant pour notre club de Herve 
en tant que déléguée au district, secrétaire et présidente qu’au niveau du district 163 regroupant 
23 clubs en tant que media manager et tout récemment tu avais accepté le poste de trésorière. 

Toutes ces fonctions tu les as exercées avec cœur, empathie, enthousiasme et  engagement. Tou-
jours à l’écoute, disponible pour chacune d’entre nous, tu étais une amie présente et dévouée. 
Chaque fois que l’une d’entre nous était malade, tu prenais régulièrement de ses nouvelles. Tu 
étais très attentionnée et serviable. Tu apportais beaucoup de couleurs à nos réunions, toujours 
rayonnante, positive et de bonne humeur. Tu ne manquais pas de promouvoir l’Inner Wheel, et 
notre club en particulier. Lors de ton dernier périple au Maroc tu nous as apporté le fanion d’un 
club sœur de Casablanca. 

Chère Frieda, il me sera impossible de combler le vide que tu laisses au sein de notre service 
club,  mais avec l’aide de toutes tes amies, je tâcherai de faire honneur au poste que tu m’as 
confié.

Après le désert marocain et le chemin de Saint Jacques de Compostelle, tu as repris la route, 
toutes les amies de l’Inner Wheel te souhaitent d’y trouver la paix intérieure. 

Amitiés
Régine
Présidente IW Club Herve

Une figure marquante de notre mouvement 
Inner Wheel s’en est allée le 7 juin 2021. 
Une fois de plus, au cours de l’année 2020-
2021, notre club a été endeuillé, c’est avec 
une grande tristesse que nous avons appris 
le décès, à l’âge de 93 ans, de notre amie 
Huguette DEMELENNE-SENDYK.

Huguette, inlassable, toujours sur tous les 
fronts (Convention internationale, Rallye 
Charlemagne, journée de l’amitié, Inner Wheel 
day, CD, etc,…) était membre fondateur de 
Namur, premier club belge Inner Wheel créé 
en 1948 et avait été éditrice nationale de 1990 
à 1993.

Elle était à la base de la fondation de notre club 
Huy-Ocquier pour lequel elle s’est dévouée 
sans compter, pour tout cela nous lui avions 
donné le titre de membre d’honneur. Après 
la dissolution du club de Namur, elle avait 
souhaité devenir membre actif chez nous.

Pour ton dévouement Huguette, nous te 
disons «Merci» et «Au Revoir».

Tes amies de Huy-Ocquier 

 

 

 

 

 

 

 
Madame Dominique POURIGNEAUX et André, 
Monsieur Thierry POURIGNEAUX et Bernadette, 
Madame Michèle POURIGNEAUX et Bruno, Ses enfants 
Thomas et William COLLETTE et petits-enfants ; 
 
Madame Martine PURNODE et sa fille, 
Monsieur et Madame Pierre LAROCHE et leurs enfants, 
Le Docteur et Madame (+) Pierre RECKINGER , 
Le Docteur Richard DIEU et Luc Ses nièces  et neveu ; 
 
Et les familles apparentées, 

 
ont la profonde tristesse de vous faire part du décès de  

Madame 
Marie-Louise GOULEM 
veuve de Monsieur Ir. Gérard POURIGNEAUX 

Past-présidente d’Inner Wheel de Seraing 
Past-présidente d’Inner Wheel de Liège 

Née à Villers Pol (France) le 4/11/1929 et décédée à Liège le 3/3/2022 

  
Les visites se tiendront les dimanche 6 et lundi 7 mars de 17 à 19 heures en son domi-
cile, 38 Avenue de la Laiterie à 4000 Liège (Cointe). 
 La liturgie des funérailles, suivie de l’inhumation au cimetière de Sclessin, sera 
célébrée en l’église Saint-Jacques de Liège le mardi 8 mars 2022 à 12 heures. 
 

Réunion à l’église à 11 h 45. 

D163 Huy-Ocquier

Huguette Demelenne

D163 Herve

Frieda Cuyckens
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Dates Importantes - Belangrijke Data 2022-2023  

Districtsvergaderingen – Réunions du District

  D62     24-11-2022,   Salons 't Groenhof Melle
  D217   19-11-2022
  D163    5-11-2022   Restaurant Dahm à  Lux. Erpeldange -sur-Sure 

Algemene vergadering en Bestuursoverdracht  van de Gouverneur 
Assemblée Générale et Passation des pouvoirs du Gouverneur

  D62   20-6-2023
  D217   17-6-2023
  D163   10-6-2023   Orangerie t Krekelhof Hasselt

Charter IW club Bièvre 

24-10-2022 Centre Culturel de Bièvre

Journée de l’amitié -Vriendschapsdag   

IWC Tour’Naïde 22-04-2023
“La Ferme du Reposoir “ Chemin du Ruisseau,4 7540 Mont Saint Aubert

    Zonevergaderingen - D62 - Réunions de zone   
    
    Zone 1:   IWC Beaumont, 13-05-2023
    Zone 2:  IWC Mouscron Comines, 18-04-2023
    Zone 3:  IWC Gent, 4-05-2023
    Zone 4:  IWC Meetjesland, 13-04-2023
    Zone 5:  IWC Westkust, 24-04-2023

    Contactclubs – D217– Clubs de Contact  

    Aalst-Noord   -   Nivelles
    Antwerp 2   -   Bruxelles Renaissance
    Antwerpen Busy Metropool   -   Namur Confluent
    Antwerpen Singel   -   Ninove-Geraardsbergen



Dates Importantes - Belangrijke Data 2022-2023  

    Contactclubs – D217– Clubs de Contact  

    Boom-Willebroek   -   Bièvre
    Brussel Zavel   -   Namur Citadelle
    Bruxelles   -   Gedinne-Wellin
    Dinant-Hastière   -   Gedinne-Wellin
    Dendervallei   -   Zottegem
    Gaasbeek   -   Waasland
    Genappe-Villers-La-Ville   -   Bruxelles Ouest
    Geraardsbergen-Oudenberg   -   Philippeville

    D163 Inner Wheel day 14-01-2023

Verjaardagen van de Charteroverhandiging – Anniversaire de Remise de Charte

District 62 40  Oudenaarde     23-10-1982
   40 Brugge     12-03-1983 
   35 Mouscron-Commines   17-10-1987
   35  La Louvière     30-01-1988
   35 Mandel Leie     16-04-1988
   20 Brugge ’t Vrije    23-03-2003

District 163 50 Tienen-Tirlemont    14-10-1972
   35  Verviers Spa     04-06-1988
   5 Eupen Ostbelgien    17-03-2018

District 217 50 Antwerp 2     28-10-1972
   40  Antwerpen Singel     02-10-1982
   20  Antwerpen Busy Metropool    24-05-2003
   10 Zottegem     01-06-2013
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